
Ανδρέας Ξανθός από Φλώρινα:

"Αυτοτέλεια
και όχι συρρίκνωση κ» 

είναι ο στόχος μας για

της εΰόομαόας
..........................................................

Οι «ελεύθερες αγορές

που αυτορυθμίζονται»

δεν μας έσωσαν τελικά 

από την ακρίβεια...

τις υπηρεσίες του Ε.Σ.Υ. 
στη Δυτική Μακεδονία”
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Φλωρινιώτες σεψ και εθελοντές του ΟΕΝΕΦ I 
συμμετείχαν στο Σχέδιο Στρατηγικής Συνεργασίας 
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Κ
ατηγορώντας τον ΣΥΡΙΖΑ για κρατισμό και προσκυνώνταο 
την «ελεύθερη αγορά» ήρθε στην εξουσία η ΝΔ του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη. Το πρώτο πλήγμα σε αυτό το ιδεολόγημα 
ήρθε λίγους μήνες μετά με την επέλαση της πανδημίας. Τα δημοσία 

νοσοκομεία μπήκαν στη μάχη με τον ιά και σήκωσαν όλο το 
Βάοοε τηε αντιμετώπισήε του. Κάνοντας την ανάγκη φιλοτιμία, τόσο 
ο πρωθυπουργός όσο και οι υπουργοί του, υποχρεώθηκαν να 
βγουν στα μπαλκόνια και να «χειροκροτήσουν» τους ανθρώ
πους του ΕΣΥ.
Τα παντός είδους φιλελεύθερα ιδεολογήματα για τις «αγορές 
που αυτορυθμίζονται», αυτές τις μέρες καταρρέουν σχεδόν ολο
κληρωτικά. 0 ίδιος πρωθυπουργός υποχρεώθηκε να παραδεχτεί ότι 
οι εκρηκτικέε αυΕήσειε στις τιμέέ της ενέργειας είναι αδικαιο-
λόγητεε. ότι οφείλονται σε κερδοσκοπία και ζήτησε την επιθολή 
ενόε είδους πλαφόν στκ τιμές.
Είναι, πράγματι, πρωτοφανές αυτό που συμβαίνει με τις αυξήσεις στις 
τιμές του φυσικού αέριου, του πετρελαίου και του ηλεκτρικού 
ρεύματος.
Κατ’ αρχάς, η δικαιολογία ότι αυτό οφείλεται στον πόλεμο δεν 
ευοταθεί. διότι η άνοδος έχει αρχίσει πριν από μήνες.
Επίσης, δεν ευσταθεί η δικαιολογία ότι οφείλεται σε ελλείψεις, 
αφού η ροή του φυσικού αερίου και του πετρελαίου της Ρωσίας 
προς την Ευρώπη συνεχίζεται κανονικά. Οι εξαρτημένες ευρωπαϊ
κές χώρες δεν τολμούν να ακολουθήσουν τις ΗΠΑ στην επιβολή 
εμπάργκο, διότι τότε οι επιπτώσεκ θα είναι ανε£έλεγκτεε.
Όπυκ παραδέχεται και ο κ. Μητσοτάκης στις προτάσεις που έκανε 
προς την έκτακτη σύνοδο κορυφής των ευρωπαίων ηγετών, η αύ- 
£ηση οφείλεται καθαρά σε κερδοσκοπικά (χρηματιστηριακά)
παιχνίδια, τα οποίο η κυβέρνηση δεν μπορεί να αντιμετωπίσει
και έτσι το πρόβληυα διαοκώε διογκώνεται.
Όταν είχαν ήδη αρχίσει οι μεγάλες αυξήσεις, τόσο ο ίδιος όσο και οι 
υπουργοί του έλεγαν ότι ήταν «παροδικό φαινόμενο». Το υποτίμη
σαν εΕαρχήε. Αλλά η κυβέρνηση δεν έχει και τα όπλα για να το 
προλάβει.
Η ΔΕΗ ιιόνο τυπικά λένεται «Δηυόσια». Είναι πλέον ιδιωτική 
και επομένως το κράτος δεν μπορεί να παρέμβει για να συγκρο
τήσει τις τιμές του ρεύματος. Στην περίπτωσητου φυσικού αε
ρίου. τα πράγματα είναι ίδια ή και χειρότερα.
Μέσα σε αυτήν την κρίση και τη στιγμή που η κυβέρνηση μιλάει για 
ενεργειακή «απεξάρτηση» από τη Ρωσία, έχει αυξήσει τη συμ
μετοχή του φυσικού αερίου στην παραγωγή ρεύματος. Μάλιστα, 
αυτό γίνεται χωρίς προηγουμένως να έχει φροντίσει να συνάψει 
μακροχρόνια συμβόλαια προμήθειας από τη ρωσική 6ΑΖΡΡ0Μ, 
ώστε να πετύχει καλύτερες τιμές, όπως κάνει για παράδειγμα η 
Γερμανία.
Ήδη από τον περασμένο Δεκέμβριο, όταν είχαν αρχίσει οι αυξήσεις, 
αλλάίάχι με τους σημερινούς ρυθμούς, ο στενός συνεργάτης του 
Πούτιν, Ντμίτρι Πεσκόφ, είχε ηροτρέψει την ελληνική κυβέρνηση
να συνάψει μακροχρόνιες συμβάσεις, ώστε να πετύχει χαμηλό
τερες και σταθερές τιμές.
Από την αρχή η κυβέρνηση Μητσοτάκη έκανε ένα μεγάλο λάθος.
Επιχείρησε τη Βίαιη οπολιννιτοποίηση. Έχει ανακοινώσει πωε. 
μέχρι το τέλοε του 2023, θα έχουν κλείσει τα περισσότερα ορυ
χεία και οι σταθμοί στη Δυτική Μακεδονία. Και η πλήρης απολι- 
γνιτοποίηση τηε παοονωνήε ηλεκτρικού ρεύματος, σύμφωνα με
τον σχεδίασμά, θα ολοκληρωθεί μέχρι το 2028. Για να έχουμε 
υια πλήρη εικόνα του τι σημαίνει αυτό, αρκεί να πούυε ότι η
Γεουανία θα το κάνει δέκα χρόνια αονότεοα. το 2038!
Τώρα βλέπουμε ότι με τις τελευταίες εξελίξεις η κυβέρνηση Μητσο
τάκη 8γσγκ®®ηκεν£^^
νάδες. Παρ’ όλα αυτά, ο πρωθυπουργός βγήκε στη βουλή και 
εηανέλαΒε εμμονικά ότι, ακόμα και με τις σημερινές τιμές του φυσι
κού αερίου, που έχουν φτάσει στο θεό, ο λιγνίτης δεν είναι αντα
γωνιστικό καύσιμο. Αν πιστέψουμε τη δήλωση του πρωθυπουργού 
στη Βουλή, τότε φαίνεται ότι η κυβέρνηση βρίσκεται σε σύγχυση η και 
πανικό. Αφού δεν υπάρχει πρόβλημα στην επάρκεια του φυσικού 
αερίου, ποιος ο λόγος να χρησιμοποιούμε ξανά τον ρυπογόνο
και κοστοΒόρο λιγνίτη;

Συνέχεια στη σελίδα 2...

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 15/05/2024 13:59:32 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ηχω 2
-Μ ΗΧΩΒΟΛΕΣ

ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022

Κ
άνοντας μια έρευνα στα 
πολυκαταστήματα της 
περιοχής μας, διαπί
στωσα ότι όλοι μας προσπα

θούμε να εφοδιαστούμε με 
προϊόντα όπως αλεύρι, ζυμα
ρικά, λάδι και αυτό εξαιτίας 
της κατάστασης που επικρατεί 
στην Ουκρανία. Επίσης, παρα- 
τηρείται το φαινόμενο μετακί
νησης Φλωρινιωτών κυρίως 
στο γειτονικό Μοναστήρι και, 
όπως προκύπτει από την 
έρευνα, οι περισσότεροι εκτός 
από το ότι φουλόρουν το ρε
ζερβουάρ με βενζίνη, κάνουν 
και ψώνια αφήνοντας έτσι τε
ράστιο συνάλλαγμα στη γεί
τονα χώρα. Αλήθεια, όλα αυτό 
πόοο ανησυχούν τους τοπι
κούς μας άρχοντες και την 
κυβέρνηση; Γιατί, δυστυχώς, 
δεν βλέπουμε να γίνεται κα
τάλληλη ενημέρωση των πο
λιτών ώστε να ξεπεράσουν 
αυτόν τον πανικό που έχει 
ηροκληθεί.

Ενώ είχαμε την πληρο
φόρηση ότι ολοκληρώ
θηκε ο έλεγχος των

κτιρίων εξαιτίας του σειομού 
και αναμέναμε την έκδοση της 
απόφασης για τον καθορισμό 
της σεισμόπληκτης περιοχής, 
η οποία τελικά εκδόθηκε με 
πολλές παραλείψεις, ξαφνικά 
είδαμε εκ νέου τα συνεργεία 
ελέγχου από την αρμόδια 
υπηρεσία της Θεσσαλονίκης 
να επισκέπτονται για έλεγχο 
τα σπίτια μας. Γιατί άραγε επα
νήλθαν, αφού είχε ολοκληρω
θεί η διαδικασία; Και γιατί 
καθυστερεί η έκδοση της νέας 
απόφασης, που αναμένεται να 
συμπεριλάβει όλα τα χωριά 
του Δήμου Φλώρινας και όχι 
μόνο; Εύλογα ερωτήματα για 
τα οποία περιμένουμε απαντή
σεις.

Τ
ο τελευταίο διάστημα 
πολλές φορές έχουμε 
ασχοληθεί με την ταλαι
πωρία των πολιτών εξαιτίας 

της γραφειοκρατίας. Τελικά 
δεν είναι τοπικό φαινόμενο, 
αφού σε όλες τις ενημερωτι
κές εκπομπές σε ραδιόφωνα 
πανελλαδικής εμβέλειας 
βγαίνουν πολίτες και καταγ-

...Συνέχεια από υπερ”ηχω”γράφημα

Έτσι όπως έχουν έρθει τα πράγματα, η κυβέρνηση έχει βρεθεί προ 
αδιεξόδου. Για άλλη μια φορά το ιδεολόγημά της ότι «οι αγορές αυ- 
τορυθμίζονται και δίνουν πάντα τη λύση, διαψεύδεται παταγω
δώς». Το μόνο που επιβεβαιώνεται είναι ότι οι ογορέε 
κερδοσκοπούν ασυοτόλωο. όταν αφήνονται να λειτουργούν
αούδοτεε.
Οι ενισχύσεις, που έχει δώσει έως τώρα για την αντιμετώπιση των 
αυξήσεων στο ρεύμα, έχουν ήδη εξανεμιστεί. Και δεν μπορεί να 
μειώσει φόρους στα καύσιμα, διότι κινδυνεύει, λέει, ο προϋπολο
γισμός. Και είμαστε ακόμα στην αρχή... το τέλος είναι μακριά... 
Υπάρχει μια ρήση του Αμερικανού ηθοποιού Χάμφρεΐ Μπόγκαρτ: 
«Τα πράγματα ποτέ δεν είναι τόσο άσχημα ώστε να μη μπορούν 
να χειροτερέψουν». Αν η κρίση στην Ουκρανία τραβήξει, τότε ας πε
ριμένουμε τα χειρότερα...
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Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ' ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα" αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 6Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

γέλλουν διάφορες υπηρεσίες 
για πολύ μεγάλες καθυστερή
σεις στη διεκπεραίωση υπη
ρεσιών, που έχουν σχέση με 
την αγοραπωλησία ακινήτων, 
με τις συντάξεις, με την εί
σπραξη τιμολογίων, με την 
παροχή υπηρεσιών από τα νο
σοκομεία και δεν συμμαζεύε
ται. Πότε επιτέλους αυτή π 
περιβόητη προεκλογική εξαγ
γελία των κομμάτων για αντι
μετώπιση της γραφειοκρατίας 
θα γίνει πράξη από τις κυβερ
νήσεις που αναλαμβάνουν την 
εξουσία;

Ε
ξαιτίας της προηγούμε
νης επισήμανσης, έχω 
χρέος να αναφέρω ότι 
γίνομαι αποδέκτης πολλών 

παραπόνων από συνδημότες, 
ότι υπάρχει μεγάλο έλλειμμα 
στην ανάδειξη προβλημάτων 
και στην ενημέρωση των πο
λιτών από τους δημοσιογρά
φους. θα ήθελα να στείλω ένα 
μήνυμα στους αγαπητούς συν
δημότες, ότι εμείς τουλάχι
στον -και πολλοί άλλοι 
συνάδελφοι δημοσισγράφοι- 
κάνουμε στο ακέραιο το καθή
κον μας, αλλά δυστυχώς και 
οι πολίτες είναι εγκλωβισμέ
νοι στις κομματικές τους ταμ
πέλες. Διαμαρτυρόμαστε για 
τους τοπικούς μας άρχοντες, 
τους οποίους όμως εμείς οι

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ
- ΜΩ. ΡΗΩ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 

Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 
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Δροσιά Ί53 - Τ.Κ 57001 - 
Θέρμη, Θεσσαλονίκη 

Τηλέφωνο 2313.088.021 

βηιαϊΐ: ΓΠΪΓΠϊΙ<γΓου@γαΗοο.9Γ
ίδιοι πρώτα έχουμε επιλέξει. 
Επιτέλους ας αναλάβουμε τις 
ευθύνες μας για όσα συμβαί
νουν γύρω μας.

Π
ολύ μεγάλη συμμετοχή 
είχε ο εξάωρος μαρα
θώνιος Δημιουργικής 
Έκφρασης που διενεργήθηκε 

μέσω ΖΟΟΜ την Παρασκευή 5 
Μαρτίου, υπό την Αιγίδα του 
Πανεπιστημίου Δυτικής Μα
κεδονίας και των προγραμμά
των «Δημιουργική Γραφή», 
με στόχο την ενεργοποίηση

των πολιτών σε ζητήματα προ
άσπισης της Ειρήνης και την 
οικονομική ενίσχυση των 
πληΥέντων από τον πόλεμο 
στην Ουκρανία. Αξίζει να δώ
σουμε συγχαρητήρια στη συγ
κεκριμένη πρωτοβουλία, με 
την ευχή να φτάσουμε σε ση
μείο να μην χρειάζεται να 
πραγματοποιούνται τέτοιες 
δράσεις στο μέλλον.

Ο ηχωβόλος

Πόλεμος 
και Ειρηνη...

0
 πόλεμος είναι η μέγιστη 
βαρβαρότητα. Εκατομμύ
ρια άνθρωποι έχουν

χάσει τη ζωή τους σε πολέ- 
μους.
Στρατιώτες - άμαχοι - παιδιά. Παι
διά που δεν πρόλαβαν να ερω- 
τευθούν, να μυρίσουν το
λουλούδι της αγάπης. Οι ζημιές οε 
υποδομές και μνημεία είναι ανυ
πολόγιστες.
Οι πόλεμοι είναι δυο κατηγοριών, 
οι επιθετικοί και οι αμυντικοί. 
Στην εμπόλεμη κατάσταση Ρω
σίας - Ουκρανίας η παγκόσμια 
κοινή γνώμη σε πολύ μεγάλο πο
σοστό είναι με το μέρος της Ου
κρανίας, διότι είναι μικρή
απέναντι στη Ρωσία και διότι είναι 
αμυνόμενη.
Στον πόλεμο υπάρχουν αιτίες. 0 
Πούτιν κατηγόρησε τον Ζελένσκι 
ότι δεν τήρησε τη συμφωνία του 
Μινσκ - δεν ξέρω λεπτομέρειες - 
που προβλέπει αυτονομία στις μι
κρές ρωσόφονες δημοκρατίες 
Λουγκάνσκ και Ντονέτσκ, μη έν
ταξη της Ουκρανίας στο ΝΑΤΟ,

διάλυση παραστρατιωτικών ομά
δων που είχαν σκοτώσει ρωσό- 
φονους. Αν ο Πούτιν αισθόνθηκε 
ότι αδικείται, έπρεπε να λειτουρ
γεί με βάση την αρχή της αναλο- 
γικότητας. Τώρα το άδικο είναι 
δικό του. 0 στρατός του σκότωσε 
χιλιάδες Ουκρανούς (και πολλά 
αθώα παιδιά), κατέστρεψε υπο
δομές, γέφυρες, δημόσια κτίρια, 
πολυκατοικίες, δημιούργησε εκα
τομμύρια πρόσφυγες, βομβάρ
δισε πόλεις, απέκλεισε κατοίκους 
μέσα στις πόλεις.
Αν η πληροφορία είναι αληθής, 
διότι υπάρχουν και από τις δυο 
πλευρές ίαίτθ ηεννε, μας θυμίζει 
την πολιορκία του Μεσολογγίου 
το 1821, και τις 900 ημέρες πο
λιορκίας του Λένινγκραντ (τώρα 
Πετρούπολη) από τους Ναζί.
Το μέτρο είναι πολύ σκληρό και 
μπορεί να το εφαρμόσει μόνο 
ένας πολύ σκληρός ηγέτης!! Οι 
κυρώσεις που πήρε η Δύση και το 
ΝΑΤΟ είναι σκληρές και κυρίως 
οικονομικής φύσεως.
Διάβασα ότι χώρες της Δύσης 
εφαρμόζουν κυρώσεις κατά των 
πολιτιστικών αγαθών της Ρωσίας. 
Το θεωρώ ανόητο. Η ανταλλαγή 
πολιτισμών καλλιεργεί σχέσεις ει
ρήνης μεταξύ των λαών, οι οποίες

τόσο πολύ χρειάζονται.
Η δική μας Υπουργός Πολιτισμού 
Μενδώνη έσπευσε να ακυρώσει 
την παράσταση "Λίμνη των κύ
κνων" του Τσαϊκόφσκι στο Μέ
γαρο Μουσικής Αθηνών. Τέτοια 
ασέβεια στον δημιουργό και τους 
κύκνους!
Επειδή έχω στη βιβλιοθήκη μου 
το βιβλίο "0 Ηλίθιος του Ντοστο- 
γιέφσκΓ', φοβάμαι μήπως μου 
γίνει ντου από την αστυνομία, 
οπότε σκοπεύω να το αποστη
θίσω και θα το κρύψω σε ένα στε
γνό πηγάδι.

Γ.θ.

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.Θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγαπητέ/ή Συνδρομητή/τρια, 
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240

_
Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 15/05/2024 13:59:32 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022
.... .........................1.υ' Ι.ιI"■ Η" " "

3ΠΧΟ)
Ανδρέας Ξανθός από Φλώρινα: Στόχος είναι η όσο Την παράταση λειτουργίας των

το δυνατόν μεγαλύτερη υγειονομική αυτοτέλεια 
των υπηρεσιών του Ε.Σ.Υ στη Δυτική Μακεδονία

λιγνιτικών ΑΗΣ ζήτησε από τον 
Υπουργό Ενέργειας ο Δήμαρχος

και στη Φλώρινα - όχι η συρρίκνωση

Ο
πρ. Υπουργός Υγείας και 
Τομεάρχης Υγείας του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Α. Ξανθός 
επισκέφθηκε την Φλώρινα, 

την Τετάρτη 09/03/22 στο 
πλαίσιο της διήμερης περιο
δείας του και εξόρμησης των 
Νομαρ ισκών Επιτροπών του 
ΣΥΡΙΖ, ΠΣ Δυτικής Μακεδο
νίας για την υγεία.
0 κ. Ξανθός, συνοδεία της Βου
λευτή Φλώρινας Π. Πέρκα και 
των μελών της Νομαρχιακής 
Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώ
ρινας βρέθηκε αρχικά στο Γενικό Νοσοκομείο Φλώ
ρινας, όπου μετείχε σε ευρεία σύσκεψη με τη 
διοίκηση και τους εκπροσώπους του προσωπικού 
του ΓΝΦ,
Στις δηλώσεις προς τους εκπροσώπους του τύπου, 
σημείωσε ότι αυτό που προέχει σήμερα είναι να δοθεί 
η κατεύθυνση μιας γενναίας παρέμβασης για την εν
δυνάμωση του Εθνικού Συστήματος Υγείας, αφού για 
δύο χρόνια υγειονομικής κρίσης το ανθρώπινο δυνα
μικό έδωσε μια άνιση μάχη με λιγότερες δυνάμεις, 
«Λέμε όχι, προφανώς, στις συζητήσεις για απαξίωση, 
συγχωνεύσεις, περικοπές και συρρίκνωση του δημό
σιου συστήματος υγείας. Αυτό το πολιτικό σχέδιο που 
δρομολογεί η κυβέρνηση μετά την οξεία φάση της 
πανδημίας είναι εντελώς αναντίστοιχο με τις ανάγκες 
και τις προκλήσεις που έχει αναδείξει η παγκόσμια 
υγειονομική κρίση», σημείωσε χαρακτηριστικά. Πα
ρατήρησε ότι πρέπει να κλείσουν οι συζητήσεις και τα 
σενάρια περί αλλαγής του υγειονομικού χάρτη της 
Δυτικής Μακεδονίας, που θα περιλαμβάνει περικοπές 
σε δομές, σε κλίνες, σε Τμήματα, σε προσωπικό: 
«Αυτό που χρειάζεται είναι μια ισόρροπη στήριξη 
όλων των σημερινών νοσηλευτικών μονάδων. 0 στό
χος είναι όσο γίνεται μεγαλύτερη υγειονομική αυτο
τέλεια των υπηρεσιών του Ε.Σ.Υ στη Δυτ. Μακεδονία 
και την Φλώρινα -όχι η συρρίκνωση ή ακόμα η ιδιω
τικοποίηση μέρους από αυτές». Επίσης, ο π. Υπουρ
γός Υγείας σημείωσε ότι είναι αναγκαία η βελτίωση 
των συνθηκών εργασίας, εκπαίδευσης και αμοιβής 
του ανθρώπινου δυναμικού της υγείας: «Αυτή είναι η 
απαίτηση και η παγκόσμια τάση. Να ενδυναμώνονται 
τα συστήματα υγείας για να παρέχουν ποιοτικές υπη
ρεσίες -όχι μόνο σε περιόδους κοινωνικής κρίσης - 
αλλά για να καλύψουν καθημερινές ανάγκες υγειονο
μικής φροντίδας των πολιτών. Με καθολικότητα, ισό
τητα και ποιότητα».
Η Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας Π. Πέρκα

σημείωσε πως η επίσκεψη του Α. Ξανθού δεν είναι 
απλά συμβολική, αλλά έχει τεράστια ουσία καθώς 
έχει αποδείξει την πολιτική στόχευση κατά την πε
ρίοδο της Υπουργικής του θητείας και την έντονη 
στήριξη που έδωοε στις δομές υγείας της Φλώρινας 
και της Δυτ. Μακεδονίας. «Αυτό που θέλω να τονίσω 
είναι η ιδιαιτερότητα της περιοχής: Όποιος έρχεται 
εδώ καταλαβαίνει πρώτα τις καιρικές συνθήκες που 
ζούμε και συγχρόνως είμαστε σε ένα καθεστώς βί
αιης απολιγνιτοποίησης με πάρα πολλούς ανέργους. 
Το μεγάλο μας παράπονο είναι ότι η Αθήνα μας ξεχνά. 
Μέσα σε όλο αυτό το δύσκολο πλαίσιο, έχουμε το πιο 
σοβαρό αγαθό της υγείας, για το οποίο προκύπτει 
ξαφνικά ένα σχέδιο, που εκπορεύτηκε από έναν Δή
μαρχο που ξεπέρασε τις αρμοδιότητες του για να 
επηρεάσει τον υγειονομικό χάρτη όλης της Δυτ. Μα
κεδονίας. Αυτό το καταγγείλαμε εγκαίρως και είναι 
εμφανές πως είμαστε εκ διαμέτρου αντίθετοι όπως 
φάνηκε και από την τοποθέτηση του Α. Ξανθού, θα 
γίνει λοιπόν πολύ παραγωγική και ουσιαστική κου
βέντα για τα γενικότερα προβλήματα της Φλώρινας», 
παρατήρησε.
Στη συνέχεια, η αντιπροσωπεία του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ εηι- 
σκέφθηκε το ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου, όπου ξεναγήθηκε 
στους χώρους του και μετείχε σε αναλυτική συζή
τηση με το προσωπικό της δομής. Σημειώθηκε η 
αναγκαιότητα παρουσίας του στην περιοχή, οι τερά
στιες ανάγκες που αυτό εξυπηρετεί, η σημαντική 
συμβολή του στην αποκατάσταση και η συνεχής 
ανάγκη στήριξής του από πλευράς Πολιτείας. Ο Α. 
Ξανθός, η Π. Πέρκα και τα μέλη του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ πα
ρατήρησαν ότι όπως ενισχύθηκε η λειτουργία του 
ΚΕΦΙΑΠ Αμυνταίου κατά την περίοδο της διακυβέρ
νησης του ΣΥΡΙΖΑ, έτσι πρέπει να ενταθεί η στήριξή 
του δίχως ιδιωτικοποιήσεις και ΣΔΙΤ, αλλά να συνε
χίσει να παίζει καθοριστικό ρόλο στον τομέα της απο
κατάστασης στον υγειονομικό χάρτη της περιοχής.

Φλώρινας και Πρόεδρος του
Δικτύου Ενεργειακών Δήμων

Ε
πιστολή στον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Κων
σταντίνο Σκρέκα, με θέμα την παράταση λειτουργίας των λι- 
γνιτικών ΑΗΣ, απέστειλε ο Δήμαρχος Φλώρινας και Πρό
εδρος του Δικτύου Ενεργειακών Δήμων κ. Βασίλης Γιαννάκης.

Εκπροσωπώντας και τους άλλους Δημάρχους - μέλη του Δικτύου, ο κ. 
Γιαννάκης μεταφέρει τις κοινές ανησυχίες για την κατάσταση που έχει 
διαμορφωθεί στην ευρωπαϊκή και ελληνική αγορά ενέργειας, ζητώντας 
να ενισχυθεί η συμμετοχή του λιγνίτη στο ενεργειακό μίγμα της χώρας, 
μέσω της παράτασης λειτουργίας των υφιστάμενων λιγνιτικών ΑΗΣ. 
Αναλυτικά στην επιστολή του ο κ. Γιαννάκης αναφέρει:
"Αξιότιμε κ. Υπουργέ, κατόπιν της εξαιρετικά δυσμενούς κατάστασης 
που έχει διαμορφωθεί στην ευρωπαϊκή και ελληνική αγορά ενέργειας, 
εξαιτίας κυρίως της υπό εξέλιξη πολεμικής σύρραξης εντός του ευρω
παϊκού χώρου, με κυρίαρχα χαρακτηριστικά
α) την κλιμακούμενη άνοδο των τιμών της ηλεκτρικής ενέργειας και 
των καυσίμων, που πλήττει ήδη νοικοκυριά και επιχειρήσεις, προκα- 
λώντας σοβαρές πιέσεις και στον κρατικό προϋπολογισμό και 
β) την πρόκληση κινδύνων στην ευστάθεια του ηλεκτρικού συστήματος 
της Χώρας,
ως Δίκτυο Ενεργειακών Δήμων εκτιμούμε ότι είναι απολύτως απαραί
τητο στην παρούσα συγκυρία να ενισχυθεί π συμμετοχή του λιγνίτη 
στο ενεργειακό μίγμα της Χώρας, μέσω της παράτασης λειτουργίας 
των υφιστάμενων λιγνιτικών ΑΗΣ, πέρα από τα χρονικά όρια που προ- 
βλέπονται στο Χρονοδιάγραμμα Απόσυρσης Λιγνιτικών Μονάδων Πα
ραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας του Εθνικού Σχεδίου για την Ενέργεια 
και το Κλίμα, για όσο χρονικό διάστημα απαιτηθεί μέχρι να εξομαλυν
θούν οι συνθήκες που προκαλούν τα παραπάνω προβλήματα.
Με αυτό τον τρόπο θα δοθεί και ο απαραίτητος ζωτικός χρόνος για την 
ομαλή δίκαιη αναπτυξιακή μετάβαση των λιγνιτικών περιοχών, μια δια
δικασία που υπό τις παρούσες συνθήκες η επιτυχία της τίθεται σε αμ
φιβολία.
Ως Δίκτυο Ενεργειακών Δήμων είμαστε διαθέσιμοι σε οποιαδήποτε συ
νεργασία προς αυτόν το σκοπό".

Έγκριση των έργων βελτίωσης της ασφάλειας του Διορισμός και πρόσληψη ιατρού
οδικού δικτύου της Π.Ε. Φλώρινας από την 

Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Δυτ. Μακεδονίας

Σ
το πλαίσιο των έργων βελτίωσης της ασφά
λειας του οδικού δικτύου της Π.Ε. Φλώρι
νας, εγκρίθηκαν την Τρίτη 8 Μαρτίου 
2022από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέ
ρειας Δυτικής Μακεδονίας οι όροι διακήρυξης 

και δημοπράτησης καθώς και οι Συγκροτήσεις 
Επιτροπής Διαγωνισμού Δημοπράτησης των 
έργων:
α) “Βελτίωση Ασφάλειας Οδικού Δικτύου Φλώ- 
ρινας-Αμυνταίου", προϋπολογισμού 2.000.000,00 
ευρώ και
β) "Βελτίωση Οδικής Ασφάλειας Ε.Ο.15 και 
Επ.Ο.11 Δήμου Πρεσπών", προϋπολογισμού 
1.000.000,00 ευρώ.

Πιο συγκεκριμένα οι εργασίες συντήρησης - ασφαλ
τόστρωσης ηουθα εκτελεστούν το επόμενο διάστημα 
αφορούν σε τμήματα των παρακάτω οδών:
Εθνικό Οδικό Δίκτυο
• Ε.Ο. 2 (Σέρβικο Μνημείο - Βεύη - Κέλλη - Όρια 
Περιφ. Εν. Πέλλας)
• Ε.Ο. 3 (Βεύη - Αμύνταιο, μέσω Κλειδιού - Διασταύ
ρωση με Επ.0.20)
Πρωτεύον Επαρχιακό Οδικό Δίκτυο 
• Επ.Ο. 20 (Αμύνταιο - Σωτήρα - Πεδινό - Φανός - 
Αετός - Αγραπιδιά -Σκλήθρο -Ασπρόγεια - Λέχοβο - 
Ορια Περιφ. Εν. Καστοριάς)
Δευτερεύον Επαρχιακό Οδικό Δίκτυο 
• Επ.Ο. 5 (Τροπαιούχος - Πολυπόταμος)
• Επ.Ο. 6 (Τροπαιούχος - Τριανταφυλλιά)
• Επ.Ο. 21 (Αετός - Νυμφαίο)

Εθνικό Οδικό Δίκτυο
• Ε.Ο. 15 (Διασταύρωση Πρεσπών-Άγιος Γερμανός)
Πρωτεύον Επαρχιακό Οδικό Δίκτυο
• Επ.Ο. 11 (Λαιμός (από διασταύρωση με Ε.Ο. 15) - 
Κούλα)
Δευτερεύον Επαρχιακό Οδικό Δίκτυο
• Επ.Ο. 11 (Λαιμός - Πύλη - Βροντερόν δια Κούλας 
και Πυξού)
Με τα συγκεκριμένα έργα προβλέηεται να γίνουν ερ
γασίες βελτίωσης της οδικής ασφάλειας στις παρα
πάνω περιγραφόμενες Εθνικές και Επαρχιακές 
Οδούς, με την ασφαλτόστρωση τμημάτων τα οποία 
χρήζουν άμεσης αποκατάστασης λόγω έντονων φθο
ρών στο οδόστρωμα (παντός είδους παραμορφώ
σεις, ρηγματώσεις, καθιζήσεις, αποσυνθέσεις 
επιφάνειας, αναδύσεις λείανση της επιφάνειας κύλι- 
σης κ.α.), με την κατασκευή ασφαλτικής στρώσης κυ
κλοφορίας τύπου ΑΣ 12,5 ή ΑΣ20 και αντιολισθηρής 
ασφαλτικής στρώσης κυκλοφορίας καθώς και εργα
σίες τοποθέτησης στηθαίων ασφαλείας, διαγράμμι
σης οδοστρώματος, καθαρισμού τάφρων και 
διάνοιξης νέων τάφρων σε σημεία που απαιτούνται. 
Τα έργα θα χρηματοδοτηθούν από το Τεχνικό Πρό
γραμμα της Περιφέρεις Δυτικής Μακεδονίας, Π.Ε. 
Φλώρινας "Π.Δ.Ε. - Σ.Α.Ε.Π. 541/2020, Στοιχειώδη 
συντήρηση και αποχιονισμός οδικού δικτύου Δυτικής 
Μακεδονίας.
Στόχος των έργων είναι η αναβάθμιση των οδικών 
υποδομών και η βελτίωση της ποιότητας ζωής των 
πολιτών στο πλαίσιο της ασφαλέστερης μετακίνησης 
τους στο οδικό δίκτυο της Π.Ε. Φλώρινας.

στο Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας

Σ
το Γενικό νοσοκομείο Φλώρινας, σήμερα Παρασκευή 11 Μαρ
τίου 2022, ορκίστηκε και ανέλαβε υπηρεσία, ο ιατρός Κου- 
λούρης Ευστάθιος, ειδικότητας καρδιολογίας, επιμελητής Α’.

Ο διορισμός του έγινε κατόπιν σχετικής προκήρυξης του έτους 2021. 
Με ενισχυμένο ανθρώπινο δυναμικό και βελτιωμένο Ιατροτεχνολογικό 
εξοπλισμό, που προσφάτως αποκτήθηκε από το πρόγραμμα ΕΣΠΑ, 
πλέον αναβαθμίζεται αισθητά η καρδιολογική κλινική του Γ.Ν.Φ και οι 
παρεχόμενες υπηρεσίες προς τους συμπολίτες μας.
Στην ορκωμοσία παρέστησαν, εκτός των υπηρεσιακών στελεχών, ο 
χωρικός Αντιπεριιρερειάρχης Π.Ε. Φλώρινας, κ. Βόσδου Σωτήριος και 
ο ΑντιπερκρερειάρχηςΥγείας, Περιφέρειας Δυτ. Μακεδονίας, κ. Μαρ
γαρίτης Γεώργιος.
Η Διοίκηση του Γ.Ν.Φ. καλωσορίζει το νέο και δυναμικό ιατρό και του 
εύχεται καλή σταδιοδρομία.

ΕΚ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΕΩΣ ΤΟΥ Γ.Ν.Φ.
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Επίσκεψη του Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας Συνάντηση του ΔΣ της Ευξείνου
Γιώργου Κασαπίδη στο Γενικό Νοσοκομείο Φλώρινας

Οι Μονάδες Υγείας της 
Περιφέρειας Δυτικής 

Μακεδονίας στις άμεσες 
προτεραιότητες της 

Περιφερειακής Αρχής

Τ
ην Πέμπτη 03/03/22 ο Πε
ριφερειάρχης Δυτικής Μα
κεδονίας Κασαπίδης Γεώρ
γιος στο πλαίσιο της περιοδείας 

του στην Π.Ε. Φλώρινας επισκέ- 
φτπκε το Γενικό Νοσοκομείο 
Φλώρινας «ΕΛΕΝΗ Θ. ΔΗΜΗ- 
ΤΡΙΟΥ», συνοδευόμενος από τον 
Αντιπεριφερειάρχη της Π.Ε.
Φλώρινας Βόσδου Σωτήριο και τον Αντιπεριφε- 
ρειάρχη Δημόσιας Υγείας Μαργαρίτη Γεώργιο. 
Κύριο θέμα συζήτησης ήταν η παρουσίαση του απο
λογισμού 2021 Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας ως 
προς την ποιοτική και ποσοτική αναβάθμιση της δη
μόσιας υγείας προς τους πολίτες, εξαντλώντας με 
όλες τις δυνατότητες τους πόρους μέσα από δομικές 
αλλαγές όπου απαιτούνταν. Η Περιφερειακή Αρχή 
κατάφερε να ενισχύσει το Γενικό Νοσοκομείο Φλώ
ρινας , ώστε να συμβάλει τα μέγιστα τόσο στη πρό
ληψη, μέσω της καλύτερης διάγνωσης, όσο και στην 
αντιμετώπιση και την περίθαλψη των ασθενών της 
ευρύτερης περιοχής.
Αισθανόμαστε περήφανοι καθώς διακρίνεται το θετικό 
αποτύπωμα και το ισοζύγιο των δράσεων και των 
λειτουργιών της Δημόσιας υγείας για την Περιφέρειά 
μας, αναβαθμίζοντας τον ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό 
και επενδύοντας στο ανθρώπινο δυναμικό, αφενός 
για να περιοριστούν στο ελάχιστο τα περιστατικά που 
φεύγουν εκτός Δυτικής Μακεδονίας και αφετέρου να 
παγιωθεί το αίσθημα ασφάλειας και εμπιστοσύνης 
των πολιτών προς τις μονάδες υγείας της Περιφέ
ρειας. Τέλος, η ενεργειακή αναβάθμιση και η επέ
κταση του Γ.Ν.Φλώρινας είναι στις άμεσες προτεραι
ότητες της Περιφερειακής Αρχής, με θετικό πρόσημο 
στην αναβάθμιση της παροχής υπηρεσιών στην υγεία 
και στην βελτίωση της καθημερινότητας των πολιτών. 
Συγκεκριμένα , ο ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός 
που αποκτήθηκε:

1. Αναισθησιολογικό συγκρότημα
2. Θερμοκοιτίδα Νεογνών
3. Χειρουργική τράπεζα γενικής χειρουργικής
4. Χειρουργική τράπεζα ουρολογικής χειρουργι
κής
5. Χειρουργική τράπεζα γυναικολογικής/τοκετών
6. Σκυαλυτική λυχνία Ι.ΕΟ για χειρουργική χρήση
7. νΐΟΕΟ κολποσκόπιο
8. Χειρουργική τράπεζα οφθαλμολογικής χει
ρουργικής
9. ΥΑ6 Ι.Α5ΕΚ οφθαλμολογικό
10 Αυτόματο οπτικό πεδίο με τραπέζι
11. Υπερηχοτομογράφος καρδιολογικός
12. Υπερηχοτομογράφος γενικής χρήσης
13. Υπερηχοτομογράφος ουρολογικός
14. Χειρουργική Διαθερμία
15. Εύκαμπτο Κυστεοσκόπιο
16. Ψηφιακός Μαστογράφος
17. Βιομετρία - Παχυμετρία Β-50ΑΝ
18. Διαθλαστική μονάδα με σχισμοειδή λυχνία 
και απεικόνηση
19. Μηχάνημα Οπτικής Τομογραφίας
20. Ψυγείο Ασκών Αίματος
21. Θάλαμος Συντήρησης Αιμοπεταλίων
22. Σύστημα αγκίστρου άνω-κάτω κοιλίας

Σύνολο: 1.826.000 ευρώ 
Πηγή Χρηματοδότησης ΕΠ ΠΔΜ 2014-2020

Γραφείο Περιφερειάρχη Δυτ. Μακεδονίας

Απάντηση της Π.Ε. Φλώρινας σε δημοσιεύματα σχετικά 
με το Φ.Ε.Κ. Οριοθέτησης Περιοχών και χορήγησης 

στεγαστικής συνδρομής για την αποκατάσταση ζημιών 
από τον σεισμό της 9ης Ιανουάριου 2022

Γ
ια την αποκατάσταση της αλήθειας, και με 
αφορμή το δελτίο τύπου του «ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
Φλώρινας» (06/03/2022), σχετικά με την 
δημοσίευση σε ΦΕΚ της Κοινής Υπουργικής Από

φασης (ΚΥΑ) οριοθέτησης της περιοχής ως σει
σμόπληκτης, γνωστοποιούμε τα παρακάτω:
Το μεσημέρι της Πέμπτης 3 Μαρτίου 2022 ενημερω
θήκαμε ότι δημοσιεύτηκε στην Εφημερίδα της Κυ- 
βερνήσεως (ΦΕΚ 962/Β’/03.03.2022)η Κοινή Υπουρ
γική Απόφαση, με την οποία οριοθετήθηκε η περιοχή 
που επλήγη από τον σεισμότης 9η Ιανουάριου 2022, 
με αναφορά σε συγκεκριμένους οικισμούς. 
Διαπιστώθηκε αμέσως ότι κάποιοι οικισμοί-κοινότη- 
τες, στους οποίους είχαν πραγματοποιηθεί αυτοψίες 
από κλιμάκια μηχανικών της Διεύθυνσης Αποκατά
στασης Επιπτώσεων Φυσικών Καταστροφών Βορείου 
Ελλάδος (Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Β.Ε.), δεν είχαν περιληιρθεί στην 
οριοθέτηση.
Ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σωτήρης Βόσδου 
επικοινώνησε με την Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Β.Ε.(μεσημέρι Πέμ
πτης 3 Μαρτίου 2022) και επισήμανε την παράλειψη.

ζητώντας ταυτόχρονα την αντιπαραβολή των οικι
σμών που αναγράφονται στο ΦΕΚ με τα στοιχεία της 
Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Β.Ε., ώστε να επιβεβαιωθεί η παράλειψη. 
Το πρωί της Παρασκευής 4 Μαρτίου 2022 σε επικοι
νωνία του Αντιπεριφερειάρχη με την Διευθύντρια της 
Δ.Α.Ε.Φ.Κ.-Β.Ε. επιβεβαιώθηκε από την υπηρεσία η 
παράλειψη, και καταρτίστηκε κατάλογος των οικι
σμών που είχαν παραληφθεί.
Τα στοιχεία αυτά, μετά την διασταύρωση τους, γνω
στοποιήθηκαν άμεσα στο Υπουργείο Υποδομών, και 
ιδιαίτερα στη Γενική Διεύθυνση Αποκατάστασης Επι
πτώσεων Φυσικών Καταστροφών (Γ.Δ.Α.Ε.Φ.Κ.). 
Εκτός από τις τηλεφωνικές επικοινωνίες, ο Αντιηε- 
ριφερειάρχης με έγγραφο του (Α.Π. 35395/4.3.2022) 
ζήτησε την αποκατάσταση - συμπλήρωση της οριο
θέτησης, ώστε να περιληφθούν και οι συγκεκριμένοι 
οικισμοί - κοινότητες.
Εντός των προσεχών ημερών θα υπάρξει νέα ανα
κοίνωση.
Οι ενέργειες της Π.Ε. Φλώρινας ήταν άμεσες.

Γραφείο Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Φλώρινας

Λέσχης Φλώρινας με τον Δήμαρχο 

Φλώρινας Βασίλη Γιαννάκη

Α
ντιπροσωπεία του ΔΣ της Ευξείνου Λέσχης Φλώρινας, με 
επικεφαλής τον Πρόεδρο Αντωνιάδη Αναστάσιο, επισκέ- 
φτηκε το Δήμαρχο Φλώρινας κ. Γιαννάκη Βασίλειο.

Τα μέλη της λέσχης ενημέρωσαν το Δήμαρχο για τις δράσεις του συλ
λόγου, για το πρόγραμμα εκδηλώσεων του τρέχοντος έτους, καθώς 
και για τις εκδηλώσεις μνήμης που θα πραγματοποιηθούν εντός του 
2022 για τα εκατό χρόνια από την Μικρασιατική Καταστροφή. Επίσης 
διερευνήθηκαν οι δυνατότητες συνεργασίας μεταξύ Δήμου Φλώρινας 
και Ευξείνου Λέσχης Φλώρινας, όπως και το ενδεχόμενο συνδιοργά- 
νωσης κάποιων εκδηλώσεων. Τέλος ο Πρόεδρος της Ευξείνου Λέσχης 
Φλώρινας, Αντωνιάδης Αναστάσιος, ευχαρίστησε τον Δήμαρχο για την 
μέχρι τώρα συνεργασία και βοήθεια του Δήμου προς τον σύλλογο.

Ανακοίνωση του Δήμου Αμυνταίου για
το πρόβλημα με τη γρίπη των πτηνών

/^να σοβαρό θέμα πρόεκυψε στα γεωγραφικά όρια της Περι- 
ρ™ φέρειας μας και αφορά στον φονικό ιό Η5Ν1, της γνωστής 
ία·γρίπης των πτηνών με περιστατικά θανάτων να εμφανίζονται 

στις λίμνες Πρεσπών, Χειμαδίτιδας και Καστοριάς.
Ειδικότερα, το τελευταίο χρονικό διάστημα εκατοντάδες πουλιά (κυρίως 
αργυροπελεκάνοι και κύκνοι), πέφτουν θύματα αυτής της επιδημίας, η 
οποία εξελίσσεται με ραγδαίους ρυθμούς. Αυτό οφείλεται στο μεταλ
λαγμένο στέλεχος του ιού Η8Ν, που είναι πολύ πιο επιθετικό και φο
νικό.
Όπως αναφέρει η Γενική Διεύθυνση Κτηνιατρικής του Υπουργείου Αγρο
τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, πρόκειται για επιζωοτία που εδώ και 
μήνες πλήττει την Ευρώπη και στη χώρα μας εμφανίστηκε, μέσω των 
συγκεκριμένων περιστατικών, μόνο σε άγρια πτηνά.
Η Γενική Διεύθυνση Κτηνιατρικής έχει δώσει σαφείς οδηγίες για εφαρ
μογή των θεσπισμένων μέτρων για την προστασία των συστηματικών 
και οικόσιτων πτηνών.
Συγκεκριμένα, οι κάτοχοι συστηματικών αλλά και οικόσιτων πτηνο- 
τροφικών εκμεταλλεύσεων καλούνται να δώσουν ιδιαίτερη προσοχή 
στην πιστή εφαρμογή των μέτρων βιοασφάλειαςγια τη γρίπη των πτη
νών . Συγκεκριμένα
1. Τα οικόσιτα πουλερικά δεν πρέπει να μένουν σε ανοιχτούς χώ
ρους (προαύλια, αυλές, αγρούς κ.λ,π), σε όλη την περιοχή της Π.Ε 
Φλώρινας.
2. Τα οικόσιτα πουλερικά πρέπει να διατηρούνται αποκλειστικά 
σε κλειστούς χώρους, όπου τόσο τα ανοίγματα όσο και οι εξωτερικές 
δεξαμενές από τις οποίες ποτίζονται πρέπει να καλύπτονται από κα
τάλληλα προστατευτικά καλύμματα (πυκνό δίχτυ σκίασης, συρματό
πλεγμα κλπ.) που να αποκλείουν την επαφή ή την έκθεση τους με άγρια 
πτηνά.
3. Οι κάτοιχοι των οικόσιτων πουλερικών πρέπει να διατηρούν 
τις εκτρεφόμενες πάπιες και χήνες σε χωριστούς χώρους από 
άλλα είδη πουλερικών (κότες κλπ.)
4. Οι κάτοιχοι πουλερικών πρέπει να αναφέρουν στην Κτηνιατρική 
Υπηρεσία και στο Φορέα Διαχείρισης κάθε ύποπτο σύμπτωμα που 
παρατηρούν στα πτηνά τους, όπως αιφνίδιους θανάτους, αναπνευστικά 
συμπτώματα, οίδημα προσώπου κλπ.

Δημήτρης Σ. Ρίζθ£
Ιατρός ΩΡΑ
Χεψριψγός & τραχήλου
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ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022 5 ηχω
Φάμελλος - Πέρκα: Ο κος Μητσοτάκης οφείλει να Το Κίνημα Αλλαγής / ΠΑΣΟΚ στην
ελέγξει τα υπερκέρδη στην αγορά ενέργειας και 
να στηρίξει την ελληνική κοινωνία και οικονομία

Μ
ε τα νοικοκυριά να μην 
μπορούν να καλύψουν 
τ,ις ενεργειακές τους 
ανάγκες και με τις βιομηχανίες 

να μειώνουν πλέον την παρα
γωγή τους π ακόμη και να τπν 
αναστέλλουν προσωρινά, αφού 
όλοι έχουν μείνει απροστάτευτοι 
στην ακραία ακρίβεια στην 
ενέργεια, ο κ. Μητσοτάκης πα
ραδέχεται, έστω και έμμεσα, ότι 
έχει ανεχτεί υπερκέρδη στην 
αγορά ενέργειας, όπως καταγ
γέλλει και ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, εδώ 
και οκτώ μήνες.
Αν και η Ευρωπαϊκή Επιτροπή μι
λάει ξεκάθαρα πλέον για υπερ
κέρδη παραγωγών ενέργειας και 
προτείνει μάλιστα τη φορολόγησή 
τους, στο σχέδιο ΚθροννθΓ Εί) για 
την αντιμετώπιση των επιπτώσεων 
της ουκρανικής κρίσης, ο κ. Μη
τσοτάκης στην επιστολή του, μετά 
από αυτές τις ανακοινώσεις, προς 
την Πρόεδρο της Κομισιόν, Ούρ- 
σουλα φον ντερ Λάιεν, ψελλίζει 
κάτι για πλαφόν στο μικτό περιθώ
ριο κέρδους στη χονδρική αγορά 
ηλεκτρικής ενέργειας.
Αυτά, ενώ η κυβέρνηση Μητσο- 
τάκη έχει βάλει ουσιαστικά πλάτη 
στο καρτέλ που αισχροκερδεί και 
χειραγωγεί τις τιμές στη χονδρική 
αγορά ηλεκτρισμού και ενώ, με 
δική της ευθύνη, δεν λειτουργεί η 
προθεσμιακή αγορά και τα διμερή 
συμβόλαια, με αποτέλεσμα οι κα
ταναλωτές να είναι απόλυτα εκτε
θειμένοι στις διακυμάνσεις της τι
μής και σε κρίσεις, σε αντίθεση με 
τις υπόλοιπες ευρωπαϊκές χώρες. 
Η ελληνική αγορά ενέργειας λει
τουργεί χωρίς έλεγχο και ρύθμιση 
από τον Νοέμβριο του 2020, γιατί 
ο κ. Χατζηδάκης περίμενε ότι ο αν
ταγωνισμός θα λύσει τα προβλή
ματα και θα μειώσει τις τιμές.
Η κυβέρνηση επέλεξε οι εταιρείες 
ενέργειας να συσσωρεύουν ουρα
νοκατέβατα κέρδη από τον Αύγου
στο, με συμμετοχή της ΔΕΗ, εφό
σον η πολιτεία και οι ρυθμιστικές 
αρχές δεν ελέγχουν την αγορά και 
η κυβέρνηση επιδοτεί το ράλι ακρί
βειας με πόρους για το κλίμα. 
Μέσα στην κρίση η κυβέρνηση 
Μητσοτάκη προχώρησε ακόμη σε 
αύξηση μετοχικού κεφαλαίου για 
να παραδώσει την πλειοψηφία της 
ΔΕΗ σε ιδιώτες ενώ, η κατά 88,3% 
κρατική, γαλλική ΕΘΡ που έχει αν
τίστοιχα δεσπόζουσα θέση στην

αγορά, εφάρμοσε 4% πλαφόν στην 
αύξηση του κόστους ρεύματος και 
προχώρησε σε ανακεφαλαιοποί- 
ηση ύψους 2,5 δισ ευρώ με τα 2,1 
δισ να καλύπτονται από το γαλλικό 
δημόσιο.
Η προσήλωση της ΔΕΗ στα κέρδη 
που καταγράφει η μετοχή της στο 
Χρηματιστήριο είναι μία προκλη
τική επιλογή της κυβέρνησης Μη
τσοτάκη, σε πλήρη αντίθεση με την 
πρωτόγνωρη κρίση ακρίβειας στην 
ενέργεια που απειλεί τη βιωσιμό
τητα της ελληνικής κοινωνίας και 
οικονομίας.
Η Ελλάδα ενεργειακά είναι πιο 
ευάλωτη και πιο αδύναμη από 
ποτέ εξαιτίας της λανθασμένης 
ενεργειακής στρατηγικής της κυ
βέρνησης Μητσοτάκη. Η βίαιη και 
χωρίς σχέδιο απολιγνιτοποίηση 
μεγιστοποίησε την εξάρτηση της 
ηλεκτροπαραγωγής από το εισα- 
γόμενο φυσικό αέριο, επίσης ορυ
κτό καύσιμο. Ενώ πολλές χώρες 
της ΕΕ μείωσαν την εξάρτησή τους 
και ιδιαίτερα στην ηλεκτροπαρα
γωγή από το φυσικό αέριο, η χώρα 
μας σύμφωνα με τα στοιχεία της 
ΕΕ αύξησε και δεσμεύτηκε στη 
χρήση φυσικού αερίου.
Η Ελλάδα δεν είναι έτοιμη, ως 
όφειλε, να ακολουθήσει τις προ
τάσεις του σχεδίου ΡΕΡοννετ Εϋ: 
ο επικαιροποιημένος χωροταξικός 
σχεδιασμός για τις ΑΠΕ και οι Ει
δικές Περιβαλλοντικές Μελέτες για 
τις περιοχές ΝβΙυτθ 2000 που εί
χαν ξεκινήσει στις αρχές του 2019 
καθυστερούν. Παρά τις μεγαλό
στομες εξαγγελίες, το θεσμικό 
πλαίσιο για την αποθήκευση ενέρ
γειας από ΑΠΕ δεν έχει ολοκλη
ρωθεί, με έργα να παραμένουν πα
γωμένα εδώ και μήνες. Η 
ενεργειακή αναβάθμιση κτιρίων 
του Δημοσίου και των επιχειρή

σεων καθυστερεί εδώ και δυόμιση 
χρόνια, δεν υπάρχει ενεργό πρό
γραμμα Εξοικονομώ για όλο το 
2021, οι ενεργειακές κοινότητες 
έχουν ναρκοθετηθεί, η στήριξη στα 
φωτοβολταϊκά στέγης είναι ανε
παρκής και καθυστερημένη.
Αντί να περιορίζεται σε κινήσεις 
επικοινωνιακού χαρακτήρα, η κυ
βέρνηση του κ. Μητσοτάκη οφείλει 
να λάβει τώρα, άμεσα ουσιαστικά 
μέτρα για τη στήριξη της ελληνικής 
κοινωνίας και οικονομίας καθώς 
το άνευ προηγουμένου κύμα ακρί
βειας σαρώνει τα πάντα. Οφείλει, 
χωρίς άλλη καθυστέρηση, να 
εφαρμόσει τις νέες προτάσεις της 
Ευρ. Επιτροπής, ελέγχοντας τις τι
μές και την αισχροκέρδεια στην 
ενέργεια ώστε να στηρίξει την επι
βίωση των επιχειρήσεων και των 
νοικοκυριών. Να αξιοποιήσει τον 
κοινωνικό και αναπτυξιακό ρόλο 
της ΔΕΗ και προφανώς να εφαρ
μόσει τα μέτρα που η Εργαλει
οθήκη της ΕΕ έχει προτείνει από 
τον Οκτώβριο, μείωση του ΕΦΚ 
στα καύσιμα και ενίσχυση της αγο
ραστικής δύναμης.
Η Ελλάδα χρειάζεται ένα αποτελε
σματικό, σύγχρονο και προοδευ
τικό σχέδιο για την πράσινη μετά
βαση που θα διασφαλίζει τόσο την 
ενεργειακή ασφάλεια όσο και την 
ίδια την πράσινη μετάβαση, με το 
βλέμμα στην κοινωνία και στις πα
ραγωγικές δυνάμεις της Ελλάδας. 
Και αυτό μπορεί να το εξασφαλίσει 
μόνο μία πολιτική αλλαγή.

Τομεάρχης Περιβάλλοντος
και Ενέργειας ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, 

Σωκράτης Φάμελλος

Αναπληρώτρια Τομεάρχης 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Πέτη Πέρκα

Από το Λύκειο των Ελληνίδων Φλώρινας για
συγκέντρωση ρούχων για τα παιδιά της Ουκρανίας

Μ
ε μεγάλη χαρά λάβαμε κουτές με ρουχισμό 
για τα ταλαιπωρημένα παιδάκια της Ου
κρανίας από το Φιλανθρωπικό κατάστημα 
παιδικών ενδυμάτων "ΑΓΙΑ ΤΑΒΙΘΑ” της Ιερός 

Μπτροπόλεως Φλωρίνης - Πρεσπών και Εορ- 
δαίας.
Ευχαριστούμε την Ιερά Μητρόπολη και ιδιαιτέρως 
τον π. Χρήστο Βασιλειάδη, υπεύθυνο του Φιλαν

θρωπικού αυτού καταστήματος, ο οποίος συγκινη- 
μένος, παρέδωσε τις κούτες με τα συσκευασμένα 
ρούχα για όλες τις ηλικιακές ομάδες των παιδιών.
Η συνεργασία της “ΑΓΙΑ ΤΑΒΙΘΑ" με το Λύκειο των 
Ελληνίδων Φλώρινας θα συνεχιστεί και σε άλλες δρά
σεις κοινωνικού ενδιαφέροντος.

Από το ΔΣ του Λ.Ε. Φλώρινας

εθελοντική εβδομάδα αιμοδοσίας

Η
 Νομαρχιακή Επιτροπή του Κινήματος Αλλαγής Φλώρινας 
βρέθηκε σήμερα Σάββατο 12 Μαρτίου 2022 στο Πέρασμα, 
στο χώρο του πρώην Δημαρχείου, στηρίζοντας έμπρακτα 
την πολύ σημαντική δράση εθελοντικής αιμοδοσίας που διοργά- 

νωσε ο Ερυθρός Σταυρός, το Γραφείο Εθελοντισμού και η Διεύ
θυνση Κοινωνικής Προστασίας του Δήμου Φλώρινας, σε συνερ
γασία με το Τμήμα Αιμοδοσίας του Γενικού Νοσοκομείου 
Φλώρινας, προσδίδοντας έναν κινηματικό χαρακτήρα στη δράση. 
Δύο με τρεις φορές το χρόνο εθελοντικής αιμοδοσίας, εξασφαλίζει αυ- 
τάρκεια στη χώρα. Μένει να αφιερώσουμε 10 λεπτά από το χρόνο μας, 
εντός οργανωμένου πλαισίου προώθησης της εθελοντικής αιμοδοσίας. 
Ας γίνει στόχος
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Π
ρωταγωνιστικό ρόλο, αγαπημένοι μου, στα 
μεγαλύτερα μέσα ενημέρωσης του κόσμου 
είχε τις τελευταίες ημέρες το Φιδονήσι, το 
μέρος όπου, όπως αρχικά μεταδόθηκε αλλά τελικά 
διαψεύστηκε, έχασαν τη ζωή τους 13 Ουκρανοί 

στρατιώτες, οι οποίοι αρνήθηκαν να παραδώσουν 
τα όπλα στις ρωσικές δυνάμεις. Όμως, πολλοί λίγοι 
γνωρίζουν ότι το μικροσκοπικό αυτό νησάκι, το 
οποίο βρίσκεται στα άγρια και αφιλόξενα νερά 
του Εύξεινου Πόντου, διατηρεί το ελληνικό 
όνομα Λευκή από τα πανάρχαια χρόνια.
Είναι η περίφημη νήσος των Μακάρων, όπου 
κατά τπ μυθολογία κατοικούσαν οι ψυχές των 
ηρώων, ενώ μια άλλη ονομασία του ήταν 
Αχίλλειος νήσος ή Αχίλλεια, γιατί φιλοξενεί 
στα σπλάχνα του τον τάφο του Αχιλλέα. του 
θεοποιημένου ήρωα του Τρωικού Πολέμου, του 
γιου του Πηλέα και της θεάς Θέτιδας.
Στο έργο «Αιθιοπίς», αγαπημένοι μου, του επι
κού ποιητή Αρκτίνου από τη Μίλητο, η νήσος 
Λευκή αναφέρεται για πρώτη φορά ως τόπος 
ταφής του Αχιλλέα. 0 ποιητής Αρκτίνος είναι 
αυτός που συνέχισε την ιστορία της Ιλιάδας από 
το σημείο που σταματάει οΌμηρος και μετά. 
Περιγράφει, λοιπόν, τον θάνατο του Αχιλλέα 
από τπ στιγμή που δέχτηκε το μοιραίο βέλος 
από τον Πάρη. Το βέλος που οδηγημένο από 
τον θεό Απόλλωνα καρφώθηκε στη φτέρνα 
του ήρωα, το μοναδικό τρωτό του σημείο και 
τον άφησε νεκρό. Περιγράφει τπ φοβερή 
μάχη που έγινε γύρω από το σώμα του, όπου 
τελικά ο Οδυσσέας και ο Αίαντας κατάφεραν 
να το πάρουν από τα χέρια των Τρώων και να 
το φέρουν στο στρατόπεδο των Ελλήνων, και 
την ταφή του Αχιλλέα: «Τότε έφτασε εκεί η 
μητέρα του Αχιλλέα, η Θέτις, μαζί με τις 
αδελφές της, τις υπόλοιπες Νηρηίδες και τις 
Μούσες. Αφού τον θρήνησαν, η Θέτις πήρε 
τα λείψανα του γιου της από την πυρά, μαζί 
με εκείνα του αχώριστου φίλου του, του Πά
τροκλου, και τα έφερε στη Νήσο Λευκά απέναντι 
από τιε εκΒολέε του Ίστρου (Δούναβη). Και εκεί 
οι Αχαιοί ύψωσαν έναν τύμβο και πραγματοποί
ησαν ταωικούε αγώνεε».
Η πλέον λεπτομερής περιγραφή της Νήσου Λευ
κής, αγαπημένοι μου, ανήκει στον Φλάβιο Αρ- 
ριανό από τη Νικομήδεια, στο έργο του 
«Πεοίπλουε ΕυΕείνου Πόντου» (2ος αιώνας 
μ.Χ.): «Κοντά στο στόμιο τονΊστρου, που ονομά
ζεται Ψιλόν Στόμιον, αν κάποιος ταξιδέψει με 
τον βόρειο άνεμο, υπάρχει ένα νησί στην ανοι
χτή θάλασσα που κάποιοι ονομάζουν Νήσο του 
Αχιλλέωε και άλλοι Δρόμο του Αχιλλέωε και κά
ποιοι άλλοι ακόμα, λόγω του χρώματος του,
Νήσο Λευκά. Λέγεται ότι η θεά Θέτις ύψωσε το 
νησί αυτό πάνω από την επιφάνεια της θάλασ
σας για τον γιο της τον Αχιλλέα, ο οποίος και 
κατοικεί εκεί. Εδώ είναι ο ναός του και το ξύλινο 
άγαλμα του. Το νησί δεν κατοικείται και πάνω 
του τριγυρίζουν κατσίκια, όχι πολλά, τα οποία 
αυτοί που τυχαίνει να φτάσουν εκεί με τα πλοία 
τους θυσιάζουν στον Αχιλλέα. Στον ναό αυτόν 
επίσης έχουν αφεθεί πάρα πολλά ιερά δώρα και 
αφιερώματα, κρατήρες, δαχτυλίδια και πολύτι
μοι λίθοι, που έχουν προσφερθεί στον Αχιλλέα 
με ευγνωμοσύνη. Ακόμα μπορεί κανείς να δια
βάσει επιγραφές γραμμένες στα ελληνικά και 
λατινικά αφιερωμένες προς τιμήν του Αχιλλέα. 
Κάποιες από αυτές είναι αφιερωμένες και στον 
Πάτροκλο, γιατί αυτοί που θέλουν να έχουν την 
εύνοια του Αχιλλέα τιμούν ταυτόχρονα και τον 
Πάτροκλο. Και άλλοι λένε ακόμα περισσότερα: 
ότι κάποιοι άνθρωποι που φτάνουν στο νησί 
αυτό, κουβαλάνε ζώα. Κάποια από τα ζώα τα θυ
σιάζουν και άλλα τα αφήνουν ελεύθερα στο νησί 
προς τιμήν του Αχιλλέα. Υπάρχουν και άλλοι που 
αναγκάζονται από τις καταιγίδες να αράξουν στο 
νησί. Καθώς δεν έχουν μαζί τους ζώα για θυσία, 
προσεύχονται να τα προμηθευτούν από τον ίδιο 
τον θεό του νησιού και συυβουλεύονται το υαν- 
τείο του Αχιλλέα. Ζητάνε την άδεια να θυσιά
σουν τα θύματα που διάλεξαν ανάμεσα στα ζώα 
που ζουν ελεύθερα στο νησί και για αντάλλαγμα 
να αφήσουν εκεί χρήματα, που αντιστοιχούν σε 
μία τιμή που τη θεωρούν δίκαιη. Έτσι υπάρχει 
μεγάλη ποσότητα ασημιού εδώ, αφιερωμένη 
στον ήρωα, ως αντίτιμο για τα ζώα που θυσιά
ζονται. Σε κάποιους από τους ανθρώπους που 
φτάνουν στο νησί αυτά εμφανίζεται ο Αχιλλέας 
στα όνειρά τους και σε κάποιους άλλους ακόμα 
εμφανίζεται στη διάρκεια του ταξιδιού τους, 
όταν περνάνε κοντά από το νησί, και τους δίνει 
οδηγίες σε πιο σημείο του νησιού θα ήταν καλύ

τερα να αγκυροβολήσουν με τα πλοία τους» 
(Περίπλους Ευξείνου Πόντου, 32, 33).
Στη Νήσο Λευκή, αγαπημένοι μου, αναφέρεται επί
σης και ο μεγάλος περιηγητής της αρχαιότητας, ο 
Παυσανίας, ο οποίος γράφει: «...Υπάρχει στον 
Εύξεινο Πόντο, κοντά στο στόμιο του Ίστρου 
(Δούναβη), ένα νησί αφιερωμένο στον Αχιλλέα, 
σκεπασμένο από δάση και γεμάτο από ζώα, κά
ποια άγρια, κάποια ήμερα. Στο νησί αυτό υπάρ
χει ακόμα το Ιερό του Αχιλλέα και το άγαλμα 
του» (111,19,11).
Στο ίδιο βιβλίο του (111, 19, 13) λέει ότι, σύμ
φωνα με πανάρχαιες παραδόσεις, πολεμιστές 
που τραυματιζόντουσαν σοβαρά ή και θανάσιμα 
σε μάχες, αν μεταφερόντουσαν εκεί, γινόντου- 
σαν καλά!
Ο Πλίνιος ο Πρεσβύτερος, ο οποίος χαρακτηρίζε
ται ως ο «πολυμαθέστερος των Ρωμαίων», μας 
λέει καθαρά ότι «ο τύμβος με τον τάφο του Αχιλ- 
λέα βρισκόταν στο νησί που είναι αφιερωμένο 
στον ήρωα και ονομάζεται Νήσος Αχιλλίς ή 
Νήσος Αχιλλέα».
Ο'Ελληνας γεωγράφος Διονύσιος ο Περιηγητής
από τη Βιθυνία, που έζησε στα χρόνια του αυτο-

κράτορα Δομητιανού, γράφει: «Πάνω στην αρι
στερή πλευρά του Ευξείνου Πόντου {} βρίσκεται 
στη θάλασσα ένα πολύ γνωστό νησί που ονομά
ζεται Λευκή, γιατί τα άγρια ζώα που ζουν εκεί 
είναι λευκά. Λέγεται ότι εκεί, στο νησί Λευκή, 
αναπαύονται οι ψυχές του Αχιλλέα και άλλων 
ηρώων και ότι περιπλανώνται στις ακατοίκητες 
κοιλάδες του νησιού αυτού».
Ο Αχιλλέας της Νήσου Λευκής λατρευόταν έως 
και την ύστερη ρωμαϊκή εποχή ως ο «Κύριος και 
ο Αρχών της Μαύρης Θάλασσας» και ως ο κυ- 
ριότερος προστάτης της ναυτιλίας στις περιοχές 
εκείνες.
Το 1823, ο πλωτάρχης Ν. Ο ΚπίεϊΚϋ έκανε τις 
πρώτες έρευνες στο ακατοίκητο νησάκι Ζπιβϊηγϊ 
(φιδονήσι) του Ευξείνου Πόντου. Είδε ένα αρ
χαίο κτίσμα, ακριβώς στο μέσο του νησιού, το 
οποίο και σχεδίασε. Κατέγραψε ακόμα και με
ρικά ευρήματα που προέκυψαν από μία πρό
χειρη ανασκαφή. Γνώριζε καλά πως το νησάκι 
Ζιηθίηγί, ήταν η αρχαία Λεύκη ή Αχίλλεια, ο τόπος 
που οι αρχαίοι συγγραφείς ανέφεραν ως κέντρο 
λατρείας του Αχιλλέα.
Από την κλασική περίοδο δεν έχουμε σχετικές ανα
φορές, εκτός από έναν στίχο στην «Ανδρομάχη» 
του Ευριπίδη, όπου η Θέτις λέει στον σύζυγό 
της Πηλέα πως μπορεί να δει τον γιο του στον 
οίκο του στο Λευκό Νησί του Ευξείνου Πόντου.
Δύο αιώνες αργότερα, την ύπαρξη του ναού επιβε
βαιώνει ο γλύπτης Αντίγονος από την Κάρυστο. 
Το 1841, ο ιστορικός Ν. ΜυτζαΚενΐεΝ επισκέ- 
φτηκε το νησί, αλλά πλέον, εκεί είχε κτιστεί ένας 
φάρος 48 μέτρων και μόνο κάποιες σκόρπιες 
πέτρες από το αρχαίο κτίσμα είχαν απομείνει 
εδώ κι εκεί.
Λίγα χρόνια νωρίτερα, από το νησί είχε περάσει ο 
ιστορικός Εοεςβγ δοίονγον μαζί με έναν έμπορο 
και συγκέντρωσαν όσα ευρήματα είχαν απομείνει, 
τα οποία δώρισαν στην Αρχαιολογική Εταιρία της 
Οδησσού, το σημερινό Μουσείο.
Ίσως, αγαπημένοι μου, ο τάφος του Αχιλλέα να 
υπήρχε και να χάθηκε.Ίσως υπάρχει κάπου και πε
ριμένει έναν νέο Σλήμαν, ικανό να ανακαλύψει 
την αλήθεια πίσω από τον μύθο. Όποια κι αν 
είναι όμως η εξέλιξη, ο Αχιλλέας αναπαύεται ειρη
νικά στον νου όλων όσων άκουσαν ποτέ γι’ αυτόν, 
απ’ άκρη σ’ άκρη της γης. Όπως ακριβώς του είχε 
πει ο Αγαμέμνων σε εκείνη την συνάντηση στον 
Κάτω Κόσμο:
«Εσύ και νεκρός που είσαι, δεν έχασες το καλό 
σου όνομα, αλλά ένδοξη η φήμη σου θα παρα- 
μείνει για πάντα στους ανθρώπους».

Με αγάπη εύα

Σταγονίδια...
κι

από

εκεί...
Κορνήλιοε Καστοοιάδηε. Ελληνογάλ- 
λος ελευθεριακός σοσιαλιστής, φιλόσο
φος, κοινωνικός κριτικός, ψυχαναλυτής 
και συνιδρυτής του δοάθίίειηθ ου Βατ- 
03ΠΘ: «Μπορούμε να πούμε ότι ο ελ
ληνικός λαός δεν ήξερε τι έκανε; Τι 
ήθελε; Τι ψήφιζε, τι ανεχόταν; Σε μια 
τέτοια περίπτωση αυτός ο λαός Θα 
ήταν ένα νήπιο. Εάν όμως είναι νήπιο, 
τότε ας μη μιλάμε για Δημοκρατία.
Εάν ο ελληνικός λαός δεν είναι υπεύ

θυνος για την ιστορία του, τότε ας του ορίσουμε έναν κηδε
μόνα. Εγώ λέω ότι ο ελληνικός λαός -όπως και κάθε λαός- 
είναι υπεύθυνοε για την ιστορία του, συνεπώε και υπεύθυνοε
για την κατάσταση στην οποία βρίσκεται σήμερα».

Μιχάλης Ιννατίου. δημοσιογράφος, ανταποκριτής 
του Μθ93 και του'Εθνους στο Διεθνές Νομισματικό 
Ταμείο και στο Στέιτ Ντιπάρτμεντ, 
ΗθΙίθεϋουιηθΙχοηη: «Τι πανηγυρίζετε; Για της 
Χαλιμάς τα παραμύθια... Ενώπιον του Πρωθυ
πουργού της Ελλάδας ο πρόεδροε τπε Τουρκίας 
επανέφεοε την απαράδεκτη θέση του για την
αποστρατικοποίηση των νησιών μαε. Και κατέ
θεσε όλα τα υπόλοιπα παοάνουα και απαράδεκτα 

αιτήματά του. Ποια πρόοδος; Και για ποιά καλή ατμόσφαιρα μι
λάτε, όταν ο αδιάντροπος Ερντογάν προσβάλλει τον Πρωθυ
πουργό της Ελλάδας με την αποστρατικοποίηση... Να μην 
ρωτήσω για την Κύπρο. Το νησίξεχάστηκε απ' όλους... και από 
τους Κύπριους πολιτικούς. ΟΓΕλληνες Θα ασχοληθούν;». 
Καταπέλτης ο Μιχάλης Ιγνατίου! Ε, κάτι παραπάνω θα ξέρει από εμάς 
και τα πήρε στο κρανίο...

Ευάννελοε Αντώναρος, για την επίσκεψη του 
πρωθυπουργού στην Κων/πολη: «Όσα διαρρέει η 
ελληνική πλευρά ότι συζητήθηκαν από Μητσο- 
τάκη/Ερντογάν είναι διπλωματικές μπαρούφες 
χωρίς ενημερωτική αξία. Πρέπει να μας πουν τί 
συζητήθηκε. Ξεκαθάρισε ο Μητσοτάκης ότι δεν 
υφίσταται θέμα αποστρατιωτικοποίησης/κυριαρ- 
χίας για τα νησιά όταν του ετέθη; Θα μας πει ο 
Μητσοτάκης τί θέματα μειονοτήτων και σε ποια 

κατεύθυνση συζήτησε με τον Ερντογάν, όπως ισχυρίζεται η 
τουρκική πλευρά;».
Δεν συζήτησε, Ευάγγελε... απλά άκουσε...

Άδωνιε Γεωργιάδηε. έλεγε για τον Τσίπρα:
«Γϊιρνάει ο Πρωθυπουργός της Ελλάδας χωρίς 
γραβάτα στα ευρωπαϊκά φόρα σαν τον λέτσο; 
Εμένα αυτή η εικόνα μου προκαλεί μεγάλη 
απογοήτευση. Να πάει να βάλει γραβάτα! Τί 
γελοιότητες είναι αυτές;».
Έλα μου ντε, τί γελοιότητες είναι αυτές; Μόνο που 
τις αντέγραψε και ο Κυριάκος και εμφανίστηκε 
αγραβάτωτος στη σύσκεψη, «σαν τον λέτσο». 

«Χωρίς γραβάτα», είπε στον Ερντογάν, «γίνονται πιο ουσιαστικές 
συζητήσεις». Άδωνι, εμένα αυτή η εικόνα μου προκαλεί μεγάλη 
απογοήτευση... Να πάει να βάλει γραβάτα ο Κυριάκος... Τί 
γελοιότητες είναι αυτές;;;

Μπέονυ Ιάνιερε. Αμερικανός Γερουσιαστής, είπε 
μεταξύ άλλων στο Κογκρέσο: «...Με απλά λόγια, 
ακόμα και αν η Ρωσία δεν διοικούνταν από έναν 
αυταρχικό και διεφθαρμένο ολιγάρχη, ηγέτη 
σαν τον Πούτιν, π Ρωσία όπωε και οι ΗΠΑ θα 
είχαν έννουο συυιοέοον στιε πολιτικέε ασφα-
λείαε των γειτονικών χωοών. Και ζητώ από τον 
κόσμο να σκεφτεί πάνω σε αυτό: Υπάρχει κά
ποιος που πιστεύει πραγματικά ότι οι ΗΠΑ δεν 

Θα αντιδρούσαν αν. νια παοάδειγυα. το Μεξικό, π Κούβα ή κά
ποια χώρα τηε κεντρικήε ή τηε Λατινικής Αυεοικήε. ήθελε να 
συστρατευτεί σε ιηα συυυαχία που ήταν εχθρική ποοε τιε ΗΠΑ:
Πιστεύετε ότι τα μέλη του κογκρέσου θα σηκώνονταν και θα έλε
γαν: Α, το Μεξικό είναι μια ανεξάρτητη χώρα και έχει το δι
καίωμα να κάνει ό,τι θέλει. Έχω πολλές αμφιβολίες πάνω σε 
αυτό».
Αυτά για όσους πιστεύουν πως η αλήθεια έχει μόνο μία όψη...

Κυριάκοε Μητσοτάκηε. στη βουλή, για την απο
στολή όπλων στην Ουκρανία: «Είμαστε με τη 
σωστή μεριά της Ιστορίας».
Η σωστή μεριά της ιστορίας είναι η ίδια η ιστορία, 
Κυριάκο... και δεν ξεκινάς από όπου σε βολεύει. 
Ρώτα και τον Γερουσιαστή Σάντερς να στο επιβε
βαιώσει, γιατί απ’ ότι φαίνεται η ιστορία δεν ήταν το 
αγαπημένο σου μάθημα στο σχολείο...

Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Εποικοδομητικές συναντήσεις του νέου Οι απολίτιστοι...

Διοικητικού Συμβουλίου της Ε.Ι.Ε.Τ

Κ
ύκλο εποικοδομητικών επαφών πραγματο
ποίησε το νέο Διοικητικό Συμβούλιο της 
ΕΙΕΓΓ το διήμερο 10 και 11 Μαρτίου 2022 
στην Αθήνα, προκειμένου να δρομολογηθεί η επί

λυση μιας σειράς ζητημάτων που απασχολούν 
όλους τους συναδέλφους μας.

Συνάντηση με τον νέο Γενικό Γραμματέα Επικοι
νωνίας & Ενημέρωσης
Συγκεκριμένα, την Πέμπτη 10 Μαρτίου, το νέο ΔΣ 
της ΕΙΕΤ είχε συνάντηση με το νέο Γενικό Γραμματέα 
Επικοινωνίας & Ενημέρωσης κ. Δημήτρη Ιαλαμάτη, 
στον ποιο εκθέσαμε τα άμεσα και φλέγονται ζητήματα 
που μας απασχολούν, όπως:
* Η εξαίρεση των ιδιοκτητών των εβδομαδιαίων 
περιφερειακών εφημερίδων από τις παροχές του 
ΕΔΟΕΑΠ παρ’ ότι καταβάλουμε το 2%, το οποίο 
για μια ακόμη φορά επισημάναμε ότι πρόκειται για 
ένα «χαράτσι» που όμοιο του δεν έχει επιβληθεί σε 
κανέναν άλλο κλάδο της Ελληνικής Οικονομίας.
* Η άμεση εξεύρεση οριστικής λύσης για τη δι
ευθέτηση των ασφαλιστικών εισφορών που οι 
ιδιοκτήτες εφημερίδων είχαν καταβάλλει στον 
ΕΦΚΑτην περίοδο 11/2017 - 12/2020 και κλή
θηκαν να τις καταβάλουν εκ νέου στον ΕΔΟΕΑΠ. 
Για τα δύο παραπάνω θέματα προτείναμε να πραγ
ματοποιηθεί άμεσα μια συνάντηση μεταξύ όλων των 
εμπλεκόμενων φορέων (ΕΦΚΑ, Υπουργείο Εργασίας, 
ΕΔΟΕΑΠ, Ενώσεις Τύπου, Γενική Γραμματεία Επικοι
νωνίας - Ενημέρωσης), έτσι ώστε το θέμα τα λυθεί 
οριστικά).
* Την διαχρονική στήριξη του Περιφερειακού Τύ
που (έχουμε καταθέσει σχετικές προτάσεις) που 
πλέον είναι πιο αναγκαία από ποτέ καθώς τους τε
λευταίους μήνες τα έξοδα εκτύπωσης των εφημερί
δων εκτοξεύτηκαν, με αποτέλεσμα να μην μπορούν 
πολλοί από εμάς να αντεπεξέλθουν στις υποχρεώσεις 
τους.
* Την αδικαιολόγητη καθυστέρηση στην εξόφληση 
των Τιμολογίων της καμπάνιας του εμβολιασμού,
υπογραμμίζοντας ότι εδώ και πολλούς μήνες έχουμε 
καταβάλει τον ΦΠΑ, την εισφορά 2% υπέρ ΕΔΟΕΑΠ, 
ενώ έχουμε επιβαρυνθεί και με τους σχετικούς φό
ρους.
* Την πρωτοφανή δυσλειτουργία των ΕΛΤΑ στην 
διανομή των εφημερίδων μας, με αποτέλεσμα να 
χάνουμε συνεχώς συνδρομητές 
* Την μη εφαρμογή της κατανομής του 30% της 
κρατικής διαφήμισης στην Περιφέρεια, κάτι που 
στερεί εδώ και χρόνια σημαντικούς πόρους από τις 
εφημερίδες μας.
Όπως τόνισε ο πρόεδρος της Ε.Ι.Ε.Τ. Αντώνης Μουν-

τάκης «Μας προβληματίζει το γεγονός ότι τα τελευταία 
χρόνια είμαστε αναγκασμένοι να αναφερόμαστε μόνο 
σε προβλήματα και μάλιστα προβλήματα που έχουν 
βαλτώσει διαχρονικά, θα ήταν ευχής έργον αν η ση
μερινή μας συνάντηση είχε αναπτυξιακή κατεύθυνση. 
Να αναφερόμασταν δηλαδή σε θέματα αναβάθμισης 
των επιχειρήσεων μας, κάτι που είναι αναγκαίο για 
την προσαρμογή στη νέα εποχή.Όμως, όσο μας απα
σχολούν τα χρόνια προβλήματα μας, κάθε τι άλλο 
περνάει σε δεύτερη μοίρα».
0 κ. Γαλαμάτης, αφού ευχήθηκε μια καλή συνεργασία 
μεταξύ της ΓΓΕ - ΓΓΕ και της Ε.Ι.Ε.Τ., επεσήμανε ότι 
τόσο ο ίδιος όσο και ο υφυπουργός στον πρωθυ
πουργό - αρμόδιος σε θέματα Τύπου κ. Οικονόμου 
έχουν επεξεργαστεί τα αιτήματα της Ε.Ι.Ε.Τ., μέσω 
των σχετικών υπομνημάτων που τους είχαμε στείλει, 
και έχουν την πρόθεση να στηρίξουν τα δίκαια αιτή
ματα των εβδομαδιαίων περιφερειακών εφημερίδων. 
«Καθώς σε όλα τα θέματα που θέσατε εμπλέκονται 
και άλλα υπουργεία (Εργασίας, Ανάπτυξης, Εθνικής 
Οικονομίας κ.α.), θα κάνουμε ότι απαιτείται για να 
πραγματοποιηθούν άμεσα συναντήσεις για να ανα
ζητηθούν αποτελεσματικές λύσεις».
Στη συνάντηση παρευρέθησαν ακόμη συνεργάτες του 
κ. Γαλαμάτη, αλλά και οι κ.κ. ΜπακογιάννηςκαιΤσιώ- 
ρος, συνεργάτες του υφυπουργού στον πρωθυ
πουργό - αρμόδιο, σε θέματα Τύπου κ. Οικονόμου.

Συνάντηση με τον Θεόδωρο Ρουσόπουλο
Την Παρασκευή το πρωί το Δ.Σ. της ΕΙΕΤ είχε συνάν
τηση με τον βουλευτή και πρ. Υπουργό Θεόδωρο 
Ρουσόπουλο, με τον οποίο υπάρχει μια διαχρονική 
σχέση εμπιστοσύνης και στήριξης των δίκαιων αιτη
μάτων μας. 0 κ.Ρουσοπουλος άκουσε με προσοχή 
τα θέματα του ΕΔΟΕΑΠ και των ΕΛΤΑ και δεσμεύτηκε 
ότι θα βοηθήσει για την προώθησή τους, ενώ επισή- 
μανε ότι ο Περιφερειακός Τύπος αξίζει δικαιούται μια 
διαχρονική στήριξη για να συνεχίσει το μεγάλο έργο 
που επιτελεί.

Συνεδρίαση Διοικητικού Συμβουλίου
Το απόγευμα της Πέμπτης το Δ.Σ. συνεδρίασε στα 
γραφεία τηςΈνωσης όπου συζητήθηκαν θέματα που 
αφορούν τη λειτουργία της ΕΙΕΤ, αλλά τον σχεδίασμά 
δράσεων που πρέπει να υλοποιηθούν άμεσα και αφο
ρούν τα προβλήματα των εβδομαδιαίων περιφερει
ακών εφημερίδων.

ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ. ΤΗΣ ΕΙΕΤ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΝΤΩΝΗΣ ΜΟΥΝΤΑΚΗΣ 
Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΝΙΚΟΣ ΣΟΥΡΛΟΠΟΥΛΟΣ

Γ ράψει

ο Κωνσταντίνοζ 
Τζεκης

Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ
λίΖβλ/5@0ΐβ/)βΙ. 0Γ

Τ
ο περνάμε και αυτό. Όπως 
τόσα και τόσα γεγονότα που 
σημάδεψαν και θα σημαδέ
ψουν την καθημερινότητα του 

Κόσμου. Περνάμε, από το ένα 
στο άλλο γεγονός, χωρίς καμία 
διακοπή ή έστω, ένα μικρό διάλ- 
λειμα.
Μια μόνο μικρή σπίθα, που άμυα
λος ή βαλτός την άναψε-ποια είναι 
η διαφορά - κατάφερε, να κατα
στρέφει ζωές και όνειρα εκατοντά
δων ή χιλιάδων ανθρώπων, να 
καταστήσει εκατομμύρια πρόσφυ
γες ξεσπιτωμένους και παιδιά ορ
φανά.
0 δράστης, ίδιος ενσαρκωμένος 
Αττίλας, αιματοβάφει μια ολόκληρη 
χώρα και τώρα κορδωμένος, από 
υπερηφάνεια, απολαμβάνει τα κα- 
τορθώματά του.
Γεμάτατα αυτοσχέδια κοιμητήρια- 
λάκκοι, με πεταμένα πτώματα 
ηρώων, χωρίς ούτε μια συγνώμη ή 
μια ευχή της θρησκείας τους- πό- 
λειςφαντάσματα, χαλάσματα παντού
και σβησμένα όνειρα, θαμμένα στη στάχτη και στην καιόμενη σάρκα. 
Παιδιά που κλαίνε χωρίς γάλα, ασθενείς χωρίς φάρμακα, γέροντες 
χωρίς στήριγμα.
θα ψάξουμε για τον εγκληματία, αλλά μάλλον αυτός είμαστε εμείς οι 
ίδιοι. Εμείς αναθρέψαμε αυτά τα σαθρά υποκείμενα και τα αναδείξαμε 
σε δυνάστες για να ξεδιψούν την δίψα τους με αίμα,
Αλλοτε ή και σήμερα ακόμα, θεωρούσαμε ή μπορεί και να θεωρούμε, 
τον πόλεμο μια ανάμνηση μιας καταστροφικής περιόδου της ανθρωπό
τητας, μιας κακής περιόδου άνομων και παράδοξων φιλοδοξιών, μιας 
περιόδου της αχόρταγης όρεξης για κυριαρχία και πλούτο κουρσεμένο. 
Έτσι, ήταν αδιανόητη η σύρραξη αλλά μάλλον η χωρίς αιτία και αφορμή 
εισβολή μιας χώρας σε μια χώρα, που μέχρι χθες ήταν ένα ενιαίο κρά
τος, είχαν κοινά ενδιαφέροντα, κοινά όνειρα, ίδια θρησκεία, ίδια ράτσα. 
Πόλεμοι χωρίς οίκτο είναι αδελφοκτόνοι, θα γράψει ο ιστορικός του 
μέλλοντος.
Σήμερα, βλέποντας στις οθόνες το σήριαλ των πολεμικών συγκρού
σεων, απολαμβάνουμε τη δυστυχία και την κακοριζικιά των αθώων θυ
μάτων, σαν να βλέπουμε ένα ευΓνίνοτσαν το άλλο, που διεξάγεται στην 
Καράίβική. Πεινασμένοι, κουρασμένοι, νεκροί. Βλέπεις είναι θολή η τη
λεόραση και δεν διακρίνουμε καλά την εικόνα.
Ψάχνουμε, να βρούμε τον δράστη. Φταίει το θύμα γιατί προκόλεσε τον 
δράστη, λένε οι μεν. Όχι φταίει ο δράστης, που ακόνιζε τα δόντια του 
εδώ και καιρό και περίμενε το θύμα του στο ποτάμι, που θα 
πήγαινε,αμέριμνο, να ξεδιψάσει. 0 νεκρός, ο πρόσφυγας, ο άστεγος, το 
ορφανό δεν ενδιαφέρεται για το ποιόν θα δικαιώσει η ιστορία. Αρκεί 
που τώρα αυτή τη στιγμή τον τσαλακώνει ο μέχρι χθες σύντροφός του. 
Εμείς κρεμάσαμε στο σαλόνι μας για ανάμνηση, τη φωτογραφία του 
δράστη για να μην τον ξεχάσουμε ποτέ. Όταν ξεμακρύναμε διαπιστώ
σαμε ότι ήταν η δική μας φωτογραφία και τρέξαμε εναγώνια να την κα
ταστρέφουμε. Όμως ποια η διαφορά.
Ήμασταν και θα είμαστε εκείνα τα τερατώδη ανθρωποειδή, που κατα
στρέφουν την ίδια τους τη φωλιά.
Ύστερα θα κλαίμε για βοήθεια. Για ελεημοσύνη. Για έλεος.
Μήπως είναι καιρός να καταστραφούμε να έρθουν άλλοι απολίτιστοι 
στη θέση μας; Μπορεί και σίγουρα θα είναι καλύτεροι από εμάς. Πολύ 
καλύτεροι.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ 

Μ.Ό. Μδε.ΡΗϋ (ο) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος 
Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο 

Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

ηιαϊΐ: Κοη5ΐ3πϋηο5_ηοΐ35@Ηοίπΐ3Ϊΐ.οοΓη

Ιατρείο καθηγητή 
Αναστάσιου Ωρολογά 

Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 
Θεσσαλονίκη τηλ. 2310288068

Κέντρο Πολλαπλής Σκλήρυνσης
Κλινική Αγιος Λουκάς 

Πανόραμα Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 2310390544

Εργαστήριο Κλινικής 
Νευροφυσιολογίας Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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Εκδήλωση του Συλλόγου Συνταξιούχων Δασκάλων και
Νηπιαγωγών Φλώρινας για την Ημέρα της Γυναίκας με τη

στήριξη του Δήμου Φλώρινας και του Συμβουλευτικού Κέντρου

Ο
 Δήμος Φλώρινας και το 
Συμβουλευτικό Κέντρο, 
στο πλαίσιο της εβδομά
δας αφιερωμένης στη γυναίκα, 

συμμετείχαν στην ενημερω
τική εκδήλωση του Συλλόγου 
Συνταξιούχων Δασκάλων και 
Νηπιαγωγών με θέμα "Κακο
ποίηση των γυναικών - Επί
καιρη όσο ποτέ - Αντιμετώπιση 
του φαινομένου" που πραγμα
τοποιήθηκε το βράδυ της Τε
τάρτης 9 Μαρτίου στο ξενοδο
χείο "Λύγκος”.
Την εκδήλωση προλόγισε η Πρό
εδρος του Συλλόγου κα Ντίνα 
Πουλπούλογλου, ενώ χαιρετι
σμό απηύθυναν η Βουλευτής 
Φλώρινας του ΓΥΡΙΖΑ κα Π έτη 
Πέρκα, ο Αντιπεριφερειάρχης 
Φλώρινας κ. Σωτήρης Βόσδου, 
η Αντιδήμαρχος Φλώρινας κα 
Σοφία Φουδούλη - Τζώτζη, ο 
περιφερειακός σύμβουλος κ. Βα
σίλης Άμπας και ο δημοτικός 
σύμβουλος κ. Νίκος Ιωακειμί- 
δης. Γραπτό χαιρετισμό απέ- 
στειλε ο Βουλευτής Φλώρινας 
της Ν.Δ. κ. Γιάννης Αντωνιά- 
δης.
Κεντρικές ομιλήτριες ήταν η ψυ
χολόγος κα Σταυρούλα Παπα- 
νικολάου, η Κοινωνική λειτουρ
γός κα Δέσποινα Τζέτζη και η 
Υπαστυνόμος Β' κα Μαρίνα 
Κλεισιάρη, οι οποίες με απλό και 
κατανοητό λόγο παρουσίασαν 
χρήσιμα στοιχεία και έδωσαν πο
λύτιμες συμβουλές, πάνω στο 
θέμα της κακοποίησης των γυ
ναικών και ιδιαίτερα στην αντιμε
τώπιση του φαινομένου.
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Συλλυπητήρια...

Η
Χαρούλα ήταν μια ήσυχη 
και καλή μαθήτρια και δε 
σου έδινε την εικόνα μα
θήτριας που θα με εξαπατούσε. 

Μία μέρα ήρθε συνεσταλμένη 
στην έδρα και μου είπε στενο
χωρημένη πως δεν είχε διαβά
σει το μάθημα της μέρας 
εκείνης, επειδή πέθανε η για
γιά της. Της είπα συλλυπητήρια 
και τη δικαιολόγησα απόλυτα.
0 πατέρας της Χαρούλας ήταν 
πολύ προστατευτικός με την κόρη 
του και κάθε τόσο ερχόταν στο 
σχολείο και ενημερωνόταν για την 
πρόοδό της, μάλιστα πολλές 
φορές δεν ερχόταν η μικρή με τα 
σχολικά λεωφορεία, αλλά τη με
τέφερε ο ίδιος.
Λίγες μέρες μετά την είδηση για

τον «θάνατο» της γιαγιάς, που 
μου μετέφερε η χαρούλα, νότος 
και ο πατέρας της. Με πλησίασε, 
με χαιρέτισε και πριν πει κάτι του 
είπα:
- Συλλυπητήρια, μόνο ηου δεν 
ξέρω αν ήταν η μητέρα σας ή η 
πεθερά σας. ζαφνιάστηκε και έν
τρομος με ρώτησε:
- Τηλεφώνησαν από το σπίτι;
- Όχι, απάντησα.
- Τότε, τι συλλυπητήρια μου λέτε;
- Τις προάλλες η Χαρούλα με 
πληροφόρησε πως πέθανε η για
γιάς της καιγι' αυτό δεν είχε δια
βάσει το μάθημα της ημέρας.
- Το παλιόπαιδο... με κοψοχό- 
λιασε!

ΑΡΓΥΡΟΥΠΟΛΗ, 
Γενάρης 2019

ώ.
Πέτρος Βότσης

Ανοιχτή εκδήλωση ενημέρωσης πολιτών για την 
Ανακύκλωση τηγανελαίων στο ειδικό πράσινο ΑΤΜ

Δήμος Φλώρινας και η 
ΔΙΑΛΥΜΑ Α.Ε. στο πλαί
σιο υλοποίησης του έρ

γου: «Προώθηση δράσεων 
πρόληψης και παραγωγής 
απορριμμάτων και ανακύκλω
σης στη διασυνοριακή περιοχή 
- 1.6551/935(6 II» προωθούν ένα 
νέο, καινοτόμο, σύστημα χωρι
στής συλλογής τηγανελαίων 
από νοικοκυριά.
Την Πέμπτη 17.03.2022 και ώρα 
11:30-12:30, έχει προγραμματι
στεί ανοιχτή εκδήλωση ενημέρω
σης των κατοίκων της πόλης, επί 
της οδού οδού Ιαρανταπόρου 
(στο Νέο Δημοτικό Πάρκο Φλώ
ρινας, έναντι Γερμανού), όπου θα 
δοθούν οδηγίες για τη λειτουργία 
του νέου συστήματος.
Τα τηγανέλαια αποτελούν ένα 
εξαιρετικά ρυπογόνο οικιακό από
βλητο και ευθύνονται για πλη
θώρα προβλημάτων στο έδαφος, 
τα υδάτινα οικοσυστήματα, τα συ
στήματα αποχετεύσεων και τους 
βιολογικούς καθαρισμούς. Η πε
ριβαλλοντικά ορθή διαχείρισή 
τους επιτάσσει την ξεχωριστή 
συλλογή τους και την παράδοσή 
τους σε αδειοδοτημένες επιχειρή
σεις για την προώθησή τους προς 
αξιοποίηση.
Η συλλογή των τηγανελαίων θα 
γίνεται από τους πολίτες σε ειδικά 
πράσινα δοχεία που θα διαμοιρα
στούν στους δημότες κατά τη 
διάρκεια της εκδήλωσης, τα οποία:: 
στη συνέχεια θα συγκεντρώνονται 
στο ειδικό πράσινο ΑΤΜ.
Επίσης, μέσω των ψηφιακών 
υπηρεσιών της ΔΙΑΛΥΜΑ Α.Ε. οι 
συμμετέχοντες μπορούν να εγ- 
γραφούν στο πρόγραμμα επιβρά- να ενημερωθούν για τα ειδικό αυ- δικό κωδικό χρήστη...
βευσης συλλογής τηγανελαίων και τοκόλλητα όαηεοάθ με τον μονά- (ΗΐΙρ5://εοοΙ<ίη9θίΐ5.(1ί3άγιτ>3.9Γ/).

Π έτη Πέρκα: «Και η περιβαλλοντική 
προστασία των Πρεσπών θα 
διοικείται από την... Αθήνα»

Δ
ήλωση της Βουλευτή Φλώρινας και Αν. Τομεάρχη Περιβάλ
λοντος & Ενέργειας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Π. Πέρκα για την κα
τάργηση του Φορέα Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου Πρεσπών:

Από την Πέμπτη 10/03/2022, ο Φορέας Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου 
Πρεσπών καταργείται και μετασχηματίζεται” σε «Μονάδα Διαχείρισης», 
η οποία θα διοικείται από την Αθήνα και θα έχει στην ευθύνη της την 
περιβαλλοντική προστασία, διαχείριση και υποστήριξη των ηροστα- 
τευόμενων περιοχών από το Πάικο στο Κιλκίς και το Βέρμιοστην Ημα- 
θίαέωςτο Βούρινο στην Κοζάνη και από τις λίμνες Αμυνταίου και Κα
στοριάς μέχρι τις Πρέσπες.
Με άλλα λόγια, εκτοπίστηκε το κέντρο των αποφάσεων από την περιοχή 
μας, ανατράπηκε η συμμετοχή των παραγωγικών φορέων, της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και της κοινωνίας των πολιτών και δημιουργήθηκε ένα 
τεράστιο σχήμα, που από εκεί που καλούνταν να διαχειριστεί τέσσερις 
(4)προστατευόμενες περιοχές Ν3ΐυι-3 2000, πλέον έχει υπό την ευθύνη 
του 24!
Κι όλα αυτά με τους ίδιους ακριβώς εργαζομένους του σαφώς ήδη 
υποστελεχωμένου Φορέα Διαχείρισης Εθνικού Πάρκου Πρεσπών, που 
σήμερα μαζί με τους υπόλοιπους φορείς της Πρέσπας δίνουν τεράστια 
μάχη για την αντιμετώπιση των μαζικών θανάτων αργυροπελεκάνων 
από τον ιό της γρίπης των πτηνών.
Η προστασία της βιοποικιλότητας και του φυσικού περιβάλλοντος, αλλά 
και η ορθολογική διαχείριση του φυσικού πλούτου αηοδομείται και 
συντίθεται ακόμα ένα «επιτελικό»μοντέλο έμμισθων των Αθηνών για 
να υπηρετήσει τα συμφέροντα του κράτους Μητσοτάκη.

Η Βουλευτής Φλώρινας 
Αναπλ. Τομεάρχης Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ
Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα

Ο θρόνος του εγωισμού

2* ϋϋ
ϋϋ

' 11

Σ
τα χρόνια της ύλης, της 
σάρκας, της περηφάνιας 
και της εκμετάλλευσης, 
στις ανθρώπινες σχέσεις έρ

χεται και φωλιάζει έντονα ο 
άνεμος του εγωισμού, κάθεται 
στον "θρόνο" του κάνοντας τις 
εγκεφαλικές και ψυχικές 
σχέσεις να είναι δυσεύρετες.
Από την άλλη πλευρά, σε ευά
λωτες στιγμές της ζωής τους οι 
άνθρωποι ανοίγουν την ψυχή 
τους, επενδύουν συναισθημα
τικά, εξιδανικεύουν καταστάσεις 
και πρόσωπα, με αποτέλεσμα 
στο τέλος να απογοητεύονται και 
να πληγώνονται.
Όταν λοιπόν ανέβει στον θβάνό: 
του ο εγωισμός, μας καθιστά 
αχάριστους, επικριτικούς, αντα
γωνιστικούς σε μη υγιές επίπεδο, 
απωθεί ανθρώπους από κοντά
μας και δυσχεραίνει την εξέλιξη - Κεψενογραφος
μας ως προσωπικότητες. Φυσάει ..................
με έναν άνεμο κόντρα, σε ολάκερη τη γη, ρίχνει το αλάτι του και αυτό 
εισχωρεί σε κάθε βαθιά πληγή κάνοντας τη ψυχή να στριμώχνει συναι
σθήματα και λόγια μέσα της.
Κατάρα ο εγωισμός που χαρακώνει και βυθίζει κάθε ελπίδα για αλλαγή. 
Τα ίχνη του μελανά λαβώνουν το είναι μας, μα εμείς οφείλουμε, έχοντας 
ενσυναίσθηση και ανθρωπιά να κατέβουμε από τον “θρόνο" του, να εί
μαστε ταπεινοί και να ξεριζώσουμε τις ρίζες του πριν αρχίσουν να φυ
τρώνουν τα σποράκια του μέσα μας, πριν προλάβει να μας ξεριζώσει ο 
ίδιος και να μας υποτάξει στην ψυχρότητα της αδιαφορίας, που φυσάει 
ο άνεμος του.
Στο μονοπάτι τπς ζωής μας να μην ανθίζει η αιχμαλωσία του εγωισμού, 
αλλά το φως της αξιοπρέπειας, να είμαστε παρατηρητές που ζυγίζουν 
αξίες, ιδανικά και περιφρουρούν με αγάπη διότι οι άνθρωποι θα έχουν 
πάντα ανάγκη από τη “γοητεία" της ανθρωπιάς στους κρύους και ζεστούς 
καιρούς που ανοίγονται μπροστά μας, για όσο θα υπάρχουν ακόμη "Αν
θρωποι".

Γράφει 
η Ερασμία Ιωαννίδου 

Οικονομικός Σύμβουλος

Ευχαριστήριο της Ιερός Μητρόπολης

Α
ίσθανόμεθα την ανάγκην να εύχαριστήσωμεν όπό καρδιάς 
και νά συγχαρώμεν δημοσίως τούς κ. Βασίλειον Γιαννάκην 
Δήμαρχον Φλωρίνης, τόν κ. ΔημήτριονΉλιάδην Δημοτικόν 
Σύμβουλον και Πρόεδρον του Ν.Π.Δ.Δ. Κ.Π.Α.Π.Α. Δήμου Φλώ

ρινας καί τόν κ. Δανιήλ Στεφανόηουλον, Υπεύθυνον Δημοτικών 
Κοιμητηρίων διά την όδιάλειπτον προσφοράν των εις τάς άνάγκας 
τοϋ ΚοιμητηριακοΰΙερού Ναού Άναστάσεως τού Κυρίου τών Δη
μοτικών Κοιμητηρίων Φλωρίνης.
Εύχόμεθα όλοψύχως ό Πανάγαθος θεός νό χαρίζη πλουσίαν την εύ- 
λογίαν και την ΧάρινΤου και ή προσφορά τουςνά σ'υνιστα άξιομίμητον 
παράδειγμα εμπράκτου κατά Χριστόν αγάπης και φιλαλληλίας, ιδίως εις 
τους παρόντος κρίσιμους καιρούς.

Έκ τήςΊεράς Μητροπόλεως
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Φωταγώγηση μνημείου στο πλαίσιο της καμπάνιας «Πες την με το όνομά της: ΓΥΝΑΙΚΟΚΤΟΝΙΑ»

Π
ραγματοποιήθηκε το βράδυ της 
Τρίτης 8 Μαρτίου η εκδήλωση φω
ταγώγησης του μνημείου, το οποίο 
ήταν αφιερωμένο στις γυναίκες που 

έχασαν την ζωή τους την περσινή χρονιά 
από τον σύζυγο ή τον σύντροφό τους, 
στο πλαίσιο της καμπάνιας του κινήματος 
5ίτοπ9 Με με τίτλο «πες την με το όνομά 
της: ΓΥΝΑΙΚΟΚΤΟΝΙΑ».
Η δράση διοργανώθηκε από τον Δήμο Φλώ
ρινας και το Συμβουλευτικό Κέντρο Δήμου 
Φλώρινας, κατά την πρώτη μέρα της εβδο
μάδας εκδηλώσεων «βρες τη φωνή σου», 
που υλοποιούν με αφορμή την 8η Μαρτίου 
- Παγκόσμια Ημέρα της Γυναίκας.
Η εκδήλωση, το συντονισμό της οποίας είχε 
η ψυχολόγος του Συμβουλευτικού Κέντρου 
κα Σταυρούλα Παπανικολάου, λόγω των 
έντονων καιρικών συνθηκών πραγματοποι
ήθηκε στην Αίθουσα Πολλαπλών Χρήσεων 
και κατά τη διάρκεια της οποίας υπήρξε δια- 
δικτυακή σύνδεση με τους 32 ακόμη δή
μους που συμμετείχαν στην καμπάνια για 
την νομική αναγνώριση του όρου γυναικο- 
κτονία.
Στο θέμα αναφέρθηκε στον χαιρετισμό της 
η νομική σύμβουλος του Συμβουλευτικού 
Κέντρου κα Σοφία Μητσκοπούλου, τονί
ζοντας πως «δεν είναι λίγοι εκείνοι που δεν 
δέχονται τον όρο γυναικοκτονία, με την δι
καιολογία ότι πρόκειται για ανθρωποκτονία, 
καθώς η γυναίκα, είναι και αυτή άνθρωπος. 
Τα παιχνίδια με τις λέξεις ωστόσο, δεν βοη
θούν κανέναν, ενώ αξίζει να σημειωθεί, πως 
σε καμία περίπτωση ο όρος γυναικοκτονία 
δεν αντιτίθεται στον όρο ανθρωποκτονία, 
και ούτε και τον αναιρεί. Οι γυναίκες χρει
άζονται προστασία όχι επειδή δεν είναι άν
θρωποι, αλλά επειδή πέφτουν θύματα λόγω 
του φύλου τους. Οι γυναίκες τιμωρούνται 
για την άρνησή τους να συμμορφωθούν τα 
πατριαρχικά προστάγματα, και επειδή πα
ραβιάζουν επιβεβλημένους κανόνες, ρό
λους και προσδοκίες, που αναλογούν στο 
φύλο τους, είτε επειδή είναι άστοργες μη
τέρες, απατημένες σύζυγοι, ανυπάκουες 
κόρες, ζωηρές γυναίκες που περπατούν τη 
νύχτα σε περιοχές έμφυλης διακινδύνευσης, 
κτλ. Πρόκειται κατά συνέπεια για ένα σεξι
στικό, τιμωρητικό έγκλημα. Η νομική ανα
γνώριση του εγκλήματος είναι αναγκαία και 
πρέπει να γίνει»
Στην συνέχεια η αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Προστασίας Δήμου Φλώρινας κα Σοφία 
Φουδούλη - Τζώτζη αναφέρθηκε στιςγυ- 
ναικοκτονίες που έγιναν στην χώρα μας την 
περσινή και φετινή χρόνια, τονίζοντας επί
σης πως «η φετινή Παγκόσμια Ημέρα για τα 
Δικαιώματα των Γυναικών γιορτάζεται εν 
μέσω κρίσεων, αυτή της πανδημίας, αλλά 
και μιας ακόμη, της ανθρωπιστικής, που 
ακολουθεί την εμπόλεμη κατάσταση που 
επικρατεί στην Ουκρανία. Και τα δύο αυτά 
γεγονότα ενισχύουν την ανάγκη για δράση 
απέναντι στην αναπαραγωγή των έμφυλων 
ανισοτήτων και τον περιορισμό των δικαιω
μάτων κοριτσιών και γυναικών. Οφείλουμε 
όλοι μας να συνεχίσουμε τις προσπάθειές 
για τη διατήρηση και την ισχυροποίηση της 
θέσης και των δικαιωμάτων των γυναικών 
σε όλες τις εκφάνσεις της καθημερινής 
ζωής, στην ασφάλεια, την υγεία, την παιδεία, 
την εκπαίδευση, την αγορά εργασίας, την 
ανέλιξη σε θέσεις ευθύνης και εκπροσώ
πησης.»
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
Δήμου Φλώρινας κ. Μιχάλης Χάτζιος χαι
ρέτησε την εκδήλωση και μέσα από τον 
λόγο του έδωσε φωνή σε μια κακοποιημένη 
γυναίκα η οποία έγραψε για την δική της 
κακοποιητική εμπειρία τα εξής:
«Γνωρίζω το σημείο που σταμάτησε ο χρό
νος σου... κάποτε σ' εκείνο το σημείο στα
μάτησε κι ο δικός μου.
Γνωρίζω πως είναι να περνούν τα λεπτά, οι 
ώρες, οι μέρες, τα χρόνια κι εσύ να μένεις 
εκεί...
Γνωρίζω το σκοτάδι, τον φόβο, τον πόνο 
την ΕΝΟΧΗ.
Πρόσεξε!
Η ΕΝΟΧΗ δεν είναι δική ΣΟΥ!
Γνωρίζω τη μυρωδιά, την εικόνα, τη λέξη, 
την παρόμοια κατάσταση που θα σε φτάσει 
πάλι εκεί.
Να θυμάσαι!
Η σιωπή ΔΕΝ είναι λύση!
ΜΙΛΑ!
Μίλα στους δικούς σου ανθρώπους. 
Μοιράσου την τραγική σου εμπειρία.

Απευθύνσου στους ειδικούς, 
θα τα καταφέρεις!
Εκφράσου με όποιον τρόπο σε εκφράζει. 
Γράψε την τραγική σου εμπειρία σ ένα χαρτί 
και κάψτο.
Σκέψου ότι μαζί του θα κάψεις και την ντρο- 
πιαστική ανάμνηση.
Η φωτιά θα φωτίσει με αγνό φως το σκοτάδι 
που έχεις μέσα σου.
Μετέτρεψε το δυσάρεστο γεγονός που έζη- 
σες σε όσο το δυνατόν ευχάριστο, ζωγρα
φίζοντας κάτι όμορφο.
Η εξωτερίκευση των σκοτεινών στιγμών 
που έζησες, θα σε ανακουφίσει.
Μπορείς να πετάξειςτη «βρωμιά» από πάνω 
σου.
Είναι στο δικό σου χέρι.
Πίστεψε με, θα τα καταφέρεις!
Δεν είσαι μόνη.
Δεν είσαι η μόνη.
Ένα ακόμη θύμα πολλαπλών κακοποι
ήσεων».
Χαιρετισμό απέστειλε και η Βουλευτής ΣΥ- 
ΡΙΖΑ Ν. Φλώρινας κα Θεοπίστη Πέρκα, ο 
οποίος εκφωνήθηκε από συνεργάτιδα της, 
καθώς η ίδια δεν μπορούσε να παραβρεθεί 
λόγω άλλων υποχρεώσεων την ίδια ώρα. 
Κατά την διαδικτυακά σύνδεση με τους άλ
λους δήμους, ακούστηκαν οι χαιρετισμοί 
από τους Ευρωβουλευτές Στέλιο Κυμπου- 
ρόπουλο, Μαρία Σπυράκη καιΈλενα Κουν- 
τουρά.
Η εκδήλωση κορυφώθηκε με την φω
ταγώγηση του Μνημείου αποτελούμενο 
από 17 άδεια ζευγάρια παπούτσια, φόρο 
τιμής σε Εκείνες που δολοφονήθηκαν, 
σε Εκείνες που ως κοινωνία δεν κατα
φέραμε να σώσουμε, συνοδεία του τρα
γουδιού «Πόλεμος» που γράφτηκε για 
την καμπάνια.
Την αντίστροφη μέτρηση για να φωταγω- 
γηθούν ταυτόχρονα τα μνημεία στους 33 
Δήμους, έκανε η κα. Αλεξάνδρα Μάκου, 
μητέρα της Γαρυφαλλιάς που δολοφο
νήθηκε τον περασμένο Ιούλιο στην Φο
λέγανδρο. Η κα. Μάκου συγκίνησε με τα 
λόγια της το κοινό, αναφερόμενη στην αδι
κοχαμένη κόρης της, αλλά και στις υπόλοι
πες γυναίκες που πλήρωσαν με την ζωή 
τους την έμφυλη βία. Ζήτησε να αλλάξουμε 
όλοι μας προς το καλύτερο ως άνθρωποι 
και να σταματήσουν τα φαινόμενα αυτά, 
αλλά και να υπάρξει πρόνοια ώστε να μην 
μειώνονται οι ποινές των δραστών και τε- 
λικώς μετά από ελάχιστη έκτιση ποινής να 
αφήνονται ελεύθεροι.
Η εκδήλωση συνεχίστηκε με τα μηνύ
ματα για την ημέρα από τους 33 Δημάρ
χους που συμμετείχαν στην δράση, ανά
μεσα σε αυτούς και ο Δήμαρχος Φλώρινας 
κ. Βασίλης Γιαννάκης, που ανέφερε με
ταξύ άλλων τα εξής: “Συγχαίρω τους διορ
γανωτές της αποψινής εκδήλωσης για την 
πρωτοβουλία τους να ανοίξουν τον δημόσιο 
διάλογο για ένα ζήτημα που τολμώ να πω 
ότι αποτελεί ταμπού. Η γυναικοκτονία είναι 
ένα διαχρονικό φαινόμενο που πρέπει όλοι 
μας να αγωνιστούμε για να σταματήσει. 
Αποτελεί μία κοινωνική πληγή πολλαπλών 
μορφών αυταρχισμού που συντηρεί η κοι
νωνία μας και καταλήγουν στην πλήρη υπο
τίμηση της ατομικής υπόστασης. Όσο απει
λείται και όσο κακοποιείται η γυναίκα, η 
κόρη, η μάνα, η αδερφή, η σύζυγος, η φίλη, 
τόσο απειλείται και κακοποιείται η ίδια η Δη
μοκρατία και ο Πολιτισμός μας. Ως Δήμαρ
χος Φλώρινας θα ήθελα να σας διαβεβαι
ώσω ότι η δημοτική αρχή θα συνεχίσει και 
θα εντατικοηοιήσει τις προσπάθειες της για 
αποτελεσματική πρόληψη και καταστολή 
οποιοσδήποτε μορφής βίας. Ευαισθητοποι
ούμε, ενημερώνουμε, υποστηρίζουμε και 
παροτρύνουμε κάθε ενήλικο ή ανήλικο 
θύμα που υφίσταται κακοποίηση να υψώσει 
τη φωνή του, να αναδείξει τη δύναμη του 
δίνοντας τη μέγιστη αξία στην ανθρώπινη 
ζωή".
Τέλος, αξίζει να αναφερθεί η σημαντική υπο
στήριξη που έδωσαν κοινωνικοί φορείς της 
πόλης τόσο με την παρουσία τους, όσο και 
με την προσφορά ενός ζευγαριού γυναι
κείων παπουτσιών για το στήσιμο του μνη
μείου. ΓΓ αυτούς τους λόγους ευχαριστούμε 
θερμά τους:
• Σύλλογο Συνταξιούχων δασκάλων και 
νηπιαγωγών νομού Φλώρινας
• Λύκειο Ελληνίδων Φλώρινας
• Πολιτιστικά Σύλλογο Τριποτάμου
• Εύξεινο Λέσχη Φλώρινας

• Σύλλογο Θεσσαλών Φλώρινας
• Εργατικό Κέντρο Φλώρινας
• Παράρτημα ΑΔΕΔΥ Φλώρινας 
•Ένωση Γυναικών Ελλάδος - παράρτημα 
Φλώρινας
• Διεύθυνση Αστυνομίας Φλώρινας
• Δικηγορικό Σύλλογο Φλώρινας
• Σύλλογο Καρκινοπαθών Νομού Φλώ
ρινας
• Όμιλο Ενεργών Νέων Φλώρινας
• Σύλλογο Κομμωτών και Κουρέων νο
μού Φλώρινας
• Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρίας Φλώρι
νας
• Φοιτητικό Σύλλογο Τμήματος Νηπια
γωγών ΠΔΜ

• Φοιτητικό Σύλλογο Τμήματος Δημοτι
κής Εκπαίδευσης ΠΔΜ
• Φοιτητικό Σύλλογο Τμήματος Ψυχο
λογίας ΠΔΜ
• Φοιτητικό Σύλλογοι Τμήματος Γεωπο
νίας ΠΔΜ
• Γραφείο Εθελοντισμού Δήμου Φλώρι
νας
• Μαθήτριες του 3ου ΓΕΛ από το πρό
γραμμα «Ευρωπαίος πολίτης- ενεργός 
πολίτης»
• Μαθητές και τις μαθήτριες του Εσπε
ρινού Γυμνασίου και Λυκείου Φλώρινας
• ΔΕΚΑΣΥ Φλώρινας
• Πολιτιστικό Σύλλογο Πολυπλατάνου
• Πολιτιστικό Σύλλογο Τροπαιούχου
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ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022 η ηχω
Με τον δήμαρχο Φλώρινας Βασίλη Γιαννάκη 

συναντήθηκε ο βουλευτής Γιάννης Αντωνιάδης
Τους προστάτες της Αγίους 
Θεοδώρους τίμησε η Τοπική

Κ
ατά την διάρκεια της συνάντησης 
συζητήθηκε το θέμα της διασύνδε
σης του φυσικού αερίου στην 
Φλώρινα και στις τοπικές κοινότητες που 

έχουν επιλεγεί. Συμφωνήθηκε στο προ
σεχές διάστημα να πραγματοποιηθεί συνάν
τηση στην Αθήνα με τον Υπουργό Ενέργειας 
και Περιβάλλοντος κ. Κώστα Σκρέκα και 
τον Διευθύνων Σύμβουλο της ΔΕΔΑ κ. Μά
ριο Τσάκα για να εκτιμηθεί.η πορεία του έρ
γου.
Παράλληλα συζητήθηκαν οι εξελίξεις στα 
ορυχεία της Αχλάδας, το νέο διυλιστήριο 
της ΔΕΥΑΦ και άλλα θέματα και έργα που 
αφορούν τον δήμο Φλώρινας.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Στήριξη του αντιπεριφερειάρχη στον 
Εκπαιδευτικών Α7θμιας Εκπαίδευσης

Σ
υνάντηση με τον Αντιπεριφερειάρχη της 
Π.Ε Φλώρινας κ. Σωτήριο Βόσδου είχε 
ο πρόεδρος του Συλλόγου Εκπαιδευτι
κών Α'θμιας Εκπαίδευσης Φλώρινας κ. Μι- 

χάλης Ρωμανίδης την Παρασκευή 11 Μαρ
τίου 2022.
Στη συνάντηση αυτή ο Αντιπεριφερειάρχης ενη
μερώθηκε για θέματα που αφορούν στην πο
ρεία των εργασιών και τα προβλήματα που αν
τιμετωπίζει, ως προς την λειτουργία του, το 
Μουσείο Σχολικής Ζωής και Εκπαίδευσης, το 
οποίο στεγάζεται στο Δημοτικό Σχολείο Νίκης. 
Τον ευχαριοτούμε για την ανταπόκριση και τη 
στήριξη που υποσχέθηκε ότι θα παρέχει στην 
προσπάθεια αυτή του Συλλόγου μας και στην 
ολοκλήρωση του Μουσείου το συντομότερο δυ
νατό.

σύλλογο
Φλώρινας

Τους 1000 έφτασαν οι νεκροί
αργυροπελεκάνοι στη Μικρή Πρέσπα

του Σπόρου Κουταβά

Η
 ραγδαία εξέλιξη του φαινομένου της 
εξάπλωσης της γρίπης των πτηνών 
με τη μαζική θνησιμότητα των αργυ
ροπελεκάνων, ιδιαίτερα στην Μικρή Πρέ

σπα, ανησυχεί τους επιστήμονες για το μέλ
λον του αναπαραγωγικού πληθυσμού του 

-που κατά κύριο λόγο φωλιάζει στην Πρέσπα 
και μετακινείται προς αναζήτηση τροφής σε γει
τονικές λίμνες όπως της Κερκίνης, της Χειμα- 
δίτιδας, της Ζάζαρης, της Καστοριάς αλλά και 
της λίμνης Πολυφύτου στην Κοζάνη.
Σύμφωνα με τα σημερινά στοιχεία της Εταιρίας 
Προστασίας Πρεσπών, από νεότερη καταμέ
τρηση που έγινε με άτοπε οι νεκροί αργυροπε- 
λεκάνοι, στην Μικρή Πρέσπα έφτασαν τους 1.000. 
Στη λίμνη Χειμαδίτιδα, που βρίσκεται 60 χλμ. νοτιό
τερα και πλησίον του Αμυνταίου, καταγράφηκαν 60 
νεκροί αργυροπελεκάνοι και στη γειτονική Ζάζαρη 
12. Επίσης σύμφωνα με την ενημέρωση από δίκτυο 
εθελοντών και συνεργαζόμενων φορέων της Καστο
ριάς, οι νεκροί αργυροπελεκάνοι στην ακριτική λίμνη 
ανέρχονται στους 52 και στη λίμνη Κερκίνη στους 33. 
Η Μυρσίνη Μαλακού, υπεύθυνη της Εταιρίας Προ
στασίας Πρεσπών, με αφορμή τη ραγδαία άνοδο της 
θνησιμότητας των πουλιών, εξέφρασε την ανησυχία 
της για το μέλλον της αποικίας των αργυροπελεκάνων 
της Πρέσπας η οποία καθημερινά επικοινωνεί με γει
τονικά λιμναία οικοσυστήματα. Για παράδειγμα οι πε
λεκάνοι που φωλιάζουν στην Πρέσπα ταξιδεύουν κα
θημερινά για να τραφούν σε υγροτόπους όπως της 
Κερκίνης που απέχουν 180 χλμ., ή σε κοντινότερους 
όπως της Ζάζαρης και Χειμαδίτιδας που απέχουν 60 
χλμ.
«Η γρήγορη συλλογή και η σωστή διαχείριση των νε
κρών πουλιών είναι το άμεσο μέτρο για την πρόληψη 
της εξάπλωσης της μόλυνσης και σε άλλα υδρόβια 
πτηνά κι αρπακτικά» σημειώνει η κ. Μαλακού και 
προσθέτει ότι «πρόκειται για ένα δύσκολο έργο καθότι 
πρέπει να περισυλλεγούν μεγάλα πουλιά που βρί
σκονται νεκρά σε καλαμιώνες στην μέση της λίμνης». 
Ένας επιπλέον λόγος που πρέπει να γίνει γρήγορα η 
επιχείρηση περισυλλογής αναφέρει η κ. Μαλακού εί
ναι ότι πρέπει «να ελαχιστοποιηθεί η διασπορά του 
ιού στη λίμνη η οποία ετοιμάζεται να δεχθεί το δεύ
τερο κύμα αποδημητικών, υδρόβιων και αρπακτικών 
που φτάνουν σε ένα μήνα στην περιοχή». Σύμφωνα

με την κ. Μαλακού φαίνεται ότι ο ιός της γρίπης των 
πτηνών μεταφέρθηκε στην Πρέσπα από τις πάπιες 
και τις χήνες που καταφθάνουν στα μέσα Νοεμβρίου 
από τις λίμνες του βορρά, ξεχειμωνιάζουν στην Πρέ
σπα και αποδημούν εκ νέου'τον Μάρτιο.
Τέλος η κ. Μαλακού αποτιμά ως θετική εξέλιξη ότι οι 
αποικίες αργυροπελεκάνων στον Αμβρακικό Κόλπο 
και το Μεσολόγγι δεν έχουν επηρεαστεί από τη γρίπη 
των πτηνών που πλήττει την Πρέσπα και αυτό οφεί
λεται στο γεγονός ότι «οι αποικίες στα συγκεκριμένα 
λιμναία οικοσυστήματα δεν επικοινωνούν με αυτές 
της περιοχής της Πρέσπας».
0 αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας, Σωτήρης Βόσδου, 
δήλωσε στο ΑΠΕ ΜΠΕ ότι «σήμερα η αύριο Κυριακή 
θα γίνει επιτόπια έρευνα στη Μικρή Πρέσπα από την 
εταιρία που θα αναλάβει την περισυλλογή των που
λιών» και εξέφρασε την ελπίδα ότι «στα μέσα της επό
μενης εβδομάδας θα ξεκινήσει η περισυλλογή τους». 
Ανέφερε ότι η εταιρία μετά από έλεγχο που έγινε «φέ
ρει όλα τα πιστοποιητικά που είναι αναγκαία για την 
εκτέλεση του συγκεκριμένου έργου».
Στην Καστοριά η περισυλλογή των νεκρών πουλιών 
έχει ήδη ξεκινήσει από τις εθελοντικές ομάδες προ
στασίας της λίμνης σε συνεργασία με την Κτηνιατρική 
Υπηρεσία της ΠΕ Καστοριάς και, σύμφωνα με τον αρ
μόδιο υπεύθυνο Νίκο Παναγιωτόπουλο, η περισυλ
λογή τους γίνεται τηρώντας όλα τα πρωτόκολλα βι- 
οασφάλειας. «Τα πουλιά συλλέγονται σε ειδικούς 
μολυσματικούς σάκους, φυλάσσονται σε χώρους με 
χαμηλή ψύξη ενώ στη συνέχεια θα μεταφερθούν σε 
πιστοποιημένο κλίβανο αποτέφρωσης που λειτουργεί 
στην περιοχή», αναφέρει χαρακτηριστικά.

πηγη: ΑΠΕ ΜΠΕ

Κοινότητα Λιμνοχωρίου

Μ
ε επισημότητα και θρησκευτική ευλάβεια τιμήθηκαν οι προ
στάτες Άγιοι Θεόδωροι στον Ιερό Ναό Κοιμήσεως της Θε
οτόκου στην Τοπική Κοινότητα Λιμνοχωρίου, το Σάββατο 
12 Μαρτίου. Στη θεία λειτουργία ο χοροστάτησε ο Σεβασμιότατος 

Μητροπολίτης Καστοριάς κ.κ. Καλλίνικος, παρουσία σύσσωμης 
της Τοπικής Ηγεσίας.

Πηγή: Οι Σφήκες
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Φλωρινιώτες σεφ και εθελοντές του ΟΕΝΕΦ 
συμμετείχαν στο Σχέδιο Στρατηγικής Συνεργασίας

“ΗβαΙίΗγ Ζ.//β5ί//β" στην Ιρλανδία
ΊΕΠΓ^Ιέ αιΐ'ΚΊκγ

Ο
μάδα εθελοντών του Ομί
λου Ενεργών Νέων Φλώ
ρινας συμμετείχε στο εκ
παιδευτικό σεμινάριο “ΗβθίΐΗγ 

ϋίββίγΐβ”, που διοργανώθηκε 
από τις 25 Φεβρουάριου έως τις 
2 Μαρτίου από τον οργανισμό 
ΥουΐΗ ννοελ ΐΓβίαηά ΤϊρρβΓ3Γγ, 
στο ΤίρρβΓ3>7 της Ιρλανδίας.
Οι εργασίες του σεμιναρίου είχαν 
στόχο την εξοικείωση με τον υγι
εινό τρόπο ζωής μέσα από δραστη
ριότητες Μη Τυπικής-Μάθησης και 
εργαστήρια διατροφής. Οι συμμε- 
τέχοντες προέρχονταν από την Ελ
λάδα, την Ιταλία και την Ιρλανδία.
Στο πλαίσιο της Στρατηγικής Συνερ
γασίας “ΗΕΑΙΤΗ”, Βασική Δράση 2 
του προγράμματος Ει·35ηηυ5+, οι 
εμπλεκόμενοι φορείς ΥουΙή \Λ/ογΙ<
Ιγθ13Π(1 ΤίρρθΓβτγ - Ιρλανδία, ΕΤ5 
Ή/νΟΡίίΙΒΤννΟ - Ιταλία και ο Όμιλος 
Ενεργών Νέων Φλώρινας έδωσαν 
τη δυνατότητα σε σεφ και γουΐή 
ννοτΙ<θΓ5 να προσδιορίσουν εργα
λεία Μη Τυπικής Μάθησης που 
αφορούν την υιοθέτηση ενός πιο 
υγιεινού τρόπου ζωής. Εθελόντριες 
και εθελοντές από τους παραπάνω 
φορείς ενημερώθηκαν για την αρ
χική ιδέα, τους στόχους και τα απο
τελέσματα του εγχειρήματος, ενώ 
παράλληλα ήρθαν σε επαφή με ένα 
κοινό ορισμό για τη σωματική και 
ψυχική υγεία και την ευεξία.
Οι δράσεις του σεμιναρίου περιλάμ
βαναν τέσσερις (4) διαφορετικούς 
τομείς εργασίας: την ιδεολογία της 
υγιεινής ζωής, τη βιώσιμη δια
τροφή, το φαγητό και τη διάθεση, 
και το μάρκετινγκ και την επικοι
νωνία. Υλοποιήθηκαν εργαστήρια 
που παρείχαν επικαιροποιημένα ευ
ρήματα της προόδου της διατροφι
κής επιστήμης και των εξελίξεων 
της διατροφικής πολιτικής για τα 
σχολεία, από όλη την Ευρώπη.
Εξετάστηκαν, επίσης, καλές πρακτι
κές, πραγματοποιήθηκαν παρου
σιάσεις για τους Στόχους Βιώσιμης 
Ανάπτυξης του ΟΗΕ και διενεργή- 
θηκαν δραστηριότητες ενδυνάμω
σης των ομάδων. Στο διάλογο συμ
μετείχαν σεφ, κοινωνικοί αγρότες, 
εμπορικοί αντιπρόσωποι καθώς και 
φορείς δημοσίου ενδιαφέροντος 
(ΤίρρθΓθΓγ ί-οεβΐ ΕηΙθΓρπδθ ΟΤΡϊοθ), 
φέρνοντας σε επαφή τα εμπορικά 
και τα κοινωνικά στοιχεία της βιο
μηχανίας των τροφίμων. Τέλος, οι 
συμμετέχοντες είχαν την ευκαιρία 
να επισκεφθούν το οικολογικό χω
ριό 01ου9ή]οΓ03η.
Τον Όμιλο Ενεργών Νέων Φλώρι
νας εκπροσώπησε ο ΥουΙή νΥοΓΚθΓ 
των Ενεργών Νέων, Λάζαρος Παπουτζής, οι εθε
λοντές Ηλιάνα Πάλιαρη, Χρήστος Ραχωβίτσας και 
Μάγδα Γαζέα, αλλά και οι διακεκριμένοι Φλωρινιώτες 
σεφ Νάνου Πελοπίδα και Αλέξανδρος Παπαευαγγέ- 
λου που έδωσαν μια ξεχωριστή νότα στο σεμινάριο 
παρουσιάζοντας τα στοιχεία της τοπικής κουζίνας. 
Το δεύτερο σκέλος της Στρατηγικής Συνεργασίας 

’ πρόκειται να υλοποιηθεί στη Νάπολη της Ιταλίας, από 
14 έως 21 Απριλίου, σε μια συνάντηση νέων των 
ριών χωρών, όπου θα συνεργαστούν για τη δημι

ουργία ενός κοινού εοοΙ<βοοΙ< για έναν καλύτερο 
τρόπο διατροφής, θα ανταλλάξουν εμπειρίες και κα
λές πρακτικές. Το φετινό καλοκαίρι αντίστοιχη δράση 
θα φιλοξενηθεί και στην Φλώρινα.
Μπορείτε να βρείτε περισσότερες πληροφορίες και 
φωτογραφικά στιγμιότυπα για τη δράση στον ιστό- 
τοπο αλλά και στους επίσημους λογαριασμούς του 
Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώρινας σε ΡβεβδοοΙς Τννίί- 
ΙθΓΚαί ΙΠ5139Γ3ΠΓΙ.

Οι Νέοι Μπροστά!

ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΜΠΛΟΚΩΝ: 
Πανελλαδικό συλλαλητήριο στην Αθήνα 
18 Μαρτίου - Δίνουμε αγώνα επιβίωσης

Σ
υνάδελφοι αγρότες και κτπνοτρόφοι, είναι ώρα ευθύνης, 
είναι ώρα αγώνα, είναι ώρα να δείξουμε την δύναμη και την 
αποφασιστικότητα μας διεκδικώντας το αυτονόητο.

Να μπορέσουμε να καλλιεργήσουμε φέτος. Να παράγουμε. Να ζήσουμε 
τις οικογένειες μας. Να καλύψουμε τις διατροφικές ανάγκες του λαού 
μας με φθηνά και ποιοτικά προϊόντα.
Πριν λίγες ημέρες φύγαμε από τα μπλόκα με κάποιες κατακτήσεις αλλά 
χωρίς την ικανοποίηση των βασικών αιτημάτων μας. Ήδη βλέπουμε 
τις επιπτώσεις του πολέμου καθώς βρισκόμαστε σε πολύ χειρότερο 
επίπεδο από ότι ήμασταν στην περίοδο των μπλόκων.
Σε 10 ημέρες η τιμή του πετρελαίου εκτινάχθηκε από το 1.58 €/λίτρο 
στα 2 €/λίτρο, αύξηση 26%.
Η τιμή της μεγαβατώρας στο ρεύμα από 220€ στα 313€, αύξηση 42%. 
Αυξήθηκε επιπλέον το κόστος σε λιπάσματα και φυτοφάρμακσ αλλά 
και στις ζωοτροφές. Μεγάλες αυξήσεις παρατηρούνται και θα αυξηθούν 
και άλλο σε τρόφιμα και είδη πρώτης ανάγκης για κάθε οικογένεια. 
Εξαιτίαςτου πολέμου και του εμπάργκο στην Ρωσία θα υπάρξει απώλεια 
μιας μεγάλης αγοράς για τα οπωροκηπευτικά όπως συνέβη και το 2014, 
συνεπώς μια σειρά προϊόντα θα αντιμετωπίσουν πρόβλημα διάθεσης 
και χαμηλής τιμής.
θα υπάρξει έλλειψη σε κάποια προϊόντα που θα οδηγήσουν σε νέες 
μεγάλες αυξήσεις για την λαϊκή κατανάλωση.Ήδη στα ράφια τα προϊόντα 
πουλιούνται 5 φορές ακριβότερα από την τιμή που τα πουλάει ο παρα
γωγός και θα αυξηθούν και άλλο.
Γνωρίζουμε ότι όλους μας απασχολεί το ερώτημα αν θα τα καταφέρουμε, 
αν μπορούμε να ανταηεξέλθουμε εμείς σε αυτό το κόστος.
ΟΧΙ δεν μπορούμε, και επιβάλλεται να παρθούν εδώ και τώρα μέτρα 
που θα μειώσουν το κόστος παραγωγής, και θα ικανοποιηθούν τα βα
σικά αιτήματα μας. Αφορολόγητο πετρέλαιο, κατάργηση της ρήτρας 
αναπροσαρμογής στο ρεύμα, επιδότηση στα αγροεφόδια και τις ζωο
τροφές.
Συνάδελφοι αγρότες και κτπνοτρόφοι, σας καλούμε να αξιοποιήσετε 
την πλούσια εμπειρία που έχετε αποκτήσει τα τελευταία χρόνια. Ότι 
κερδίσαμε, από το ελάχιστο ως το πιο μεγάλο, ήταν αποτέλεσμα των 
αγώνων, των κινητοποιήσεων, της μαζικής και μαχητικής συμμετοχής 
μας.
Πρέπει να νιώσουν την αποφασιστικότητα και την δύναμη μας για να 
συνειδητοποιήσουν ότι πρέπει να ικανοποιηθούν τα αιτήματα μας. Αυτό 
δεν θα συμβεί ούτε με την οργή στα καφενεία, ούτε με επαναστατικές 
κορώνες από τα πληκτρολόγια, ούτε πολύ περισσότερο με την αδράνεια, 
θα το νιώσουν με την παρουσία των τρακτέρ και την συμμετοχή χιλιά
δων αγροτών και κτηνοτροφών στο συλλαλητήριο στην Αθήνα την Πα
ρασκευή 18 Μαρτίου στη 1 το μεσημέρι στην πλατεία Βάθης έξω από 
το υπουργείο αγροτικής ανάπτυξης.
θα το νιώσουν με την αλληλεγγύη από τον λαό της Αθήνας τον οποίο 
καλούμε να συμμετέχει στο συλλαλητήριο καθώς η ακρίβεια μας τσα
κίζει όλους, έχουμε κοινά συμφέροντα και τα αιτήματα που προβάλουμε 
αφορούν στην μείωση του κόστους και στους οικιακούς λογαριασμούς. 
Δεν έχουμε άλλο δρόμο από τον αγώνα μας. Επιβάλλεται η μείωση του 
κόστους παραγωγής. Η κυβέρνηση δεν έχει άλλη επιλογή και θα το 
καταλάβει με το δυναμικό συλλαλητήριο στην Αθήνα.
Όλοι μπορούμε να δώσουμε μια ημέρα από την ζωή μας για το συλλα
λητήριο όταν γνωρίζουμε πολύ καλά πως μπορεί να φέρει αποτέλεσμα 
αλλιώς ας καθίσουμε να κλαίμε την μοίρα μας.
Να μην λείψει κανείς! Δεν περισσεύει κανείς! Δεν υπάρχουν δικαιολο
γίες!
Όλοι μαζί, χιλιάδες και ενωμένοι μπορούμε να τα καταφέρουμε!

Παρασκευή 18 Μαρτίου, 1 το μεσημέρι πανελλαδικό αγροτικό 
συλλαλητήριο στην πλατεία Βάθης στην Αθήνα.
Κυριακή 20 Μαρτίου, 12 το μεσημέρι τιμάμε την θυσία των κολί
γων στο Κιλελέρ με κατάθεση στεφανιών στο μνημείο.

Ο Αγροτικός Σύλλογος περιοχής Αμυνταίου, ενημερώνει πως όσοι 
ενδιαφέρονται να συμμετέχουν στο συλλαλητήριο στην Αθήνα, 
από τον Δήμο Αμυνταίου, να επικοινωνήσουν στο τηλέφωνο, 
6973350585.

τώρα και στον χώρο σας...

^ γο,νία ^

' Έναντι πρώην κλινικής ν
Λαλαγιάννη
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Απογοητευτική αντιπολίτευση

Κ
αθημερινό βλέπουμε τις 
μακροσκελείς επιστολές 
που δημοσιεύει σε όλα 
τα τοπικό ΜΜΕ η βουλευτής 

Φλώρινας και αναπληρώτρια 
τομεόρχης περιβάλλοντος και 
ενέργειας του ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ Θε- 
οπίστη (Πέτη) Πέρκα.
Είμαι σίγουρος, το ακούω και 
από άλλους, πως λίγοι έχουν την 
υπομονή να τις διαβάσουν. Μέσα 
στους λίγους είμαι και εγώ, τις 
διαβάζω διότι θέλω να κρίνω 
τους πολιτικούς που με εκπρο
σωπούν και ψηφίζω, θέλω να 
κρίνω τα λόγια και τις πράξεις τουι.
Η θεοπίστη, έκανε την πρώτη της πολιτική εμφάνιση στις εκλογές του 
2015, στο ψηφοδέλτιο του ΣΥΡΙΖΑ. Ως τότε δεν είχε καμία πολιτική πα
ρουσία και κανένα δημόσιο ενδιαφέρον για τη μικρή μας απομονωμένη 
Φλώρινα. Τώρα που κατάφερε με τη βοήθεια βεβαίως του κόμματος 
και τους αρμούς της δεξιάς εξουσίας, να καρπωθείτη βουλευτική έδρα, 
έχει γνώμη για όλα, γνωρίζει τα πάντα. Αρχειοθετεί με υπερβολικό 
ζήλο τοπικά μας θέματα που η ίδια επιλέγει και τα προβάλλει. Μας κα
ταγγέλλει καθημερινά πως:
“Η Φλώρινα που συνορεύει με την Αλβανία και τη Βόρεια Μακεδονία 
είναι ξεχασμένη και αδικημένη από τις λάθος επιλογές της κυβέρνησης 
Μητσοτάκη... Δεν θα τους επιτρέψουμε να αγνοήσουν την Περιφερειακή 
ενότητα Φλώρινας... Η Φλώρινα που τόσα χρόνια στήριξε και έδωσε 
φως σε όλη την Ελλάδα, σήμερα βρίσκεται δίχως κάθετο άξονα... Για 
ιδεοληπτικους λόγους και εσωτερικά θέματα της Νέας Δημοκρατίας 
δεν προχωρούν την σιδηροδρομική σύνδεση Φλώρινας - Πογραδετς 
της Αλβανίας και Βόρειας Μακεδονίας”, και πολλά άλλα προκειμένου 
να βρίσκεται καθημερινά στην επικαιρότητα και να αυτοθαυμάζετε.
Για τον περιβόητο κάθετο άξονα, που πολύ εύστοχα χαρακτήρισε γιο
φύρι τηςΆρτας ο βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας Γιάννης Αντωνιάδης, 
η θεοπίστη έχει κάνει και επερώτηση στη Βουλή. Την επερώτηση υπέ
γραψαν και άλλοι 13 συριζαίοι βουλευτές, που εκλέγονται σε άλλες πε
ριφέρειες, μεταξύ αυτών και ο Χρήστος Σπίρτζης. Ξέχασαν πως τα 4,5 
χρόνια που κυβέρνησε ο ΣΥΡΙΖΑ ο Σπίρτζης ήταν υπουργός υποδομών 
και μεταφορών και η κ. θεοπίστη, Γενική Γραμματέας στο ίδιο υπουρ
γείο.
4,5 χρόνια στην πολυπόθητη πολυθρόνα της εξουσίας, η κυρία Πέρκα 
δεν είπε κουβέντα για τον κάθετο άξονα. Τώρα που είναι στην αντιπο
λίτευση, έλυσε τη γλώσσα της και καταγγέλλει με αερολογίες, πως για 
τα μαύρα χάλια της Φλώρινας φταίει μόνο η σημερινή κυβέρνηση του 
Μητσοτάκη. Αποφεύγει όμως να κρίνει και να φορτώσει τις ευθύνες 
στους άρχοντες της τοπικής και περιφερειακής μας διοίκησης και τους 
βουλευτές, που τα τελευταία 20 χρόνια διαχειρίστηκαν και συνεχίζουν 
να διαχειρίζονται με λάθος τρόπο την αναπτυξιακή πορεία της Φλώρι
νας.
Αποφεύγει συνειδητά να τους “χαλάσει τη ζαχαρένια”, διότι θέλει να 
διατηρεί άριστες πολιτικές σχέσεις με την “αφεντιά" τους. Σχέσεις από 
μακριά, χωρίς να κουβεντιάζουν τα τοπικά μας προβλήματα για να 
βρουν λύσεις. Αυτό εμείς οι απλοί πολίτες το λέμε πολιτική ξεφτίλα και 
απατεωνιά.
Τρία εκατομμύρια ευρώ στοίχισε πριν 20 χρόνια το κλειστό κολυμβη
τήριο εδώ στη Φλώρινα και ποτέ δεν λειτούργησε. Είναι ένα έργο ζω
τικής σημασίας που το έχουν ανάγκη οι Φλωρινιώτες, για να μην πη
γαίνουν τα παιδιά τους στο κολυμβητήριο της Πτολεμάίδας. Όμως δεν 
τολμάει η λαλίστατη αριστερή Συριζαία να έρθει σε πολιτική αντιπαρά
θεση με αυτούς που αφήνουν ένα Ολυμπιακών προδιαγραφών κολυμ
βητήριο, να σαπίζει στον κάμπο της Φλώρινας.
Με την πολιτική της συμπεριφορά η αναπληρώτρια τομεάρχης υποτιμά 
ξεδιάντροπα τη νοημοσύνη όλων εμάς που ψηφίζουμε και στηρίζουμε 
την δημοκρατική παράταξη του ΣΥΡΙΖΑ.
ΥΓ: Προς τον ΣΥΡΙΖΑ: πιο αυστηρούς κριτές από αυτούς που σας νοι
άζονται, δεν θα βρείτε.

Φλώρινα 14 Μαρτίου 2022

ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής: δράση 
αλληλεγγύης για τον ουκρανικό λαό

Τ
ο Κίνημα Αλλαγής απευ
θύνει κάλεσμα στα μέλη 
και τους φίλους του,ως 
ελάχιστο δείγμα συμπαράστα

σης και αλληλεγγύης, για την 
συγκέντρωση ανθρωπιστικής 
βοήθειας στον δοκιμαζόμενο 
λαό της Ουκρανίας.
Η δράση θα διαρκέσει έως 12 
Μαρτίου.

Το ιατροφαρμακευτικό υλικό που 
συγκεντρώνουμε είναι:
• Αποστειρωμένες γάζες 
• Επίδεσμοι
• Ταινίες για συγκράτηση 
γαζών
• Μη συνταγογραφούμενα 
φάρμακα όπως παρακεταμάλη 
(ηχ άεροη, ραηαάοΐ κ.α.)
• Ββίθάίηε 
• Οινόπνευμα 
• Σύριγγες

Τρόφιμα: Μακράς διάρκειας όπως 
κονσέρβες, γάλα (τύπου εβα
πορέ), ελαιόλαδο, όσπρια, ζυμα
ρικά κλ.
Είδη ατομικής υγιεινής, όπως σα
πούνι, σαμπουάν, μωρομάντηλα, 
παιδικές πάνες, σερβιέτες κτλ.
Η Νομαρχιακή Φλώρινας ορίζει 
ως τόπο συγκέντρωσης των υλι
κών, το φιλόξενο χώρο του Εργα
τικού Κέντρου Φλώρινας 
(Ηπείρου 26, 531 00 Φλώρινα)

Για τυχόν απορίες ή διευκρινί
σεις, τηλεφωνήσετε στο τηλέ
φωνο 23Θ5046903 καθώς και 

στα ε-πιαίΐ:
Ιαηίπια.αΙΙαίιμδ-ΑοπηαΘς'ηαίΙ 

.εοηι και βΜ@«Ι(ΐ.9Γ

Μηϊιηα_α11αςϊ3 ρσεολ 
αλληλεγγύηστον 

ουκρανικάλαό

Με δίτεβίνίΟΓίτ, προβολή ταινιών μικρού 
μήκους και μουσική εκδήλωση ολοκληρώθηκε

η εβδομάδα "Βρες τη φωνή σου

Ο
λοκληρώθηκε το περα
σμένο τριήμερο η εβδο
μάδα δράσεων για τη 
γυναίκα με τίτλο «Βρες τη 

φωνή σου», που διοργάνωσε ο 
Δήμος Φλώρινας και το Συμ
βουλευτικό Κέντρο Δήμου 
Φλώρινας, με αφορμή την 
Παγκόσμια Ημέρα Γυναίκας. 
Σκοπός της εβδομάδας ήταν μέσα 
από το σύνολο των δράσεων να 
υπάρξει ενημέρωση, αλλά και 
ευαισθητοποίηση των πολιτών, 
για την ισότητα ανάμεσα στα φύλα 
και την έμφυλη κακοποίηση, 
καθώς και η υποστήριξη των γυ
ναικών ώστε να καταφέρουν να 
ακουστούν και να διεκδικήσουν 
τα θέλω τους.
Στο πλαίσιο αυτό, την Παρασκευή 
και παρά τις χαμηλές θερμοκρα
σίες, τα στελέχη του Κέντρου κα 
Σταυρούλα Παπανικολάου, Ψυχο
λόγος, κα Δέσποινα Τζέτζη, Κοι
νωνική Λειτουργός και κ. 
Ματθαίος Καργάκης, Κοινωνιο
λόγος, μαζί με την Αντιδήμαρχο 
Κοινωνικής Προστασίας, κα 
Σοφία Φουδούλη και την Κοινω
νική Λειτουργό της Πρόνοιας του 
Δήμου Φλώρινας κα Μαρία Γαζέα, 
πραγματοποίησαν στο κέντρο της 
πόλης 5ΐΓθθΐννοιΊ<, δίνοντας πλη
ροφόρηση αναφορικά με την βία 
κατά των γυναικών και την ισό
τητα των φύλων και μοίρασαν έν
τυπο υλικό αναφορικά με τις 
υπηρεσίες του Συμβουλευτικού 
Κέντρου.
Το Σάββατο, το Φεστιβάλ Δράμας 
ταξίδεψε στη Φλώρινα για την 
Ημέρα της Γυναίκας 2022, όπου 
προβλήθηκαν οι ταινίες: «Στα βή
ματα της» της Αναστασίας Κρα- 
τίδη, «ΡβΚβηβννδ» του Δημήτρη 
Κατσιμήρη, «Τήθ ηοίε ργο]θοΙ» του 
Γρηγόρη Βαρδαρινού και «Από το 
μπαλκόνι» του Αρη Καπλανίδη. Οι 
ταινίες μέσα από τις κοινωνικές 
αναπαραστάσεις που εμπεριείχαν, 
έθιξαν το ζήτημα της επανακοι- 
νωνικοποίησης των φυλακισμέ
νων γυναικών, τις σύγχρονες 
«αξίες», την πλασματικότητα και 
το κόστος της επιτυχίας σήμερα, 
τη βία μέσα στην οικογένεια και τη 
δύναμη της θέλησης για αλλαγή, 
αλλά και την «κανονικότητα» με 
την οποία υποδεχόμαστε κάθε τι 
που γίνεται γύρω μας, χωρίς να 
παρεμβαίνουμε, φτάνοντας στο 
τέλος να αναρωτιόμαστε ποια θα 
ήταν η εξέλιξη των πραγμάτων αν 
είχαμε δράσει νωρίτερα. Στο 
τέλος των προβολών υπήρξε συ
ζήτηση με το κοινό.
Η εκδήλωση της Κυριακής, ήταν 
ένας φόρος τιμής στις γυναίκες 
που αγωνίζονται καθημερινά και 
διεκδικούν την ισότητα στην κοι
νωνία, την εργασία και την οικο
γένεια. 0 Αλέξανδρος Δάικος, 
μαζί με τους μουσικούς Χρήστο 
Κυριαζή, Σπύρο Βρυώνη και 
Πάνο Γεωργοκόπουλο, έπαιξαν

για το κοινό της Φλώρινας, πα
ρουσία του Δημάρχου Φλώρινας 
κ. Βασιλείου Γιαννάκη, ρίχνοντας 
επιτυχημένα την αυλαία στην 
εβδομάδα δράσεων υπέρ των δι
καιωμάτων των γυναικών.
Ως διοργανωτές ευχαριστούμε

θερμά όσους και όσες τίμησαν 
αλλά και στήριξαν με την παρου
σία τους τις εκδηλώσεις όλης της 
εβδομάδας και ελπίζουμε να κα
ταφέραμε να δώσουμε ένα βήμα 
στις γυναίκες ώστε να ακουστεί η 
φωνή τους.Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Η παρουσία του ΑΟΦ 

πρωτάθλημα Χιονοδρομίας
στο Βαλκανικό 

στη Βοσνία

Σ
το ΡοΙβ της Βοσνίας βρέ
θηκαν απο 3 εως 7 Μαρ
τίου 2022 οι 3 αθλητές 
του ΑΟΦ, Ρόζα Χριστίνα,

Προδρομίδης Αντώνης, Αθα
νασίου Ευάγγελος, ύστερα 
απο πρόσκληση συμμετοχής 
τους στην Εθνική Ομάδα παί- 
δων, απο την ΕΟΧΑ (Ελλη
νική Ομοσπονδία Χιονοδρο
μίας).
Οι παραπάνω αθλητές αγωνίστη
καν σε υψηλών προδιαγραφών 
Χιονοδρομικές πίστες και κατά- 
φεραν τις 2 μέρες των αγώνων 
τα παρακάτω αποτελέσματα·.
ΡΟΖΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ (2Χ 4ες θέ
σεις), ΠΡΟΔΡΟΜΙΔΗΣ ΑΝΤΩ- 
ΝΗΣ (4η θέση & 6η θέση), ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΕΥΑΓΓΕ
ΛΟΣ (8η θέση & 9η θέση).
Συνοδός - προπονήτρια ορίστηκε απο την ΕΟΧΑ η 
τεχνικός του ΑΟΦ Μούλελη Κατερίνα.
Η αποστολή σχεδιάστηκε, υλοποιήθηκε και χρημα
τοδοτήθηκε απο την ΕΟΧΑ, την οποία και ευχαρι

στούμε θερμά για την διάθεση ανάπτυξης των Βό
ρειων αθλημάτων.
Συγχαρητήρια στους αθλητές μας για την προσπάθεια 
και τα αποτελέσματα.
ΟΗϊεϊαΙ Γβευίΐδ: νννννν.ίϊε-εΐτϊ.εοηη

απο το Δ.Σ του ΑΟΦ

ΣΑΡΙΣΕΣ: Προκριματικά εφήβων - νεανίδων

Π
ραγματοποιήθηκαν το Σαββα
τοκύριακο 12-13/ 3/ 2022 οι 
προκριματικοί αγώνες του 
Πανελλήνιου Πρωταθλήματος 

Εφήβων - Νεανίδων (ΚΙ8).
Οι αγώνες έγιναν περιφερειακά για 
την ανάδειξη των παδιών που θα συμ
μετέχουν στην τελική φάση, που θα 
γίνει στην Πάτρα. Για τη Βόρεια Ελ
λάδα οι αγώνες πραγματοποιήθηκαν 
το Σάββατο 12/3/2022 στη Φλώρινα.
Πήραν μέρος 63 παιδιά από 19 συλ
λόγους διεκδικώντας τις 10 θέσεις 
πρόκρισης για τα αγόρια και τις 5 για 
τα κορίτσια.
Από τις ακαδημίες των Σαρισών πή
ραν μέρος 5 κορίτσια και 6 αγόρια:
Δέσποινα Άμπα, Αλεξία Μάλο, Γεωργία 
Σπανού, Ειρηνη Χρυσοστομίδου, Νεστορία 
Χρυσοστομίδου, Ιωσήφ Ελσάμι, Σωτήρης 
Μούσιας, Αναστάσιος Σερίδης, Χρυσοβα- 
λάντης Σαμπαλής, Λάζαρος Παηαστεφάνου 
και Σάββας Κοϊτσίδης. Στην Πάτρα αγωνί
στηκαν επίσης ο Κων/νος Σωτηρίου και ο 
Ζαχαρίας Ελσάμι.
Την πρόκριση τελικά πήραν η Δέσποινα Αμπα, 
που κατέκετησε και το χάλκινο μετάλλιο 
στους αγώνες, ο Σωτήρης Μούσιας που βρέ
θηκε στην οκτάδα, ο Κων/νος Σωτηρίου, 2ος 
στην Πάτρα και η Χρυσή Φωτιάδου με απευ
θείας πρόκριση.
Τους αγώνες στην Φλώρινα στήριξαν ενεργά 
οι: Οοίίθβ Τταίη, ΟοΘθθ ΜοοΗθ, ΑΙΙ άαγ ΟθΙθ 
Ββγ Ηίνο. Τους ευχαριστούμε πολύ.
Ευχόμαστε σε όλα τα παιδιά καλή επιτυχία 
στους τελικούς!!!

Αποτελέσματα Αγώνων ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ Α’ ΕΠΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ: 
ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ 21

Α' Κατηγορίας ΕΠΣ ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ

21
13

Φλώρινας (12 & 13/3/2022)
ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 16
ΙΤΕΑ ΙΤΕΑΣ 13
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 10

Σαββατοκύριακο 12 & 13/3/2022 διεξήχ- 
1 θησαν αγώνες για το Πρωτάθλημα της Α’
1 Κατηγορίας ΕΠΣ Φλώρινας με τα παρακάτω 

αποτελέσματα:

ΔΑΦΝΗ ΛΕΒΑΙΑΣ 4
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ
ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ

2
1

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΕΠΟΜΕΝΗ ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ:
ΙΤΙΑ ΙΤΕΑΣ - ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ

Μ.ΑΛΕΞ. ΑΕΤΟΥ - ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ 0-6 ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ - ΔΑΦΝΗ ΛΕΒΑΙΑΣ
ΔΑΦΝΗ ΛΕΒΑΙΑΣ - ΙΤΕΑ ΙΤΕΑΣ 0-2 ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ - ΜΕΛΙΤΕΥΣ ΜΕΛΙΤΗΣ
ΑΙΑΣ ΑΜΜΟΧΩΡΙΟΥ - ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ 1 - 6 ΙΤΕΑ ΙΤΕΑΣ - Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ
Μ.ΑΛΕΞ. ΦΛΩΡΙΝΑΣ - ΕΡΜΗΣ ΑΜΥΝ. 1 - 2 ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ - Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΡΕΠΟ: Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΕΡΑΣΜΑΤΟΣ ΡΕΠΟ: Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕΤΟΥ

ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022

Υποδοχή αθλητών στην οικογένεια 
της Γυμναστικής Ένωσης Φλώρινας

Ε
ίμαστε στην ευχάριστη θέση να υποδεχτούμε στην οικογένεια 
της ΓΕΦ, επίσημα πλέον, 5 αθλητές Φλωρινιώτες που επέ- 
λεξαν να συνεχίσουν την αθλητική τους πορεία στον σύλλογο 
μας. Αθλητές με πολλές διακρίσεις που χρόνια στελεχώνουν τις 

εθνικές ομάδες.
Γιαννάκης Δπμήτρης - Ταρενίδου Αφροδίτη - Μοσχοπούλου Ζωή 
- Κετσετζή Μαρία - Δούδος Δπμήτρης!
Μετά την ταλαιπωρία σας, σας καλωσορίζουμε και σας ευχόμαστε πολ
λές χαρές, χαμόγελα και επιτυχίες από εδώ και πέρα!
Οι αθλητές μας, του ζίφους Μονομαχίας, αναχωρούν σήμερα για την 
Θεσσαλονίκη όπου θα αγωνιστούν στο Κύπελλο Ελλάδος.
- Στην κατηγορία ϋ13 θα κάνουν την πρώτη τους εμφάνιση οι: 
Δήμτσιου Δέσποινα και Γυμνόπουλος Γιάννης 
- Στην κατηγορία Ανδρών-Γυναικών επιστρέφουν στην αγωνιστική 
δράση οι: Γκουλή Γεωργία, Μοσχοπούλου Ζωή, Ταρενίδου Αφρο
δίτη, Σκενδέρης Γιώργος, Γιαννάκης Δπμήτρης

Καλή επιτυχία!

Μ3Π3
ΚβΙδβΙζί
6.Ε.Ρ10ΚΙΝΑ5

η ΕΞ
6Ρ>Ε

!/
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ΤΕΤΑΡΤΗ 16 ΜΑΡΤΙΟΥ 2022

Με 53 ξιφομάχους ο ΟΞΙΦ στη Θεσσαλονίκη Ασταμάτητος ο ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ
/Γ·“να (1) Χρυσό - Ένα (1) 
Γ* Αργυρό - Δύο (2) Χάλ- 
I—κινα μετάλλια ήταν ο 
αγωνιστικός απολογισμός της 
Μεγάλης Αποστολής του 
Ο.ΞΙ.Φ. στο Κύπελλο ΞΙΦΟ
ΜΑΧΟΣ στην Καλαμαριά. 
Αναλυτικότερα η'Ελενα Φερα- 
τσούτι κατέκτησε το Κύπελλο, 
το 2ο συνεχόμενο μετά τα Χανιά. 
Η'Ελενα πιστή στο ραντεβού της 
κέρδισε την Ροδοπούλου (Ιριδα) 
15-9 στον Μεγάλο Τελικό!
Στην ίδια κατηγορία, ξίφος μο
νομαχίας γυναικών, άριστη εμ
φάνιση και για την Νεφέλη Ρα- 
σπόπτση στην 13η θέση (55 
συμμετοχές).
Στην κατηγορία υ 13 κοριτσιών
η Νικολέτα Στεργιούλα κατέ
κτησε το ασημένιο μετάλλιο ενώ 
ακόμα 4 κορίτσια (!) «έκαναν» 
Ιόάδα (50 συμμετοχές): Βόλια 
Ορφανουδάκη 10η, Τζωρτζίνα 
Καραστεργίου 12η, 'Αντρια 
Καραστεργίου 13η και Μαρίλια 
Κέκελη15η.
Στην κατηγορία I110 αγοριών οι
Ραφαήλ Λάζου και Λευτέρης 
Τσιγάρας κατέκτησαν το χάλκινο 
μετάλλιο (32 συμμετοχές).
Στην κατηγορία 1110 κοριτσιών 
ξεχώρισαν οι Βίκυ Ζαραβέλη 
(όη) και η Βερόνικα Καραδίσο- 
γλου (7η) σε 28 συμμετοχές. 
Στην κατηγορία 1113 αγοριών ο 
Αδάμ Ζαραβέλης βρέθηκε μια 
ανάσα από το μετάλλιο στην 5η 
θέση (64 συμμετοχές).
ΣτουςΆνδρες οι Νίκος Τσώκας 
9ος, Αχιλλέας Μαυρομμότης 
11 ος και Φίλιππος Χατζητύπης 
16ος έκαναν την καλύτερη εμ
φάνιση (80 συμμετοχές).
Όλα τα αποτελέσματα των Αγώ
νων είναι διαθέσιμα στο: 
ννιννν.ίβ ηε ί η ς ννοΓίά ννϊ ά ο .εοηι 
/βη /23617-2021/ΙουΓΠ3τηθΠί 
Οι Αγώνες διεξήχθησαν στο 
Κλειστό Γυμναστήριο του ΔΑΚ 
Καλαμαριάς και η συνολική 
συμμετοχή ξεπέρασε τους 300 
αθλητές και αθλήτριες!
Στα πλαίσια της προετοιμασίας 
των ξιφομάχων του Ο.ΞΙ.Φ. ενό- 
ψει της συμμετοχής τους στο 
Παγκόσμιο Πρωτάθλημα στο 
Ντουμηάι (6-11 Απριλίου) 
εξετάζει προσκλήσεις για συμ
μετοχή σε προπονητικά κάμπ σε 
Ιταλία και Τουρκία.

Από το Δ.Σ.

81-61 τους Ικάρους Γιαννιτσών

τις έξι συνεχόμενες νίκες 
διεύρυνε το σερί του ο 
ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ 

που πέρασε μάλλον ένα εύκολο 
απόγευμα κόντρα στους τελευ
ταίους του 5ου Ομίλου,Ίκαρους 
Γιαννιτσών τους οποίους και 
νίκησε τελικά με σκορ 81-61. 
Από το τέλος του πρώτου ημιχρό
νου οι παίκτες του Πέτρου Μου- 
ρουζίδη κατάφεραν να ξεφύγουν 
των αντιπάλων τους έχοντας ως 
όπλο την πολύ καλή τους άμυνα 
(14 πόντοι στην 2η περίοδο, 30 
συνολικά), ενώ το ίδιο σκηνικό 
συνεχίστηκε και στο δεύτερο μισό 
του αγώνα. Με αυτή τη νίκη η 
ομάδα μας έχει φτάσει τους 24 
βαθμούς και "βλέπει" την πρώτη 
δυάδα του πρωταθλήματος στην 
οποία βρίσκονται η Ακαδημία 
ΔΕΚΑ και ο Ναύαρχος Βότσης. 
Δεκάλεπτα: 21-16, 39-30, 55-50, 
81-61 
Διαιτητές:
Δικταπανίδης - Κανελλίδης

Αριστοτέλης Φλώρινας (Μου- 
ρουζίδης): Καραποστόλου 15(3), 
Κίρτσος, Τσιόγκας Η. 20, Δούκας, 
Τσίρμπας 6(2), Ναϊπλής, Πεταλω
τής 12(2), Τασιούδης 8(2), Παπα- 
δόπουλος 8, Ματσόλας 9(3), 
Ντρίζα Α.3(1), ΝτρίζαΦ.
Ίκαροι Γιαννιτσών (Οκλαλιώ- 
της): Καραχισαρίδης, Σπόντης 
3(1), Μαρκίδης 2, Παουλεάνου 
4(1), Ελευθεριάδης 4, Σαμαράς 
27(7), Οκλαλιώτης, Σανγκαρέ 6, 
Χαριστός 2, Παπαδόπουλος 7, 
Γουναρόπουλος 6

ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ
1. ΔΕΚΑ 27(13-1)
2. Ναύαρχος Βότσης 25 (11-3)
3. Αριστοτέλης Φλ. 24 (10-4)
4. ΑΣ Καστοριάς 22 (8-6)
5. ΦΟ Αριδαίας 20 (6-8)
6. Αετοί Βέροιας 20 (6-8)
7. ΑΟΚ Βέροιας 19 (5-9)
8. Ανατόλια 19(5-9)
9. Γαλάζιοι 17(3-11)
ΙΟ.Ίκαροι Γιαν. 17(3-11)

Πρόσκληση 
σε Συνέλευση 
του Συλλόγου 

Ελλήνων 
Ορειβατών 
Φλώρινας

Σ
ύμφωνα με τις διατάξεις 
του Ν.4726.2020 άρθρου 
2 περί «Γενικής Συνέλευ- 
σης-Αρχαιρεσίες Αθλητικών 

Σωματείων»και το άρθρο 12 
του καταστατικού καλούνται τα 
μέλη του Συλλόγου Ελλήνων 
Ορειβατών Φλώρινας σε τα
κτική γενική συνέλευση στις

23 Μαρτίου 2022 ημέρα Τε
τάρτη και ώρα 18:00-21:00 στα 
γραφεία του συλλόγου Λεωφ. 
Κ. Καραμανλή 30 (Ορειβατικό 
Πάρκο «Ν.Όροβα») με θέματα 
ημερήσιας διάταξης τα εξής:
• Εκλογικήεφορευτική επι
τροπή
• Οικονομικός απολογισμός
• Απολογισμός πεπραγμένων
• Αρχαιρεσίες για ανάδειξη 
μελών Δ.Σ και Ε.Ε
Αν δεν επιτευχθεί απαρτία 
(50+1) των ταμειακά εντάξει 
μελών που έχουν δικαίωμα 
ψήφου, θα επαναληφθεί την 
30η Μαρτίου 2022 ημέρα Τε
τάρτη την ίδια ώρα στον ίδιο 
χώρο και με τα ίδια θέματα. 
Αιτήσεις υποψηφιότητας για 
Δ.Σ και Ε.Ε μέχρι τις 22Μαρ- 
τίου 2022 και ώρα 21:00 στα 
γραφεία του Συλλόγου.

Για το Δ.Σ

Γώγος Χρ ρι,*
Μ;Μ§|§8Ρί ίΓΙίΑΙΜΤΑΐί ΪΜφί
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Ελεύθεροδ Γιο μικρούς 

& μογύλους «««

Γρίφος:

Προσθέτω έξι (6) στο έντεκα 

(11) και το αποτέλεσμα 

είναι... πέντε (5)! 

Σκεψτείτε μία περίπτωση 

όπου η συγκεκριμένη 

πρόσθεση βγάζει νόημα...

Γέροντος Παϊσίου
«Οι γονείς δεν βοηθούν τα παιδιά όταν τα ζορίζουν.
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Με το ζόρισμα οι γονείς δεν βοη
θούν τα παιδιά, τα πνίγουν. Συνέχεια 
«μή αυτό, μη εκείνο, αυτό κάν' το 
έτσι.,.». Πρέπει να τραβούν τα γκέμια 
τόσο που να μη σπάζουν. Να ελέγχουν 
με τρόπο τα παιδιά, για να τα φέρνουν 
σε έναν λογαριασμό, αλλά να μη δη- 
μιουργούνται χάσματα μεταξύ τους. 
Να κάνουν ό,τι κάνει ο καλός κηπου
ρός, όταν φυτεύη ένα δενδράκι: Το δέ
νει απαλά με ένα σχοινάκι σε έναν 
πάσσαλο, για να μη στραβώση και να 
μην τραυματίζεται, όταν το γέρνη ο 
αέρας λίγο δεξιά-λίγο αριστερά. Το 
φράζει κιόλας γύρω-γύρω και συγ
χρόνως το ποτίζει, το φροντίζει, μέχρι 
να μεγαλώσουν τα κλωνάρια του, για 
να μην το φάνε τα κατσίκια. Γιατί, αν 
το κουτσουρέψουν τα κατσίκια, πάει, 
καταστράφηκε. Ένα κουτσουρεμένο

δένδρο ούτε να καρπίση μπορεί ούτε 
σκιά να κάνη. Όταν μεγαλώσουν τα 
κλωνάρια του, τότε ο κηπουρός βγάζει 
τον φράχτη, οπότε και καρπίζει το δέν
δρο και στην σκιά του μπορούν να φι
λοξενούνται και κατσίκια και πρόβατα 
και άνθρωποι. Οι γονείς όμως πολλές 
φορές από υπερβολικό ενδιαφέρον 
θέλουν να δέσουν το παιδί με σύρμα, 
ενώ πρέπει να το δένουν απαλά, για 
να μην το πληγώνουν. Να προσπα
θούν να βοηθούν τα παιδιά με τον αρ
χοντικό τρόπο, ο οποίος καλλιεργεί το 
φιλότιμο στις ψυχές τους, ώστε να κα
ταλάβουν το καλό ως ανάγκη. Να τους 
εξηγούν το καλό, όσο μπορούν με 
καλό τρόπο, με αγάπη και με πόνο, 
ώστε να αγωνίζωνται με χαρά, για να 
αποφεύγουν τους πειρασμούς της 
ζωής.

ΑΥΤΟ ΤΟ ΙΕΡΑΤΕ;
Αξιοπερίεργα γεγονότα που 

μάλλον δεν γνωρίζετε...
Ο τροπικός μύκητας ΟρΗίοεοπΙγεβρδ μολύνει τα κεν
τρικά νευρικά συστήματα των μυρμηγκιών και μετά από 
εννέα μόλις ημέρες έχει τον πλήρη έλεγχο των κινή
σεων του ξενιστή του. Σύμφωνα με το ΝαΙϊοηαΙ Οεο- 
9Γ3ρΗίο, το μυρμήγκι στη συνέχεια εξαναγκάζεται να 
σκαρφαλώνει σε δέντρα, όπου υφίσταται βίαιες συσπά
σεις ώστε να πέσει στο δροσερό και υγρό έδαφος στο 
οποίο ευδοκιμεί το συγκεκριμένο είδος μύκητα.'Εηειτα, 
μόλις ο ήλιος φτάσει στο υψηλότερο σημείο του κατά 
τη διάρκεια της ημέρας, ο μύκητας αναγκάζει το μυρ
μήγκι να δαγκώσει ένα φύλλο και να περιμένει τον θά
νατό του.

Το επιπλέον μικρό τσεπάκι που υπάρχει συνήθως στη δεξιά 
τσέπη ενός παντελονιού τζιν, σχεδιάστηκε ως αποθηκευτι
κός χώρος για τα ρολόγια τσέπης. Τα πρώτο αυθεντικά τζιν 
παντελόνια είχαν συνολικά τέσσερις τσέπες. Τις δύο μεγάλες 
μπροστινές, μία πισινή και το μικρό αυτό τσεπάκι για τα ρο- 
λόγια.

Οι περισσότεροι από τους χαρακτήρες κινούμενων σχε
δίων της Οίεηεγ φοράνε άσπρα γάντια, ώστε να είναι 
απλούστερη η σχεδίαση των χεριών τους. Ο ΙΛίβΙΙ Οίε- 
ηογ ίσως είναι ο πρώτος που χρησιμοποίησε την τε
χνική των γαντιών στους χαρακτήρες του, όπως 
φαίνεται άλλωστε στο καρτούν “Τίτο Ορεγ Ηουεο” του 
1929 με πρωταγωνιστή τον Μίκυ Μάους. Εκτός από την 
ευκολότερη σχεδίαση, όμως, υπάρχει ένας ακόμα 
λόγος που χρησιμοποιούνται γάντια. Όπως έχει δηλώ
σει ο Οϊεηεγ στον βιογράφο του το 1957, δεν ήθελε ο 
Μίκυ να έχει χέρια ποντικιού ώστε να μοιάζει περισ
σότερο ανθρώπινος.

0 Τίηη 5ιογγτ)5 είναι Αμερικανός τραγουδιστής και συνθέτης 
και κατέχει το Παγκόσμιο Ρεκόρ Πάνες τόσο για τη «χαμη
λότερη νότα που παράγεται από άνθρωπο» όσο και για το 
«μεγαλύτερο φωνητικό εύρος». Οι συγκεκριμένοι ήχοι δεν 
γίνονται αντιληπτοί από το ανθρώπινο αυτί! Μάλιστα, ούτε 
ο ίδιος δεν μπορεί να ακούσει τις συγκεκριμένες νότες που ί 
βρίσκονται οκτώ οκτάβες κάτω οπό το χαμηλότερο 6 σε ένα 
πιάνο. Τους ήχους αυτούς, όμως, μπορούν να τους ακού
σουν οι ελέφαντες.

Η μεταφορά εργαλείων στον Διεθνή Διαστημικό Σταθμό 
ήταν μια διαδικασία που παλαιότερα απαιτούσε μήνες 
ή και χρόνια. Σήμερα, με την ανάπτυξη της τεχνολογίας \ 
τρισδιάστατης εκτύπωσης (3β ρπηίίπΐ}), η ΝΑ5Α μηο-! 
ρεί να στείλει εργαλεία στους αστροναύτες κυριολε-1 
κτικά μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου. Μετά τηνΙ 
αποστολή του μηνύματος, ένας τρισδιάστατος εκτυπω-! 
τής μπορεί να “κατασκευάσει” τα εργαλεία μέσα σε | 
λίγες μόνο ώρες!

Πολλοί άνθρωποι κάθονται έχοντας στην πίσω 
τσέπη του παντελονιού τους το κινητό τους τηλέ-

Το Δϊεθνες Πρακτορείο
σε υόλυθδο κατά τπν παιδική 1,Ενέργειας αναφέρει άτι το 2021 

έλαβε χώρα η μεγαλύτερη 
αύξηση στα επίπεδα του 002 

που έχει καταγραφεί ποτέ
καταφύγιο με όλο και σήμερα έχει μειώσει το 10 του 

μεγαλύτερη συχνότητα μισού πληθυσμού των ΗΠΑ

Επιστήμονες προειδοποιούν ότι 
το τροπικό δάσος του Αμαζόνιου 
χάνει ραγδαία την ικανότητά του 

να ανακάμψει και μπορεί να 
μετατραπεί σύντομα σε σαβάνα

Επιστήμονες δημιούργησαν νεο 
είδος γενετικού τεστ που μπορεί 

να διαγνώσει με εκπληκτική 
ακρίβεια 25 σπάνιες παθήσεις 

των μυών και των νεύρων

Επιστήμονες του Ινστιτούτου
|5αΙΙ( της Καλιφόρνια κατάφεραν να
αντιστρέφουν διαδικασίες γήρατος!

I |
σε ποντίκια μέ νέα θεραπεία
“κυτταρικής αναζωογόνησης"

-φωνο. Γι' αυτό η δοηιευηςι δημιούργησε ένα ρομ- 
: πότ σε σχήμα... πισινού, ώστε να κάθεται πάνω στο 
τηλέφωνα και να ελέγχει αν αντέχουν την πίεση. 
Μάλιστα, το ρομπότ φοράει κοι τζιν παντελόνια!

Το κέλυφος ενός Αρμαντίλλο είναι αλεξί
σφαιρο! Καταγεγραμμένο περιστατικό αναφέρει 
ότι ένας κάτοικος του Τέξας των ΗΠΑ μεταφέρ
θηκε στο νοσοκομείο όταν αποπείράθηκε να πυ
ροβολήσει ένα Αρμαντίλλο, καθώς η σφαίρα 
εξοστρακίστηκε από την “πανοπλία” του χαρι
τωμένου θηλαστικού και τον χτύπησε στο σα
γόνι!

Τα γιγαντιαία χταπόδια του Ειρηνικού γεννάνε κοτά 
,μέσο όρσ περίπου 56.000 αυγά μέσα σε διάστημα 
ενός μήνα στο τέλος της εγκυμοσύνης τους. Τα 
αυγά, που έχουν μέγεθος όσο ένας κόκκος ρύζι, 
στην αρχή αιωρούντοι ελεύθερα στο νερό, αλλά η 
μητέρα τους τα μαζεύει ένα-ένα και σχηματίζει με 
αυτά “πλεξούδες", ώστε να μπορεί να τα κουβαλάει 
και να τα προσέχει όλα ταυτόχρονα.

Όπως και τα περισσότερα τετράποδα θηλαστικά, 
οι γάτες έχουν πέντε δάχτυλα στα μπροστινά 
τους πόδια και τέσσερα στα πισινά τους. Οι επι
στήμονες πιστεύουν ότι τα τέσσερα πίσω δά
χτυλα στο κάθε πόδι τις βοηθάνε στο να τρέχουν 
πιο γρήγορα.

'

Όταν, κατά τη διάρκεια του Α' Παγκοσμίου Πολέμου 
ηροέκυψε έλλειψη σε βαμβάκι, η αμερικανική εται
ρεία ΚίιτώθΐΊγ - Οβι* δημιούργησε ένα λεπτό και 
επίπεδο υποκατάσταιο του βαμβακιού σαν φίλτρο 
για τις μάσκες αερίου. 0 πόλεμος έληξε πριν οι επι
στήμονες προλάβουν να τελειοποιήσουν το υλικό, 
οπότε η εταιρεία το αναδιαμόρφωσε κάνοντας το 
πιο απαλό και λείο. Στη συνέχεια το προώθησε στην 
αγορά σαν χαρτομάντιλο, με την επωνυμία ΚΙααηοχ.

Οι μπλε φάλαινες τρώνε περίπου μισό εκατομ
μύριο θερμίδες σε κάθε μπουκιά! Για να κατα
νοήσετε περίπου την τάξη μεγέθους, αυτές οι 
475.000 θερμίδες αντιστοιχούν σε ενέργεια πε
ρίπου 240 φορές μεγαλύτερη από αυτήν που 
καταναλώνει η φάλαινα για να φάει αυτήν την 
ποσότητα. ...
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Υποβολή αιτήσεων ένταξης Ολοκληρώθηκε η εβδομάδα εθελοντικής
στο κοινωνικό παντοπωλείο 

του Δήμου Αμυνταίου

0
 Δήμος Αμυνταίου καλεί (2020). 
τους ενδιαφερομένους

δημότες του να υποβά- ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΑ
λουν δικαιολογητικά για την εν- ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ ΚΑΤΑ 
τάξη τους στο Κοινωνικό Παν- ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ:
τοπωλείο.
Το Κοινωνικό Παντοπωλείο θα πα- 7. ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ: αντίγραφο Δή- 
ρέχει δωρεάν ποσότητες τροφί- λωσης Στοιχείων Ακινήτων Ε9. 
μων και ειδών πρώτης ανάγκης 8. ΦΙΛΟΞΕΝΙΑ: αντίγραφο Εκ- 
σε συγκεκριμένο αριθμό δικαιού- καθοριστικού του ατόμου που 
χων. παρέχει τη φιλοξενεί.
Κύριο κριτήριο ένταξης αποτελεί 9. ΕΝΟΙΚΙΑΣΗ: αντίγραφο 
το ετήσιο καθαρό οικογεν *,κό ει- ενεργού Ηλεκτρονικού Μισθω- 
σόδημα, το οποίο δε θα πο ιει να τηριου. 
υπερβαίνει το ποσό τω\ ' _>00€. 10. ΑΝΕΡΓΙΑ: Βεβαίωση Ανερ-
Επιπλέον, θα ληφθούν υ, , ιμη πα- γίας όλων των άνεργων μελών 
ράγοντες όπως, η εργασιακή και του νοικοκυριού, 
οικογενειακή κατάσταση, οι συν- 11. ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ ΥΓΕΙΑΣ: 
θήκες στέγασης και διαβίωσης, επίσημη Ιατρική Γνωμάτευση, 
καθώς και η ύπαρξη πρόβλημά- 12. ΑΝΑΠΗΡΙΑ: αντίγραφο 
των υγείας και αναπηριών. Γνωστοποίησης Αποτελέσματος

Πιστοποίησης Αναπηρίας (Γνω
μάτευση ΚΕΠΑ)

ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ 
ΓΙΑ ΝΕΟΥΣ ΔΙΚΑΙΟΥΧΟΥΣ

ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ
ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΑΙΤΗΣΕΩΝ

ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΑ:
Οι αιτήσεις των ενδιαφερομένων 

1. Αίτηση ενδιαφερομένου, μπορούν να κατατίθενται από Τε- 
(χορηγείται από τον Δήμο). τάρτη 16/03/2022 έως και Τετάρτη 
2. Πιστοποιητικό Οικογενειακής 23/03/2022, από τις 09:00 έως τις 
Κατάστασης. 14:00, στο Κέντρο Κοινότητας, στο
3. Φωτοτυπία Αστυνομικής Πρώην Δημαρχείο Αετού καθώς 
Ταυτότητας ή Διαβατηρίου και και στον Πέμπτο Όροφο του Δη- 
Άδειας Διαμονής. μαρχείου Αμυνταίου.
4. Φωτοτυπία Λογαριασμού Για την καλύτερη εξυπηρέτηση 
ΔΕΚΟ, όπου θα βεβαιώνεται η του κοινού η προσέλευση προτεί- 
μόνιμη κατοικία. νεται
5. Αντίγραφο τελευταίας Φορο- κατόπιν τηλεφωνικού ραντεβού 
λογικής Δήλωσης, (Ε1 2020) στα εξής τηλέφωνά: 2386350212 
6. Αντίγραφο τελευταίου Εκκα- - 2386350116 και τηρώντας όλα 
θαριστικού Σημειώματος, τα απαραίτητα μέτρα προστασίας.

Ίδρυση Γύναικείας Ιερός 
Κοινοβιακής Μονής Αναλήψεως 

του Κυρίου στην Τοπική Κοινότητα 
Αγίου Βαρθολομαίου

Φ
έρομεν εις γνώσιν των ευσεβών Χριστιανών ότι διά τοϋ 
ύπ’ όριθμ. 16/ 2022 Προεδρικού Διατάγματος (ΦΕΚ 40/ 
τ.Α7 03.03.2022) ίδρύθη Γυναικεία Ιερά Κοινοβ-ακή Μονή 
Αναλήψεως Κυρίου Φλωρίνης, της Ιερός Μητροπόληως Φλωρί- 

νης, Πρεσπών καί Έορδαίας, είς τήν Το* ική Κοινότητα Αγίου 
Βαρθολομαίου, της ΔημοτικηςΈνότηταε '. ρασματος, τοϋ Δήμου 
Φλωρίνης, τής ΠεριφερειακήςΈνότητας Φλωρίνης.

Έκ τήςΊερός Μητροπόλεως

Αικατερίνη Ρίζου-Μάρκου
Ωτο λαρυγγολόγος
Χειρουργός Κεφαλής & Τραχήλου 

ενηλίκων & τταίδων

Δευτέρα-Παρασκευή: 09:00-13:00 
Δευτέρα, Τρίτη, Πέμπτη: 17:30-20:30

Μεγάλου Αλεξάνδρου 14-18, Φλώρινα 
2385023343 I 6944103739

αιμοδοσίας στον Δήμο Φλώρινας

Ο
λοκληρώθηκε με επιτυχία η 
εβδομάδα εθελοντικής αιμο
δοσίας που διοργάνωσαν ο 
Ελληνικός Ερυθρός Σταυρός, το 

Γραφείο Εθελοντισμού και η Διεύ
θυνση Κοινωνικής Προστασίας του 
Δήμου Φλώρινας, σε συνεργασία 
με το Τμήμα Αιμοδοσίας του Γενι
κού Νοσοκομείου Φλώρινας 
«Ελένη Δημητρίου», αλλά και με 
τις Κοινότητες Αμμοχωρίου, Με- 
λίτης, Περάσματος και Φλώρινας. 
Η αντάπόκριση των πολιτών και των 
φορέων ήταν εντυπωσιακή. 
Οφείλουμε να ευχαριστήσουμε 
θερμό:
• Τους πολύτιμους αιμοδότες και 
τις αιμοδότριες, που πρόσφεραν 
ανεκτίμητο δώρο ζωής για τον συ
νάνθρωπο
• Το σύνολο των εκπροσώπων φο
ρέων, οργανώσεων και Συλλόγων 
που ανταποκρίθηκαν άμεσα στο 
κάλεσμά μας για διάχυση της δρά
σης: τον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρι
νας κ. Σ. Βόσδου, τον Δήμαρχο 
Φλώρινας κ. Β. Γιαννάκη, τον Αντι- 
πρύτανη του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας κ. Γ. Ιορδανίδη, την Κο- 
σμητόρισσα της Σχολής Γεωπονικών 
Επιστημών κα Α. Μέλφου, τη Διευ
θύντρια Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευ
σης κα Ε. Μαρνέρη, τον Διευθυντή 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. Γ. 
Λυγούρα, τον Πρόεδρο του ΕΒΕ 
Φλώρινας κ. Σάββα Σαπαλίδη, τον 
Πρόεδρο του Εμπορικού Συλλόγου 
Φλώρινας κ. Θ. ΊΓαλίδη, τον Πρόεδρο 
του Εργατικού Κέντρου Φλώρινας κ. 
Κ. Σιάκο, την εκπρόσωπο της 
ΑΔΕΔΥ κα Μ. Νεοκαζιώτου, την 
Πρόεδρο της ΕΛΜΕ Φλώρινας κα Μ. 
Λαζαρίδου, τον Πρόεδρο του Συλ
λόγου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης κ. Μ. Ρωμανίδη, τη Δι
ευθύντρια του Γυμνασίου Μελίτηςκα 
I. Χρυσοχοΐδσυ, τις Νομαρχιακές 
Επιτροπές του ΣΥΡΙΖΑ και του Κι
νήματος Αλλαγής/ ΠΑΣΟΚ και τους 
Συλλόγους Φοιτητών των Τμημά
των Νηπιαγωγών και Δημοτικής 
Εκπαίδευσης
• Το ξενοδοχείο «ΦΑΙΔΩΝ» για τη φι
λοξενία της σχετικής συνέντευξης τύ
που
• Τους/τις δημοσιογράφους των ΜΜΕ 
της Φλώρινας, για τη συνεχή προ
βολή της εβδομάδας αιμοδοσίας 
• Τις άοκνες εθελόντριες του Ελλη
νικού Ερυθρού Σταυρού Φλώρι
νας, και του Γραφείου Εθελοντι
σμού του Δήμου, οι οποίες ήταν 
παρούσες σε όλες τις ημέρες της αι
μοδοσίας, φροντίζοντας για την 
ασφαλή διεξαγωγή της 
•Το προσωπικό του Τμήματος Αιμο
δοσίας του Νοσοκομείου Φλώρι
νας, για την εξαιρετική συνεργασία 
Η προσπάθεια για την αντιμετώπιση 
των πάντα επιτακτικών αναγκών για 
αίμα θα συνεχιστεί. Στο μεταξύ, οποι
οσδήποτε πολίτης το επιθυμεί, έχει 
πάντα τη δυνατότητα να προσφέρει 
εθελοντικά αίμα, καθημερινά, στο 
Νοσοκομείο μας.

ΕΕΣ - Περιφερειακό Τμήμα 
Φλώρινας

Γραφείο Εθελοντισμού Δήμου 
ΦλώριναςAuthorized licensed use limited to: 172.30.0.5.

Downloaded on 15/05/2024 13:59:32 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Μύθοι και αλήθειες

Τι είναι το Γαλακτικό οξύ;

Το γαλακτικό οξύ παράγεχαι στα μυϊκά κύτ
ταρα και στα ερυθρά αιμοσφαίρια όταν το 
σώμα μετατρέπει τους υδατάνθρακες σε 
γλυκόζη την ώρα της γυμναστικής υηό 
συγκεκριμένες συνθήκες. Το γαλακτικό οξύ 
είναι το αποτέλεσμα της γλυκόλυσης (ή 
διάσπαση της γλυκόζης).

Τα ενεργειακά συστήματα του ανθρώ
πινου οργανισμού:

- 0 αερόβιος μηχανισμός σε προσπάθειες 
μεγάλης διάρκειας, παρέχει ενέργεια μα
κροπρόθεσμα.
- 0 αναερόβιος αγαλακτικός μηχανισμός, 
δραστηριοποιείται σε υπερεντατικές προ
σπάθειες βραχείαςδιάρκειας.
- 0 αναερόβιος γαλακτικός μηχανισμός, σε 
προσπάθειες παρατεταμένης ταχύτητας 
διάρκειας 1-2 λεπτά.
Συνοπτικά, η διάσπαση, της γλυκόζης μέσω 
ειδικών γλυκολυτικών ενζύμων, παράγει το 
πυροσταφυλικό οξύ.Η τύχη του πυροστα- 
φυλικού οξέος, εξαρτάται από την προμή
θεια οξυγόνου. Όταν παρατηρείται 
ανεπάρκεια οξυγόνου, όπως συμβαίνει σε 
πολύ έντονες προσπάθειες που διαρκούν 
μέχρι ένα ή δύο λεπτά, το πυροσταφυλικό 
οξύ ανάγεται σε γαλακτικό.
Η παραγωγή του γαλακτικού οξέος έχει 
πολύ μεγάλη σπουδαιότητα γιατί γίνεται το 
σταυροδρόμι του ενεργειακού μεταβολι
σμού και επιτρέπει τη συνέχιση παραγωγής 
ενέργειας κατά τη μυϊκή προσπάθεια υψη
λής έντασης.
Το γαλακτικό οξύ συχνά έχει κατηγορηθεί 
για την κόπωση, στην πραγματικότητα, 
όμως, υδρογόνα που παράγονται από το 
γαλακτικό οξύ, είναι αυτά που οδηγούν 
στην κόπωση. Η συσσώρευση υδρογόνων 
μειώνει το ρΗτου μυός (κάτω από 7.0), γε
γονός που εξαοθενίζει τις κυτταρικές δια
δικασίες που παράγουν την ενέργεια για τη 
μυϊκή συστολή.
Πολλές έρευνες έχουν δείξει ότι το γαλα
κτικό οξύ καταβολίζεται και παράγει ενέρ-

για το γαλακτικό οξύ
γεια για τους μυς και για άλλα όργανα όπως 
την καρδιά, το συκώτι και τους νεφρούς, 
τόσο κατά την άσκηση, όσο και κατά την 
αποκατάσταση (ΒτοοΧε 1986, Βαη^εόο 
1991, ΒβΗγ 1992).
Σε έρευνες που πραγματοποιήθηκαν σε πει
ραματόζωα, βρέθηκε πως οι μύες σταμα
τούν να συστέλλονται, όταν η συγκέντρωση 
του γαλακτικού φτάνει τα 33 τηηηοΐ/ς μυός, 
ενώ συμπτώματα κόπωσης αρχίζουν να εμ
φανίζονται, όταν η συγκέντρωσή του είναι 
κοντά στα 9 ΓπτηοΙ/9 μυός (ΗϋΙθώΙ, 1929).
0 εργοφυσιολόγος Ιθγβ Ηθιτηαηεθη, πρω
τεργάτης στον αναερόβιο μεταβολισμό της 
μυϊκής προσπάθειας, έδειξε ότι κατά την 
εξαντλητική άσκηση υπερμέγιστης άσκησης 
και μικρής διάρκειας, τορΗ του αίματος κα
τεβαίνει σε τιμές κάτω από το 7.0 και μπορεί 
να φτάσει στο 6.8 στο αίμα και 6.4 στα μυϊκά 
κύτταρα. Η αυξημένη παραγωγή γαλακτι
κού οξέος σχετίζεται με τη διαταραχή της 
οξεοβασικής ισορροπίας που οδηγεί στην 
μυϊκή κόπωση.
Το γαλακτικό κατώφλι το σημείο καμπής της 
συγκέντρωσης του γαλακτικού στο αίμα 
κατά την προοδευτικά αυξανόμενη άσκηση 
που αντικατοπτρίζει το αναερόβιο κατώφλι- 
είναι, ίσως, ο πιο σημαντικός δείκτης προσ
διορισμού της φυσικής κατάστασης 
(ΥοεΗίάαθΙαΙ 1987). Η τιμή γαλακτικού 
οξέος στο αίμα αποτελεί μια πολύ πρακτική 
μέθοδο μέτρησης της αερόβιας ικανότη
τας.
Όσο μεγαλύτερες είναι οι απαιτήσεις ενός 
αθλήματος, τόσο υψηλότερο θα είναι το 
αναερόβιο κατώφλι αθλητών που συμμετέ
χουν σε τέτοια αθλήματα.
Κατά τη διάρκεια της προπόνησης υψηλής 
έντασης, το σώμα κινητοποιεί περισσότερες 
κινητικές μονάδες ταχείας συστολής για να 
ξεπεραστούν τα φορτία της προπόνησης. 
Στην υψηλής έντασης προπόνηση η ενέρ
γεια προέρχεται κυρίως από τον αναερόβιο 
μεταβολισμό. Οι ταχείας συστολής μυϊκές 
ίνες έχουν λιγότερα μιτοχόνδρια από τις 
βραδείας συστολής μυϊκές ίνες. Έτσι, κατά 
τη διάρκεια της υψηλής έντασης προπόνη
σης, λόγω της εκτεταμένης χρήσης των τα
χείας συστολής μυϊκών ινών, υπάρχει 
μεγαλύτερη συσσώρευση τωνυδρογόνω ν 
που προκαλούν οξέωση.

Από τι επηρεάζεται
• Η συγκέντρωση του γαλακτικού στο αίμα 
εξαρτάται από την ένταση της μυϊκής προ
σπάθειας. Οι τιμές του γαλακτικού, για πα
ράδειγμα, αυξάνονται απότομα και 
εκθετικά, σε εντάσεις που αντιστοιχούν πε
ρίπου στο 50-60% της ν02πη3χ σε αγύμνα
στα άτομα και στο 65-80% της ν02τπ3χ σε 
πιο έμπειρους και υψηλού επιπέδου αθλη
τές (ΟοΙΙηίεΚθώΙ, 1986).
• Η συγκέντρωση του γαλακτικού στο αίμα 
επηρεάζεται από τη διάρκεια της άσκησης 
(Ο’ΒπθηθίθΙ, 1993).
• Στη διαλειμματική προπόνηση, ηαρατηρεί- 
ται μεγαλύτερη συσσώρευση γαλακτικού 
στο αίμα, αρκεί, όμως, η άσκηση να γίνεται 
σε υψηλά επίπεδα έντασης.Έχει παρατηρη
θεί πως η μέση ανώτατη τιμή μετά από δια- 
λειμματική προπόνηση μπορεί να ξεπεράσει 
τα 25 γτιγτιοΙ/Ι (Ηθίτηαηδθη 1971).
• Χαμηλότερη συγκέντρωση γαλακτικού 
παρατηρείται όταν μια άσκηση με σταθερή 
ένταση γίνεται σε θερμό (36ο0) παρά σε 
ψυχρό (20ο0) φυσικό περιβάλλον.
• Η άσκηση με σταθερή ένταση παρουσιάζει 
χαμηλότερη συγκέντρωση γαλακτικού σε

επίπεδο θαλάσσης από ό,τι σε υψόμετρο 
που κυμαίνεται από 580-4000 τη.
• Η προθέρμανση συμβάλλει στη μικρότερη 
παραγωγή γαλακτικού, ακόμη κι αν έχει 
προηγηθεί άσκηση μέγιστης μυϊκής προ
σπάθειας.
• Το γαλακτικό οξύ απομακρύνεται πιο γρή
γορα κατά την ενεργητική αποκατάσταση, 
δηλαδή, κατά τη συνέχιση της μυϊκής προ
σπάθειας σε χαμηλότερη και πιο ήπια έν
ταση. Ο χρόνος που απαιτείται για την 
πλήρη αποκατάσταση κατά τις μεταβολικές 
διεργασίες του γαλακτικού, αντιστοιχεί σε 
90 λεπτά.

Πώς μπορούμενα προλάβουμε την 
αύξηση του γαλακτικού οξέος

Καλό ζέσταμα.
Κάνουμε διατάσεις, οι οποίες ενεργοποιούν 
τους μυς και ζεσταίνουν τις αρθρώσεις, 
κάνοντας το κορμί πιο ελαστικό. Ξεκινάμε 
από το λαιμό, τους ώμους, την πλάτη και 
συνεχίζουμε με τους γοφούς, τους τετρα
κέφαλους και τους αστραγάλους. Με αυτόν 
τον τρόπο, το αίμα κυκλοφορεί σε όλο το 
σώμα, αυξάνοντας τη θερμοκρασία του.

Καλή Ενυδάτωση.
Το γαλακτικό οξύ είναιυδατοδιαλυτό, συνε
πώς, όταν καταναλώνουμε αρκετό νερό, 
το γαλακτικό οξύ μειώνεται πολύ πιο γρή
γορα.

Μασάζ.
Πιέζοντας ελαφρά το σημείο στο οποίο νιώ
θουμε κάψιμο ή κούραση, μπορεί να μαςα- 
νακουφίσει από τα συμπτώματα δυσφορίας 
που έχουμε.

Κατανάλωσε μαγνήσιο.
Το μαγνήσιο είναι ιδιαίτερα σημαντικό μέ- 
ταλλο-ιχνοστοιχείο για την εύρυθμη παρα
γωγή ενέργειας στο σώμα. Η κατανάλωσή 
του βοηθά το σώμα να μεταφέρει επαρκή 
ενέργεια στους μυς που το έχουν ανάγκη 
κατά τη διάρκεια έντονης άσκησης, μει
ώνοντας κατ’ αυτόν τον τρόπο την παρα
γωγή γαλακτικού οξέος.

Καλά λιπαρά στη διατροφή μας.
Η κατανάλωση λιπαρών οξέων έχει ως 
αποτέλεσμα τη διάσπαση του γλυκογόνου 
για την παραγωγή ενέργειας. Συνεπώς, το 
αποτέλεσμα είναι η μειωμένη έκκριση γα

λακτικού οξέος, η οποία δεν είναι αναγκαία 
καθώς υπάρχει αρκετή ενέργεια που μπο
ρεί να χρησιμοποιηθεί σε συνθήκες έντονης 
άσκησης. Ακόμη, τα λιπαρά οξέα βοηθούν 
στη μείωση των φλεγμονών, αποτρέποντας 
το πρήξιμο και τον πόνο.

Κατανάλωση βιταμινών συμπλέγματος Β.
Οι βιταμίνες Β αποτελούν μία πολύ καλή και 
λύση για το μεταβολισμότης ενέργειας και 
τη μεταφορά της γλυκόζης στα κύτταρα του 
σώματός.
Αυγό, πουλερικά, γαλακτοκομικά προϊόντα, 
πράσινα λαχανικά και σιτηρά είναι τροφές 
πλούσιες σε βιταμίνες Β.

Αποθεραπεία.
Όσο σημαντικό είναι το ζέσταμα πριν την 
προπόνηση, τόσο σημαντική είναι και η 
αποθεραπεία με το τέλος της προπόνησής 
σου. Οι διατάσεις είναι ιδιαίτερα χρήσιμες 
για τη διάσπαση του γαλακτικού οξέος 
στους μυς σου και την αίσθηση χαλάρωσης 
που τους συνοδεύουν αργότερα.

Βιβλιογραφικές αναφορές.
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Ευχαριστήριο του Κέντρου Κοινωνικής 
Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Ε
κ μέρους των φιλοξενούμενων παιδιών, 
των εργαζομένων και του Διοικητικού Συμ
βουλίου του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, ευχαριστούμε 

θερμά τον το αρτοποιείο Ζιώγα για την προσφορά 
λαγάνων για τα φιλοξενούμενα παιδιά.
Ενέργειες και προσφορές σαν και αυτή αποδεικνύουν 
την έμπρακτη αλληλεγγύη και αγάπη στον συνάν
θρωπο και στα παιδιά και αποτελούν παράδειγμα 
προς μίμηση για όλους.

Με τιμή
Για το ΚΚΠΠΔΜ Ο Πρόεδρος Δ.Σ 

Ιωάννης Σ. Παρδάλης
ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ
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Το γελοίον γένος...

Π
ολλά πράγματα στη ζωή τα θεωρούμε σο
βαρά ενώ συνάδουν μόνον με την γελοι
ότητα. Ένα εξ αυτών μάλιστα είναι το πε
ριώνυμο γένος των ανθρώπων. Φοβερό γένος 

που ο Δημιουργός το κατασκεύασε κατόπιν ωρί
μου σκέψεως. Το έκανε ασυναγώνιστο. Τίποτα 
δεν μπορεί να συγκριθεί μαζί του.
Κατ’ αρχάς του έδωσε το μυαλό και του ενέπνευσε 
την αγάπη για τον πλησίον του... όχι γι’ αυτόν που εί
ναι μέσα στο βεληνεκές του πυραύλου ή του πυρο
βόλου των 108 χιλιοστών, έξω από αυτή την ακτίνα 
υπάρχει έρωτας παράφορος και φιλιά σβουριχτά στο 
στόμα, σε σημείο να μην παίρνουν οι ερωτευμένοι 
ανάσα. Με αυτόν τον τρόπο δεν μπορούν να φιληθούν 
ούτε τα καγκουρώ ούτε οι κατσαρίδες, ολοφάνερο 
πως τα ζώα δεν έχουν τα ίδια αισθήματα με το ανε
πανάληπτο γένος των κατασκευαστών των αεροσκα
φών Ε35 ούτε των ελικοπτέρων ΑραΙεΐ. 
Προηγούμαστε παρασσάγγας, για να θυμηθούμε λίγο 
και τις μονάδες μέτρησης των προγόνων μας. Τις ίν- 
τζες επινόησαν πολύ αργότερα οι εγγλέζοι για να 
υπολογίζουν τα διαμετρήματα των βλημάτων και των 
πυροσωλήνων. Να ξέρουν ακριβώς ποιος θα την 
φάει στο κεφάλι, να μην βαράμε στα τυφλά αλλά να 
έχουμε ωφέλιμον βεληνεκές, όπως και οφέλιμους 
νεκρούς.
Η έννοια της ωφέλιας αναφέρεται σε ζώντες και τε- 
θνεώτες. Μπερδέψαμε σε στρατιωτικό επίπεδο το 
ωφέλιμο με το ανωφελές. Από πού και ως πού είναι 
το κουνούπι ανωφελές ενώ το πολυβόλο έχει ωφέ
λιμο βεληνεκές. Άμα φάς μία κατακούτελα θα αντι- 
ληφθείς το ωφέλιμον του νεκροθάφτη.
Τα πάντα εν σοφία εποίησεν. Σκέψου δηλαδή να έκανε 
και λάθη, δεν θα έμενε κολυμπυθρόξυλο. Έχω πα
ρατηρήσει πως τα εκατομμύρια ποντίκια στους υπο
νόμους του Παρισιού, ακριβώς όπως τα περιγράφει 
ο Βίκτωρ Ουγκώ στο αριστούργημά του οι Άθλιοι, 
ουδέποτε εκτόξευσαν πυραύλους μεσαίου βεληνε- 
κούς εναντίον των συναδέλφων ομοϊδεατών στους 
υπονόμους του Λονδίνου και του Βερολίνου. Κι το 
σπουδαίο πως ποτέ δεν ισχυρίστηκαν πως τα προ
στατεύει κάποιος Άγιος επιτετραμένος για το είδος 
τους. Ιστορικά δεν αναφέρονται εχθροπραξίες μεταξύ 
ποντικών αλλά ούτε και μεταξύ τίγρεων και ιπποπο- 
τάμων. Συνεννοούνται άριστα μεταξύ τους αν και χω
ρίς την ύπαρξη εκατέρωθεν πρέσβεων και προξένων.

Ακούω κάποιον να λέει: πρόσεξε βρε ζώο! Και ανα- 
φέρεται σε άνθρωπο. Υποτίμηση του ζωϊκού βασι
λείου. Βάρβαρη έκφραση, γιατί δηλαδή, επειδή δεν 
σκοτώνει τα πουλιά και τους λαγούς κατόπιν εντολής 
του θεράποντος ιατρού να ασκείται τα Κυριακάτικα 
πρωνά για να του πέσει η πίεση και το ζάχαρο πα
ράλληλα με την θανάτωση εκατοντάδων δημιουργη
μάτων του θεού, που κατά την προσωπική θεωρία 
του κυνηγού θα πρέπει να εκτεθούν στο καπώ του 
αυτοκινήτου, για να τα θαυμάσουν οι φίλοι και οι γεί
τονες κατά την επιστροφή από την θαρραλέα ομο
βροντία του δίκανου, αμέσως μετά την αφύπνιση των 
ανύποπτων πουλιών πάνω στο δροσερό κλαρί του 
δέντρου. Τι να τα κάνεις τα πουλιά, ας είχαν την ευ
φυΐα να έχουν κι αυτά έναν προστάτη άγιο, όπως 
έχουν οι κυνηγοί τον άγιο Ευστάθιο.
Οι πόλεμοι έχουν δείξει πόσο τραγικά αστείο είναι το 
ανθρώπινο γένος.
Όταν τελείωσε ο ΒΠΠ όλοι έλεγαν “Ποτέ πιά πόλεμος” 
και δεν θυμούνταν πως ο Ηράκλειτος έλεγε “αρχή 
πάντων πόλεμος”. Το ίδιο θα λένε και μετά τον πόλεμο 
της Ουκρανίας. Ας σεβαστούμε του μεγάλους δάσκα
λους του ευγενούς Ζωικού βασιλείου

Ο Πρόεδρος του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. εξέθεσε τις Θέσεις του 

Επιμελητηρίου για την ανεξέλεγκτη βόσκηση στην 

Ειδική Μόνιμη Επιτροπή Περιφερειών της Βουλής

Τ
ις θέσεις του Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου για 
το μεγάλο ζήτημα της ανεξέλεγκτης βόσκη
σης, έθεσε υπόψη της Ειδικής Μόνιμης Επι
τροπής Περιφερειών της Βουλής, ο Πρόεδρος 

του Δ.Σ. του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. κ. Σπυρίδων Μάμαλης.
Η συνεδρίαση της Επιτροπής πραγματοποιήθηκε στις 
9 Μαρτίου 2022, στην Αίθουσα της Γερουσίας του 
Μεγάρου της Βουλής.
Την επιτροπή ενημέρωσαν: ο Υπουργός Εσωτερικών, 
κ. Μαυρουδής (Μάκης) Βορίδης, ο Υφυπουργός Πε
ριβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Γεώργιος Αμυράς, ο 
Υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. 
Συμεών Κεδίκογλου, ο Γενικός Γραμματέας του 
Υπουργείου Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κων
σταντίνος- Ευάγγελος Αραβώσης, ο Πρόεδρος του 
Οργανισμού Ελληνικών Γεωργικών Ασφαλίσεων 
(ΕΛ.Γ.Α.), κ. Ανδρέας Λυκουρέντζος, ενώ παραβρέ
θηκε ο Πρόεδρος του Οργανισμού Πληρωμών και 
Ελέγχου Κοινοτικών Ενισχύσεων Προσανατολισμού 
και Εγγυήσεων (Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε.), ο κ. Δημήτρης Με- 
λάς, στελέχη του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης 
από το γραφείο του κ. Γιώργου Γεωργαντά και 48 εκ
πρόσωποι φορέων που σχετίζονται με το ζήτημα 
αυτό.
Στην τοποθέτησή του ο Πρόεδρος του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. κ. 
Σπ. Μάμαλης αφού τόνισε τη σπουδαιότητα, προέβη 
σε σειρά επισημάνσεων που αφορούσαν:
• στην αναγκαιότητα άμεσης ολοκλήρωσης των δια
χειριστικών σχεδίων βόσκησης, που θα δώσουν τη 
δυνατότητα να γνωρίζουμε ποιοι είναι οι βοσκότοποι 
και ποια είναι η βοσκοϊκανότητα, ώστε να προγραμ
ματίσουμε τπν εκτακτική και σταυλισμένη κτηνοτρο
φία, καθώς και της έκδοσης αντίστοιχης Κ.Υ.Α., που 
να διασφαλίζει την παρακολούθηση της εφαρμογής 
αυτών των διαχειριστικών σχεδίων βόσκησης.
• στην αναγκαιότητα διαχωρισμού των εννοιών «βο
σκήσιμες γαίες» και «επιλέξιμες βοσκήσιμες γαίες», 
ώστε να μπορούν να αξιοποιηθούν οι υπόλοιπες βο
σκήσιμες γαίες.
• στην αναγκαιότητα να γίνουν έργα στους βοσκοτό
πους, με στόχο τη βελτίωσή τους και τη μεγαλύτερη 
παραγωγικότητά τους.

• στην αναγκαιότητα να υπάρξει ειδική μέριμνα για 
τα μη δεσποζόμενα ζώα και για τη βιοποικιλότητα.
• στην αναγκαιότητα εφαρμογής του νόμου για τα 
ενώτια σε όλα τα ζώα, ιδίως τα παραγωγικά, αφού 
είναι μία υποχρέωση του παραγωγού και δεν επα- 
φίεται στην επιλογή του να τα εφαρμόσει ή όχι στα 
ζώα του, αλλά και της εντατικοποίησης των ελέγχων 
επ’ αυτού.
Τέλος αναφέρθηκε στην πολυνομία που υπάρχει και 
που αφορά στην επιβολή και τη διαχείριση των διοι
κητικών προστίμων, η οποία δημιουργεί πρόσθετα 
προβλήματα και δυσχεραίνει την κατάσταση.
Ο Πρόεδρος του ΓΕΩΤ.Ε.Ε. αφού τόνισε τη δυνατότητα 
και τη διάθεση του Επιμελητηρίου να συμβάλλει στην 
προσπάθεια λύσης του προβλήματος ανεξέλεγκτης 
βόσκησης, πρότεινε τα ακόλουθα:
• Να αξιοποιηθεί ή δασική υπηρεσία, ιδίως τώρα που 
έχει ενοποιηθεί υπό τη Γενική Γραμματεία Δασών, με 
αντίστοιχη ενίσχυση των αρμοδιοτήτων αλλά και του 
προσωπικού της, ώστε να ασκήσει την επιτήρηση και 
τον έλεγχο των ανεπιτήρητων παραγωγικών ζώων, 
και να επιβάλλει τα αντίστοιχα κλιμακούμενα πρό
στιμα, καθώς γνωρίζει και τις δασικές εκτάσεις αλλά 
και τις βοσκήσιμες γαίες. Αυτό είναι ιδιαίτερα ανα
γκαίο κυρίως στις περιοχές των νησιωτικών δήμων, 
αλλά και γενικότερα, αφού οι Δήμοι δεν μπορούν να 
ανταποκριθούν στα παραπάνω, λόγω έλλειψης προ
σωπικού και υποδομών, αλλά και σχέσεων με την 
τοπική κοινωνία.
• Να γίνει επιτροπή για την κωδικοποίηση του ισχύον- 
τος νομικού πλαισίου
• Να συγκροτηθεί διυπουργική ομάδα εργασίας με 
συμμετοχή όλων των εμπλεκόμενων υπουργείων, 
που μαζί με τους εμπλεκόμενους, θα εργαστούν για 
τη διαμόρφωση ενός ξεκάθαρου νομικού πλαισίου, 
που θα αξιοποιεί τις δυνατότητες των κρατικών αρ
χών και θα επιβάλλει κυρώσεις, που θα συνδέονται 
με το σύστημα των προηγούμενων επιδοτήσεων.
• Το Γεωτεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας θα συμβάλλει 
σε κάθε δημιουργική προσπάθεια.

Από το
ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ

Ενημέρωση των μελών των 
Συλλόγων ΑμεΑ ΠΕ Φλώρινας σχετικά 
με το δελτίο τύπου της ΕΣΑμεΑ για τη 
διέλευση των αναπηρικών οχημάτων 

IX από τα διόδια

Ε
πιτέλους η διαρκής πίεση 
της ΕΣΑμεΑ στο υπ. Με
ταφορών για το κρίσιμο 
θέμα της δωρεάν διέλευσης 

οχημάτων ατόμων με αναπηρία 
από τους σταθμούς διοδίων ΜΕ 
ή ΧΩΡΙΣ την παρουσία του ατό
μου στο όχημα έφερε αποτελέ
σματα. Με την ψήφιση του ν. 
4903/2022 άρθρο 17, το όχημα 
έχει απαλλαγή ακόμη και αν ο 
δικαιούχος δεν επιβαίνει σε 
αυτό, σε περίπτωση ηου η με
τακίνηση γίνεται προς εξυπη
ρέτηση αυτού.
Ήδη από το στάδιο της διαβούλευ- 
σης του ψηφισθέντος πλέον ν. 
4782/2021 η ΕΣΑμεΑ είχε εκφρά- 
σει την ανάγκη καθιέρωσης του 
ενιαίου θ-ρ355 σε όλους τους οδι
κούς άξονες, με στόχο την ορι
στική διευθέτηση της ελεύθερης 
διέλευσης των αναπηρικών οχη
μάτων από τους σταθμούς διο
δίων όλων των αυτοκινητόδρο
μων της χώρας με ενιαίο τρόπο, 
ανεξάρτητα από την παρουσία ή 
μη του ατόμου με αναπηρία σε 
αυτά, ώστε να δοθεί οριστική 
λύση σε ένα χρόνιο πρόβλημα και 
να διασφαλιστεί η ισότιμη κινητι
κότητα των ατόμων με αναπηρία 
κατ’ επιταγή της Σύμβασης για τα 
δικαιώματα των ατόμων με ανα
πηρία (ν.4074/2012).
Η ΕΣΑμεΑ είχε κατ’ επανάληψη 
εξηγήσει, σε πολλές συναντήσεις 
και σε ακόμη περισσότερες επι
στολές, ότι οι πολίτες με αναπηρία 
αναγκάζονται να χρησιμοποιούν 
στη συντριπτική τους πλειοψηφία 
ιδιωτικά αυτοκίνητα για τις μετα
κινήσεις τους, λόγω της απουσίας 
προσβάσιμων αστικών μεταφορι
κών συστημάτων στην πλειοψη
φία των ελληνικών πόλεων, παρά 
τις απαιτήσεις των Ευρωπαϊκών 
Κανονισμών για τα δικαιώματα 
των επιβατών. Οι δε οικείοι τους 
συνήθως εκτελούν χρέη οδηγού/ 
μεταφορέα, μεταφέροντας αυτούς 
σε διάφορες δομές όπου χρειάζε
ται να μεταβούν (π.χ. νοσοκομεία, 
θεραπευτήρια, εργασία, χώρους 
ψυχαγωγίας/άθλησης, εκπαίδευ
σης, δημιουργικής απασχόλησης 
κ.λπ.) και να παραμείνουν για να 
λάβουν αγωγή ή εκπαίδευση ή να 
εργαστούν ή να συμμετάσχουν σε 
δρώμενα. Στις περιπτώσεις αυτές, 
συνήθως οι οικείοι τους, τους 
αφήνουν στον τόπο προορισμού 
και επιστρέφουν να τους παραλά
βουν ώρες αργότερα για να επι
στρέφουν στην κατοικία τους. 
Οπότε, αν και το αναπηρικό αυτο
κίνητο κυκλοφορεί προς εξυπη
ρέτηση του ατόμου με αναπηρία, 
το άτομο δεν βρίσκεται εντός αυ
τού.
0 ν. 4782/2021 που ψηφίστηκε 
καθιέρωσε ενιαίο θ-ραεε σε όλους 
τους οδικούς άξονες, για την ορι
στική διευθέτηση της ελεύθερης

διέλευσης των αναπηρικών οχη
μάτων από τους σταθμούς διο
δίων όλων των αυτοκινητόδρο
μων της χώρας με ενιαίο τρόπο, 
αλλά με την υποχρεωτική παρου
σία του ατόμου με αναπηρία μέσα 
σε αυτό. Με τον ν.4903/2022 και 
το άρθρο 17, το όχημα έχει απαλ
λαγή ακόμη και αν ο δικαιούχος 
δεν επιβαίνει σε αυτό, σε περί
πτωση που η μετακίνηση γίνεται 
προς εξυπηρέτηση αυτού.

ΝΟΜΟΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜ.
4903/2022

(ΦΕΚ/Α/46/5-3-2022)
Άρθρο 17 Καθορισμός Δικαιού
χων Ενιαίας Κάρτας για διέλευση 
ατόμων με αναπηρία - Τροποποί
ηση του άρθρου δεύτερου του ν. 
4388/2016 Στην παρ. 17 του άρ
θρου δεύτερου του ν. 4388/2016 
(Α' 93), α) το τρίτο εδάφιο τρο
ποποιείται με την προσθήκη των 
κατηγοριών δικαιούχων στο αν
τικείμενο της υπουργικής απόφα
σης, β) το πέμπτο, έκτο και 
έβδομο εδάφια αντικαθίστανται 
και η παρ. 17 διαμορφώνεται ως 
εξής: «17. Στην Υπηρεσία Οδικών 
Τελών - Ηλεκτρονικής Διαχείρισης 
Οδικών Υποδομών ανατίθεται π 
αρμοδιότητα έκδοσης ενιαίας 
κάρτας για τη διέλευση των Ατό
μων με Αναπηρία (Α.με.Α.) από 
όλους τους αυτοκινητόδρομους 
με διόδια. Η ενιαία κάρτα εκδίδεται 
μέσω κατάλληλης ηλεκτρονικής 
εφαρμογής από την Υπηρεσία Οδι
κών Τελών. Με απόφαση του 
Υπουργού Υποδομών και Μετα
φορών καθορίζονται οι κατηγο
ρίες των δικαιούχων και τα δι- 
καιολογητικά για την έκδοση της 
ενιαίας κάρτας, τα οποία υποβάλ
λονται ηλεκτρονικά στην Υπηρεσία 
Οδικών Τελών - Ηλεκτρονικής 
Διαχείρισης Οδικών Υποδομών. Η 
ενιαία κάρτα, μετά την έκδοσή της, 
αποστέλλεται ταχυδρομικά προς 
τους δικαιούχους από την Υπηρε
σία Οδικών Τελών. Η κάρτα εμπε
ριέχει το ονοματεπώνυμο, το πα
τρώνυμο, τη χρονολογία 
γεννήσεως, τη φωτογραφία του 
δικαιούχου, καθώς και την ημε
ρομηνία λήξης ισχύος της κάρτας. 
Ο δικαιούχος επιβαίνει στο όχημα 
κατά τη διέλευση με εξαίρεση τις 
περιπτώσεις κατά τις οποίες, ενώ 
δεν επιβαίνει ο δικαιούχος στο 
όχημα, η μετακίνηση γίνεται προς 
εξυπηρέτηση αυτού. Με την από
φαση του τρίτου εδαφίου, καθο
ρίζονται, επιπλέον οι όροι και οι 
προϋποθέσεις, κατά τις οποίες η 
μετακίνηση θεωρείται ότι γίνεται 
αποκλειστικά προς εξυπηρέτηση 
του δικαιούχου, καθώς και το επι
βαλλόμενο πρόστιμο, σε περί
πτωση παραβίασης των κανόνων 
της κατ’ εξαίρεση διέλευσης, το 
οποίο αποτελεί έσοδο της Υπηρε
σίας Οδικών Τελών-Ηλεκτρονικής 
Διαχείρισης Οδικών Υποδομών».

Στηρίζοντας την Τοπική 
Αγορά και τους Τοπικούς 

Επιχειρηματίες στηρίζουμε 
την ανάπτυξη του τόπου μας
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Ανακοίνωση Λειτουργίας Ομίλου 
«Τη Μουσική γνωρίζω και αγαπώ»

Α
νακοινώνεται η λειτουργία του ομίλου «Τη 
Μουσική γνωρίζω και αγαπώ» στο 2ο Δη
μοτικό Σχολείο Αμυνταίου για το υπόλοιπο 
διάστημα του σχολικού έτους 2021-22 σε συ

νεργασία με το Μουσικό Γυμνάσιο Αμυνταίου και 
το Παράρτημα Αμυνταίου του Ωδείου Φλώρινας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας.
Σκοπός της μουσικής αγωγής είναι πρωταρχικά η 
ανάπτυξη και καλλιέργεια της ικανότητας για αισθη- 

Δωΐόλαυση κατά την ακρόαση, εκτέλεση και δη
μιουργία μουσικής ως μιας από τις εκδηλώσεις καλ
λιτεχνικής έκφρασης και δημιουργικότητας του 
ανθρώπου. Η δημιουργία του ομίλου αποσκοπεί:
1. στην ενθάρρυνση των μαθητών/τριών, ώστε να 
αναπτύξουν ικανότητες και κλίσεις γύρω από τη μου
σική,
2. τη διαμόρφωση θετικής στάσης για την τέχνη της 
Μουσικής,
3. τη βιωματική γνωριμία τους με μουσικά όργανα, 
4. τη δημιουργική συμμετοχική ενεργοποίησή τους, 
καθώς και
5. την καλλιέργεια της ομαδικότητας και της ικανό
τητας συνεργασίας μέσω της μουσικής.
• Στον'Ομιλο έχουν τη δυνατότητα να εγγραφούν μα
θητές και μαθήτριες της Γ', Δ', Ε' και ΣΤ' τάξής 
από όλα τα σχολεία της ευρύτερης περιοχής του 
Αμυνταίου.
• Η φοίτηση στον όμιλο είναι ΔΩΡΕΑΝ.

• Οι συναντήσεις θα ξεκινήσουν την Τρίτη, 22 Μαρ
τίου, θα υλοποιούνται μετά τη λήξη του ωρολογίου 
προγράμματος, από τις 14:00- 15:30 μ.μ. και θα συ
νεχιστούν έως το τέλος της σχολικής χρονιάς.
• 0 όμιλος θα φιλοξενεί από 15 έως 25 μαθητές/μα- 
θήτριες, οι οποίοι/ες με την ολοκλήρωση της παρα
κολούθησης θα λάβουν και τη σχετική βεβαίωση.
• Υπεύθυνες Ομίλου: Μαρία θεοχάρη & Σκριμπόνη 
Χρυσούλα.
• 0 όμιλος θα υλοπτ είτσι σε συνεργασία με εκπαι
δευτικούς του Μουσικού Γ ιμνασίου Αμυνταίου και 
του Παραρτήματος Αμυνταίου του Ωδείου Φλώρινας 
Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας.
• θα τηρούνται όλες οι οδηγίες σχετικά με το Πρω
τόκολλο προστασίας από τον ΩθνίΩ -19.
• Επίσης, σας γνωρίζουμε ότι καταληκτική ημερο
μηνία για τη δήλωση ενδιαφέροντος συμμετοχής 
στους ομίλους, είναι η Παρασκευή, 18 Μαρτίου 2022.
• Μπορείτε να συμπληρώσετε την αίτησή σας μέσα

από τον παρακάτω ηλεκτρονικό σύνδεσμο:

ΗίΙρ5://ι1ο€5.9θθ9ΐε.€οηη/ίθΓΓη5/ι1/θ/1ΡΑΙρΩ1.5€
7χ8Υάι·-

ΚεΚβνν7560Κ4]ΒΓ5!Ω97ά3Ι2ςΡ7ΐ56Με 1 ΕγΧΙΐΧ] 
ΙΑ/νιεννίοΓΓη

Η Διευθύντρια του σχολείου 
Μαρία Θεοχάρη

ΕΝΩΣΗ ΦΙΛΟΛΟΓΩΝ ΦΛΩΡΙΝΑΣ: Αποτελέσματα 
5ου διαγωνισμού Ορθογραφίας - Ευχαριστίες

Ολοκληρώθηκε με επιτυχία και με την τήρηση 
όλων των υγειονομικών πρωτοκόλλων ο
5ος Διαγωνισμός Ορθογραφίας για μαθητές 

Γ' Γυμνασίου που διοργάνωσε η Ένωση Φιλολό
γων Φλώρινας σε συνεργασία με τον Δήμο Φλώ
ρινας σήμερα, 13 Μαρτίου 2022 στην Αίθουσα 
Πολλαπλών Χρήσεων του Δ. Φλώρινας.
Συμμετείχαν τριάντα (30) μαθητές από Γυμνάσια της 
Π.Ε. Φλώρινας, οι οποίοι διαγωνίστηκαν σε υψηλό 
επίπεδο και με ευγενή άμιλλα.
Οι μαθητές διαγωνίστηκαν στην ορθογραφία, την 
ετυμολογία, την ερμηνεία και τον σχηματισμό 
πρότασης με λέξεις, οι οποίες επιλέχθηκαν με κλή
ρωση από τράπεζα λέξεων.
Από τη βαθμολογία όλων των επιπέδων προέκυψε η 
παρακάτω δεκάδα (με σειρά κατάταξης):

1. Δελκούση Βασιλική - Ιο Γυμνάσιο Φλώρινας
2. Παηαφυλάκης Κωνσταντίνος - Γυμνάσιο Φιλώτα
3. Παηαφυλάκης Αλέξανδρος - Γυμνάσιο Φιλώτα
4. Μέλκος Ιωάννης - 3ο Γυμνάσιο Φλώρινας
5. Μπράτιτση Αννα - 2ο Γυμνάσιο Φλώρινας
6. Αριτξρκη Δέσποινα - Γυμνάσιο Φιλώτα
7. Φίσκα Μυρτώ - Ιο Γυμνάσιο Φλώρινας
8. Τικταπανίδης Ορέστης - Ιο Γυμνάσιο Φλώρινας
9. Τσάφκα Ελένη - 2ο Γυμνάσιο Φλώρινας
10. Κωσσδης Ηλίας - Γυμνάσιο Μελίτης

Στους τρεις πρώτους μαθητές δόθηκαν βραβεία και 
δώρα από τον χώρο της ψηφιακής τεχνολογίας, ενώ 
σε όλους τους συμμετέχοντες απονεμήθηκε αναμνη
στικό δίπλωμα.
Όλοι οι μαθητές που συμμετείχαν αξίζουν συγχαρη
τήρια για την προσπάθειά τους.

Ως διοργανωτές οφείλουμε να ευχαριστήσουμε τον 
Σύλλογο Καθηγητών Πληροφορικής για την τε
χνική βοήθεια, και, ιδιαίτερα, τον κ. Παπαχαρίση 
Σπυρίδωνα για την επιμέλεια της αφίσας και τον κ. 
Στυλιάδη Κων/νο για την τεχνική υποστήριξη στην 
καταχώριση και έκδοση των αποτελεσμάτων. Ακόμη, 
ευχαριστούμε θερμά τις φιλολόγους - μέλη της 
Ε.Φ.Φ. Κοζίδη Κατερίνα, Ντέμου Μαρία και Αραμ
πατζή Χρυσή για τη συμμετοχή τους στην κριτική 
επιτροπή του Διαγωνισμού.
Επιπλέον, ευχαριστούμε τον Δήμο Φλώρινας, τον 
Α.Η.Σ. Μελίτης και τα Λιγνιτωρυχεία Αχλάδας. 
Α.Ε. για τη σημαντική οικονομική τους βοήθεια, χω
ρίς την οποία δεν θα ήταν εφικτή η υλοποίηση του 
διαγωνισμού.
θα πρέπει επίσης να ευχαριστήσουμε τις φιλολόγους 
των Γυμνασίων της Π.Ε. Φλώρινας, που για πέμπτη 
χρονιά και παρόλες τις ιδιαιτερότητες και τις δυσκο
λίες εξαιτίας της πανδημίας ανταποκρίθηκαν με προ
θυμία στην πρόσκληση της'Ενωσης και προετοίμασαν 
με ζήλο και αποτελεσματικότητα τους συμμετέχοντες 
μαθητές.
Τέλος, ευχαριστούμε όλους όσοι στήριξαν και ενί- 
σχυσαν ηθικά τους διαγωνιζόμενους μαθητές με την 
παρουσία τους στον διαγωνισμό.
Οι μεγαλύτερες ευχαριστίες ανήκουν φυσικά στους 
ίδιους τους μαθητές που συμμετείχαν σε αυτόν τον 
5ο Διαγωνισμό Ορθογραφίας. Τους ευχαριστούμε και 
τους συγχαίρουμε θερμά.

Για το ΔΣ της ΕΦΦ

Η Πρόεδρος 
Αθηνά Ζωγράφου

——

τ.
I

ΗΟΙΧΟΤΙΚΠΜ

Υπεύθυνος:
Ξανθόπουπος Παναγιώτης

Ϋ Σιεφ. Δραγούμη 30 - Φλώρινα 
Μ: 23850 26998-6955 087 750

■
-·

Τμήμα Εικαστικών και Εφαρμοσμένων 
Τεχνών Πανεπιστημίου 

Δυτικής Μακεδονίας: Ρε^οππαπεβ
πονί ν.9 - Η πράξη της περφόρμανς: 
διαδικασία και κριτική παιδαγωγική

Μάρτιος 2022-Νοέμβριος 2022 
Το ένατο ΡθΓίοΓΓηαηεθ ηονν θα 
πραγματοποιηθεί στο Τμήμα Εικα
στικών και Εφαρμοσμένων Τε
χνών του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας και θα συμπεριλαμ
βάνει διαλέξεις, εργαστήρια και 
μία στρογγυλή τράπεζα. Στο Ρθγ- 
ίοΓΓηαηεα ηονν ν.9 εστιάζει στις 
διαδικασίες παραγωγής των έρ
γων περφόρμανς και στις ερευ
νητικές μεθοδολογικές δυνατότη
τες που προκύπτουν από την 
εξέταση τους. Πώς μπορούν αυ
τές ν’ αναπαραχθούν ως μέρος 
μιας κριτικής παιδαγωγικής της 
περφόρμανς; Πώς μπορεί αυτή να 
προωθήσει τη μη ιεραρχική εκ
παίδευση, τη συλλογική δημιουρ
γία γνώσης, τη δημοκρατική και 
απελευθερωτική δράση; Πώς 
μπορεί η γνώση αυτή να έχει 
εφαρμογή και επίδραση σε άλλα 
πεδία της κοινωνικής ζωής;
Οι διαλέξεις και η στρογγυλή τρά
πεζα θα πραγματοποιηθούν δια
δικτυακά με δωρεάν συμμετοχή. 
Πληροφορίες για το πρόγραμμα 
διαλέξεων και λεπτομέρειες σύν
δεσης στο
ΗΠρ$://θθΙί.υοννηι.9Γ/ρ6ΓίθΓ- 

ηοθ-ηονν-ν-9/
ΟΓΓΎΛΗ ΤΡΑΠΕΖΑ: Η παι- 

£ ωγική της περφόρμανς 
2 ΛαΓου 2022, 18.00
Πώς η διαδικασία παραγωγής 
ενός έργου περφόρμανς μπορεί 
να μετατραπεί σε παιδαγωγική με
θοδολογία; Ποιές πρακτικές από
το χώρο των παραστατικών τε
χνών μπορούν να βρουν εφαρ
μογή σε μια παιδαγωγική προσέγ
γιση της τέχνης αυτής; Με ποιόν 
τρόπο το σώμα μπορεί να μετα
τραπεί από αντικείμενο παρατή
ρησης σε μέσο παρατήρησης; 
Μπορεί η τέχνη της περφόρμανς 
να χρησιμοποιηθεί ως παιδαγω
γικό εργαλείο προσωπικής ανά
πτυξης και καλλιτεχνικής διεύ
ρυνσης στον αντίποδα μιας 
παιδαγωγικής που εστιάζει στη

κατάκτησα τηςδεξιοτεχνίας; Αυτά 
είναι μερικά από τα ερωτήματα τα 
οποία θα κληθούν οι προσκεκλη- 
μένοι/προσκεκλημένες της στρογ
γυλής τράπεζας να συζητήσουν σε 
μια προσπάθεια να βρεθεί το κοινό 
έδαφος πάνω στο οποίο διαφορε
τικές παιδαγωγικές μεθοδολογίες 
μπορούν να βρουν εφαρμογή. 
ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΑ
Ιούνιος 2022 - Νοέμβριος 2022
Στα εργαστήρια αυτά οι φοιτητές 
και οι φοιτήτριες του Τμήματος Ει
καστικών και Εφαρμοσμένων Τε
χνών του ΠΔΜ μπορούν να έρ
θουν σε επαφή με διαφορετικές 
προσεγγίσεις της περφόρμανς και 
της διαδικασίας παραγωγής έρ
γων μέσα από πρωτότυπες προ
σεγγίσεις που έχουν αναπτύξει οι 
περφόρμερ-εκπαιδευτές/εκπαι- 
δεύτριες.
Οργάνωση και συντονισμός: 
Δρ. Αγγελική Αυγητίδου, Ανα- 
πληρώτρια καθηγήτρια, Τμήμα Ει
καστικών και Εφαρμοσμένων Τε
χνών, Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Μακεδονίας.
Δρ. Φωτεινή Καλλέ, Διδά
σκουσα με το Πρόγραμμα από
κτησης ακαδημαϊκής εμπειρίας, 
Τμήμα Εικαστικών και Εφαρμο
σμένων Τεχνών, Πανεπιστήμιο 
Δυτικής Μακεδονίας. 
Συντονισμός στρογγυλής τρά
πεζας:
Δρ. Φωτεινή Καλλέ, Διδά
σκουσα - Πρόγραμμα "Απόκτηση 
ακαδημαϊκής εμπειρίας”. Τμήμα 
Εικαστικών και Εφαρμοσμένων 
Τεχνών, Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Μακεδονίας.
Συντονισμός εργαστηρίων: 
Μαρία Σιδέρη, Υποψήφια διδά- 
κτωρ, Τμήμα Εικαστικών και 
Εφαρμοσμένων Τεχνών, Πανεπι
στήμιο Δυτικής Μακεδονίας. 
Υπεύθυνοι ηιβιΐϊβ:
Νάσια Καρατσιράκη, φοιτήτρια 
Τμήματος.
Κλεάνθης Κόμματός, φοιτητής 
Τμήματος.

* Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

5 Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

® Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμά

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπονδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Πρεσπών 16, Φλώρινα -Τηλ ί 6974991259-2385503362 
χηομβοΗηαφρηαιϊ.εοηι
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...Συνέχεια από τη σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Αντώνης Αντωνιάδης. πρώην αρχηγός του Γενικού Επιτελείου Ναυτικού, ναύαρχος 
ε.α, για την αηόφααη Μητσοτάκη να στείλει όπλα στην Ουκρανία: «Θες και συ ρε 
Καραμήτρο να στείλεις στρατιωτικό υλικό! Κάτσε πίσω!».
Ολόκληρος Κυριάκος να κάτσει πίσω;;; Πόσο πίσω δηλαδή; Δεν γίνονται αυτό τα πράγ
ματα, κ. Ναύαρχε...

Βολοντίμιο Ζελένσκι. πρόεδρος της Ουκρανίας, δήλωσε στην ομιλία του στο Αγγλικό 
Κοινοβούλιο: «Δεν είμαι πιά και τόσο θερμός οπαδός της ιδέας για ένταξη στο 
ΝΑΤΟ».
0 Ζελένσκι κάνει πίσω για το ΝΑΤΟ και είναι έτοιμος για συζητήσεις. Λίγο αργά για δά
κρυα. Η πιο ειλικρινής δήλωση που έκανε ήταν η πρώτη, η αυθόρμητη: «Είμαι μόνος 
μου». Αυτό έπρεπε να το σκεφτεί καλά πριν φτάσουν τα πράγματα στα άκρα... και κάτι 

άλλο: ότι η ζωή δεν είναι σίριαλ και αυτό που κλήθηκε να παίξει δεν ήταν ρόλος.Όπως κάθε υποτακτικός 
ηγέτης, πίστεψε στις υποσχέσεις του Μπάιντεν και του ΝΑΤΟ, που τον άφησαν μόνο του να παλεύει με το 
θηρίο. Το μάρμαρο βέβαια το πληρώνει όπως πάντα ο λαός του... και οι λαοί της Ευρώπης...

Ζέλικο ΟυποάντοΒιτε: «Ως άνθρωπος είμαι ενάντια σε κάθε πόλεμο. Ακόμη και με 
έναν νεκρό πρόκειται για τραγωδία» ... «Είμαι 62 ετών, δεν είναι ο πρώτος πόλε
μος που βλέπω. Θυμάμαι πολλά, δεν θυμάμαι όμως να μιλούσατε τόσο πολύ όταν η 
χώρα μου βομβαρδιζόταν το 1999».
Εξαρτάται από το ποιος βομβαρδίζει, Ζέλικο... πότε θα το καταλάβεις;

ΤΗ6Ϊ3ς.απ Απίστευτη πρωτιά για την κυβέρ
νηση Μητσοτάκη! Η Ελλάδα καταδικάστηκε 
948 φορές απά το Ευρωπαϊκό Δικαστήριο 
Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων! «Χαστούκι» για 

την κυβέρνηση είναι οι αποκαλύψεις του καθηγητή και δικαστή 
στο Ευρωπαϊκό Δικαστήριο Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων (ΕΔΑΔ), 
Ιωάννη Κτιστάκη. Σύμφωνα με τα όσα είπε ο κ. Κτιστάκης, για 
αυτές τις καταδίκες η χώρα πλήρωσε 28.256.237 ευρώ. Ειδικό
τερα, κατά την ενημέρωση της Επιτροπής της Βουλής για την Πα
ρακολούθηση των Αποφάσεων του Δικαστηρίου Δικαιωμάτων του 
Ανθρώπου, ο κ. Κτιστάκης τόνισε: «Σήμερα εκκρεμούν συνολικά 
2.214 ατομικές προσφυγές κατά της Ελλάδας, πολύ περισσότερες 
από εκείνες που εκκρεμούσαν τα προηγούμενα χρόνια».
Εντάξει! Μια θετική πρωτιά δεν θα δούμε σαν χώρα;

Γιαγιά Κιτσούλα: «Ασχημα τα πράματα, Μαρίκα 
μου. Είναι ποτέ δυνατόν να πάει μπροστά μια χώρα 
που έχει Υπουργό Δικαιοσύνης γιατρό, Υπουργό 
Υγείας δικηγόρο, υπουργό Ανάπτυξης φιλόλογο, 
υπουργό Εργασίας έναν που δεν έχει δουλέψει 
ούτε μια μέρα στη ζωή του, υπουργό Παιδείας κά
ποια που δεν έχει περάσει ούτε έξω από Δημόσιο 

Πανεπιστήμιο... και Πρωθυπουργό τον Μητσοτάκη;;;».

Το περιβόητο εΕώιουλλο του ΤΙ ΜΕ. τον Σεπτέμβριο του 1995, σχετικά με τους βομ
βαρδισμούς των Εερβοβόσνιων από το ΝΑΤΟ έγραφε: «Μια μαζική βομβιστική επί
θεση ανοίγει τιε πόρτεε στην ειρήνη».
Εξαρτάται από το ποιος ρίχνει τις μπόμπες, Ζέλικοοο...

ϊηίο-νν3Γ.οΓ: «Η ΘΓεεηρεαεε έστησε ένα αυτοματοποιημένο σύστημα, που 
παρακολουθεί την πορεία τάνκερ, τα οποία μεταφέρουν ρωσικό πετρέλαιο 
στις αγορές της Δύσης. Από την έναρΕη τηε οωσικήε εισβολήε 148 δε£α- 
υενόπλοια έχουν αναχωρήσει από ρωσικά λιμάνια με προορισμό την Ευ

ρώπη, ηαοα το νενονοα ότι αρκετές ευοωηαϊκέε χώοεε δηλώνουν ότι δεν θα δέχονται ρωσικό 
πετρέλαιο... Ανάμεσα στα πλοία, είναι αρκετά τάνκερ ελληνικών εταιρειών... Σύμφωνα με την εφαρ
μογή της Οτεεπρεσεε, το δεξαμενόπλοιο “ΝΙ5505 0ΗΡΙ5ΤΙΑΝΑ”, με ελληνική σημαία, αναχώρησε 
από το λιμάνι του Νοβοροσίσκ «μεταφέροντας ρωσικά ορυκτά καύσιμα». Το συγκεκριμένο τάνκερ 
βλέπουμε ότι ανήκει στην οικογένεια Αλαφούζου (ΣΚΑΙ, Καθημερινή) καθώς και το τάνκερ “ΝΙ5505 
ΑΝΤΙΜΙΣ05”. Επίσης τα τάνκερ “ΜΙΝΕΡΥΑ ΕΣΕΟΝΟΡΑ”, όπως και το δεξαμενόπλοιο “ΑΡΤΕΜΙ5” της 
εταιρείας Τ5ΑΚ05 ΟΟΣίΙΜΒΙΑ 5ΗΙΡ ΜΑΝΑ6ΕΜΕΝΤ, και πολλά ακόμη».
Προφανώς καμία από αυτές τις μεταφορές ορυκτών καυσίμων δεν είναι παράνομη, ούτε αντίκειται σε 
κάποια ευρωπαϊκή οδηγία, θα μπορούσε κάποιος να υποστηρίξει ότι δεν είναι καν ανήθικες, αφού εξα
σφαλίζουν την ενεργειακή αυτονομία της Ευρώπης...Ίσως όμως δημιουργούνται ορισμένα ερωτήματα, αν 
διαβάσει κανείς τις δηυάσιεε τοηοθετήσειε των πλοιοκτητών -ή των μέσων ενημέρωσηε (ΣΚΑΙ. Κα
θημερινή) που αυτοί ελέγχουν- απέναντι στη Ρωσία και το διεθνές εμπάργκο εναντίον τηε...

Νότηε Μηταοάκηε. υπουργός Μετανάστευσης και Ασύλου, στο ΟΡΕΝ: «Έτοιμος ο 
κρατικός μηχανισμός. Είμαστε έτοιμοι να υποδεχτούμε και ασυνόδευτα προσφυγο- 
πούλα από την Ουκρανία».
Εύγε και μπράβο και ζήτω! Μόνο που για τα 2118 ανήλικα προσφυγόπουλα από Συρία, 
Αφγανιστάν κτλ, που εΕαφανίστηκαν υυστποιωδώε. όπως προέκυφε από σαιρή 
στοιχεία του Εθνικού Κέντρου Κοινωνικής Αλληλεννύηε (ΕΚΚΑ). ιιε 

τη μηνυτήρια αναιρορά τηε ειδικής γοαυματέα ασυνόδευτων ανηλίκων. Ειρήνηε Αγαπηδάκη. η Κυ
βέρνηση δεν έχει δώσει ακόμα απάντηση... Πού πήγαν τα ανήλικα, κ. Μηταράκη;

Γιάννης Μποσταντζόγλου. ηθοποιός: «Τι νόημα έχει να είσαι 
του Χάρβαρντ και να είσαι μαλάκας και να περιφέρεις τον 
κυνισμό και την αναλγησία σου»;
Ποιον να εννοεί άραγε;;;

Δημήτρηε Καιρίδης. βουλευτής ΝΔ, διεθνολόγος: «Εμείς έχουμε τις θέσεις μας. Θέ
τουμε ανοιχτό τον δίαυλο επικοινωνίας. Από την άλλη η Τουρκία είναι απομονω
μένη, καταγγελλόμενη και απολογούμενη και για τα ήξεις αφίξεις όσον αφορά τις 
κυρώσεις προς τη Ρωσία ο Ερντογάν είναι λαθρεπιβάτης και μαυραγορίτης».
Μια φορά αυτός, για διεθνολόγος δεν μου κάνει... Ας του πει κάποιος ότι ο απομονωμέ
νος, ο λαθρεπιβάτης, ο καταγγελλόμενος, συνομιλεί απ’ ευθείας με Πούτιν, Μπάιντεν, 

Μακράν, Μπένετ, Ζελένσκι, Λαβρόφ... σε αντίθεση με τον δικό μας, που συνομιλεί μόνο με τον εαυτό του 
στον καθρέφτη...

Σπήλιος Λίβανός: Τον θυμάστε τον υπουργό 
Αγροτικής Ανάπτυξης, που τον παραίτησε ο πρω
θυπουργός γιατί χαχάνιζε μαζί με τον Δούκα, τον 
δήμαρχο Σπάρτης, και χαρακτήρισε εποποιία το 
γεγονός ότι η ΝΔ κέρδισε τις εκλογές του 2017, 
δωροδοκώντας τους πυρόπληκτους της Ηλίας 
μοιράζοντας πεντοχίλιαρα; Ε, επανήλθε από την... 

πίσω πόρτα και τοποθετήθηκε μάλιστα στη θέση τηε αποΒιώσασαο 
Μαριέτταε Γιαννάκου ωε επικεφαλής τηε ελληνικήε αντιπροσω-
πίαε στο ΝΑΤΟ!
Δεν μου φαίνεται παράξενο. Είναι πάγια τακτική Μητσοτάκη το «Κάτσε 
λίγο στην άκρη να ξεχαστεί το πράγμα και μετά σε ξαναφέρνουμε».
Το έχουμε ξαναδεί το έργο πολλές φορές στο παρελθόν αλλά ξεχνάμε 
γρήγορα... Χάρη στην κοντή μας μνήμη, άλλωστε, ξαναήρθε η ΝΔ στην 
κυβέρνηση... και ο νοών νοείτω...

Αλκιβιάδης Στεφανήο. τουίτερ: «Νέα αποστολή!
Με υπερηφάνεια αναλαμβάνω Σύμβουλος της Κυ
βέρνησης επί θεμάτων ακριτικών περιοχών και 
Αγίου Όρους».
Να θυμίσω ότι ο κ. Στεφανήε είχε απομακρυνθεί 
από την κυβέρνηση στον τελευταίο 
ανασχηματισμό.γ παραδίδονταε το χαρτοφυλάκιο 

του υφυπουργού 'Αμυναε στον Νίκο Χαρδαλιά. Αλλος ένας 
ακριβοπληρωμένος μετακλητός, που απομακρύνθηκε για λίγο «μέχρι 
να ξεχαστεί το πράμα» και επανήλθε στο Μαξίμου... Και να φανταστεί 
κανείς ότι για τις ακριτικές περιοχές υπάρχουν υπουργοί, υφυπουργοί 
και γενικοί γραμματείς και για το Άγιο Όρος διοικητής και 
υποδιοικητής...

Αδωνιε Γεωρνιάδηε. τουίτερ: «Ανακοίνωση έκ
πληξη από τα 3υΜΒΟ: Όπως έχει ήδη ενημερώσει 
η διοίκηση του Ομίλου, οι πωλήσεις κατά το 2021 
αυξήθηκαν +19,87% σε σχέση με το 2020 και 
ανήλθαν σε 832 εκατ. ευρώ».
Χαρούλες κάνεις, Αδωνι, για τα κέρδη του ΘΙΙΜΒΟ; 
Πρόσεξε γιατί θα παρεξηγηθείς! Μήπως όμως να έλε

γες και καμιά κουβέντα για τους εργαζόμενους στα ϋϋΜΒΟ, που αμεί
βονται με 500 ευρώ τον μήνα και τους έρχεται ο λογαριασμός του 
ρεύματος 600; Εκεί να δεις χαρές και πανηγύρια...

Και για να μην ξεχνιόμαστε: 26.562 συνολικά οι νεκροί μας από 
κορωνοϊό μέχρι σήμερα. Με το “τέλος” της πανδημίας που κήρυξε 
το καθεστώς, οι άνθρωποι πια πεθαίνουν πιο αθόρυβα και από 
«αθόρυβα»... Ο θάνατος είναι στην ημερήσια διάταξη...

Ευάγγελος Αντώναροε: «Αύξηση τιμάριθμου: 7,2% τον Φεβρουάριο (νέο ρεκόρ!). 
Αύξηση ρεύματος: 71,4%! Αύξηση λαδιού: 16,8%! Αύξηση λκαχανικών: 15,2%! 
Αύξηση κρεάτων: 14,4%! Το κύμα ακρίβειας γονατίζει τουςΈλληνες. Και η κυβέρ
νηση του Μητσοτάκη σκέφτεται ακόμη τι μέτρα θα πάρει. Αχρηστοι, ανίκανοι, 
άβουλοι, επικίνδυνοι. Η καταστροφή των νοικοκυριών, η καταστροφή των επιχει
ρήσεων (μικρών και μεγάλων) έχει ονοματεπώνυμο: ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ. Ο 

χειρότερος πρωθυπουργός των τελευταίων 100 ετών. Μοιραίος άνθρωπος. Για τη χώρα. Την κοινω
νία. Τα εθνικά συμφέροντα. ΕΚΛΟΓΕΣ ΤΩΡΑ».
Δηλαδή, Ευάγγελε, εσένα μόνο η καταστροφή των νοικοκυριών σε ενδιαφέρει και θέλεις ΕΚΛΟΓΕΣ ΤΩΡΑ; 
Το ότι ο Κυριάκος ξέρει άπταιστα αγγλικά, δηλαδή, δεν σου λέει τίποτα;

Μήτσος ο γείτονας: «7.40 η αμόλυβδη στη Βουλγαρία, 1.30 στην 
Κύπρο, 1.50 στη Βόρεια Μακεδονία, 1.57 στην Αλβανία! Στην Ελ
λάδα 2.10 - 2.20, γιατί εδώ έχουμε όλοι Καγιέν και Τζάκουαρ».

Στέλιος Πέτσας: «Να λέμε στα νοικοκυριά να κρατόνε μικρό καλάθι... Να αγορά
ζετε λίγα στο σούπερ μάρκετ, για να αντιμετωπίσετε την ακρίβεια... αυτή η κατά
σταση δεν ήρθε για να φύγει».
Καλά, εσύ και ό Άδωνις δεν ήσασταν που λέγατε ότι είναι παροδικό το φαινόμενο;;; Τη 
μια θα τελείωνε τον περασμένο Δεκέμβριο, την άλλη τον Φεβρουάριο, μετά την 
Άνοιξη... και ύστερα ήρθε ο πόλεμος και τουλάχιστον έχετε μια δικαιολογία...

Τάσσε Μάνοε. διευθύνων σύμβουλος ΔΕΔΔΗΕΓΕδωσε μπόνους 60.000 ευρώ στον 
εαυτό του, 55.000 ευρώ στον αναπληρωτή του και 50.000 αδιακρίτως σε κάθε 
γενικό διευθυντή. 0 λόγος; Θεωρήθηκε επίτευγμα η ολοκλήρωση της πώλησης 
του 49% του ΔΕΔΔΗΕ τον Φεβρουάριο...
0 Μάνος (και οι λοιποί) τοποθετήθηκαν από τον Χατζηδάκη με μισθό 120.000 τον χρόνο, 
συν μπόνους, συν ακαταδίωκτο παρακαλώ! Αυτοί κάνουν πάρτι και εσύ άκου τον Πέτσα 
και τον κάθε Πέτσα να σου λέει μπαρούφες και κάτσε μέτρα τις μπουκιές σου και πά- 

θαινε αβέρτα τα εγκεφαλικά κάθε φορά που παίρνεις τον λογαριασμό του ρεύματος...

Και για να μην ξεχνιόμαστε: Αυτοί που θα εκκένωναν το Μάτι σε 
25 λεπτά, δεν έχουν βρει ακόμα, απά τις 18 Φλεβάρη που ξέσπασε 
η πυρκαγιά στο ΕυΓοίβιτγ ΟΙγπιρϊα, τους 2 αγνοούμενους.Έως 
τώρα έχουν βρεθεί 9 απανθρακωμένοι άνθρωποι. Δεν τολμώ να 
σκεφτώ καν το δράμα που βιώνουν οι οικογένειες μετά απά 23 
ολόκληρες μέρες...

Κι εμείς εδώ βρέεεχει... τι όοομορφα που Βρέεεχει...!

Ο Αχαχούχας

ΑΒΡΑΜ1Δ0Υ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
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Ευχαριστήριο του Συνδέσμου Μοναστηριωτών 
και των Πέριξ εν Φλωρίνη «Η ΕΛΠΙΣ»

Τ
ο Δ.Σ. του Συνδέσμου Μοναστηριωτών και των Πέριξ εν Φλωρίνη «Η ΕΛΠΙΣ», εκφράζει τις 
θερμές του ευχαριστίες προς την οικογένεια της Ευρυδίκης Μουρτζίλα και των τέκνων της, 
Ευάγγελου και Πολυξένης, για τη δωρεά του ποσού των διακοσίων ευρώ (200€) προς τον Σύν
δεσμο μας, στην μνήμη του Δημητρίου Μουρτζίλα και Μαρίας Μουρτζίλα -Αναγνωστοπούλου.

Με τιμή
0 Πρόεδρος Σωτήρης Θ. Βάσδου 

0 Γεν. Γραμματέας Μιχάλης Ε. Χάτζιος

ιΜία.
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙ ΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

£ Μικροβιολογικό 
6 Αίμαιολογ»ό 
^ Γαστρεντΐρολογτκό 
Μ Ενδοκρινολογικό 
(5 Ουρολογικό - Ανδρολσγιχό 
ϋ ΑλΕργωλογικό

@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντογούρη 8, 53100 ΦΛΏΡΙΝΑ «Τηλ.: 23850 49200-8 - ΡΑΧ: 23850 49209
β-τηαΙΙ: ίηίο@γ96Ϊ3ί1οΗη95.9Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο, Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντεραλογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΧ Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα;

• Μικροβιολογικό . Ενδ0κριν0λ0γικ5
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ κοι όλα τα λοιπά ταμεία) # Αλλεργιολογικό

• Αιματολογικό _ , ν
^ 1 · Γενική Χειρουργική

• Γαστρεντερσλογικό . ιμ,,χ,ατρ,κή
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
&ΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιαλογικό, 
Ανοοολογικό,
Μοριακός Ιλεγχοά

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί:
08:00-14:00 
Απόγευμα: 
17*30-20:30

Πρωί:
0800-14:00 
Απόγευμα: 
17:30 - 2030

Πρωί:
08:00-1400 
Απόγευμα: 
17:30 - 2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18:00-21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΠΚΟ
{Κολονοσκόπηση,
Γαστροσκότφση,
Πολυπεκτομή)

Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί;
03:00-14:00 
Απόγευμα: 
17:30- 21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ- 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
««γονιμότητα}

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
1030-1400
Απόγευμα:
17:30-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-1600

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΠΚΗΣ 
- ΜΙΧΡΟίΠΕΜΒ ΑΙΕΙΣ
(Αφαίρεση σπίλων,
λιπωμάτων κλπ,ί

Απόγευμα:
17:30-21:00 
(Γ. Καρωναίος)

Απόγευμα:
17:30-21:00
(Γ.Κορωναίος)

” Πρωί:
0800-14:00 
(X. Πασίνης) 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100 
(Γ. Κορώνα ίος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα:
1730-2100

Πρωί:
08:30-1400
Απόγευμα:
17:30-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

Μία συνήθεια που έγινε λατρεία

Π
ολλές φορές στη 
ζωή μας έχουμε 
βρεθεί σε αδιέξοδο.

Σε μία κατάσταση που 
μας “πνίγει”, που μας 
αναγκάζει να κάνουμε 
κάτι ώστε να ξεφύγουμε 
από αυτή.
Αρκετοί από εμάς όταν 
αποφασίζουν να αλλάξουν 
παραστάσεις, επιλέγουν να 
κάνουν ένα ταξίδι, να επι- 
σκεφθούν ένα όμορφο 
μέρος, μακριά από όλους 
και από όλα. Άλλοι πάλι αρ- 
κούνται σε μία επίσκεψη σε 
ένα θέατρο ή στον κινημα
τογράφο, όπου μέσα από το 
γέλιο και από λίγες ώρες 
χαλάρωσης και θεάματος 
θα φουλάρουν τις μπατα
ρίες και θα δουν διαφορε
τικά τα πράγματα. Ενώ 
κάποιοι άλλοι περιγράφουν 
τη λύση του προβλήματος 
με δύο λέξεις: εήορρίηρ 
ίΗθταργ. Τόσο απλό και 
τόσο αποτελεσματικό, σε 
μεταμορφώνει κυριολε
κτικά ενώ παράλληλα σε 
αναζωογονεί και σου δίνει 
το άοαβί που χρειάζεσαι.
Η καταναλωτική συνήθεια 
που μας χαρακτηρίζει ως 
ανθρώπους έχει δύο 
πλευρές. Εμείς ας κρατή
σουμε τη μία, τη λογική κατανάλωση. Δεν είναι τυχαίο ότι μία βόλτα 
στην αγορά σε κάνει άλλο άνθρωπο. Ανοίγει το μάτι σου, χαλαρώνεις, 
ξαφνικά ξεχνάς το πρόβλημα που σε απασχολεί και ευθυμείς, ενώ η 
συναναστροφή με διαφορετικά άτομα ίσως σου δώαουν λύση στο πρό
βλημά σου.
Βέβαια όταν μιλάμε για κατανάλωση, η λέξη περιλαμβάνει όλα τα αγαθά 
που μας προσφέρει π επιστήμη και η τεχνολογία και όχι μόνο τα προ
ϊόντα για καλλωπισμό. Τα αγαθά που χρησιμοποιούμε για να καλύ- 
ψουμε τις ανάγκες μας, βελτιώνοντας και συμβάλλοντας στην ενίσχυση 
της οικονομίας, στην μείωση της ανεργίας και στην βέλτιστη ψυχολο
γική μας κατάσταση. Καταναλώνουμε δηλαδή, δημιουργώντας θετικές 
συνέπειες στη ζωή μας.
Σε όλους αρέσουν τα ψώνια και ειδικά ατις γυναίκες. Άλλωστε δεν είναι 
τυχαίο ότι η ημέρα του καταναλωτή ανήκει ατον μήνα της γυναίκας! 
Για να είμαστε όμως και ρεαλιστές, αυτή π καταναλωτική συνήθεια που 
μας διακατέχει δεν ξέρω για πόσο θα συνεχίσει να υπάρχει και να βρί
σκει πρόσφορο έδαφος για να επιβιώνει. Τώρα που η ανθρωπότητα 
είναι αντιμέτωπη με ένα σωρό προβλήματα, πανδημία, πόλεμος, ανα
τιμήσεις και σίγουρα και με άλλα, ο άνθρωπος ίσως περιορίσει τα πολλά 
και αρκεστεί στα λίγα και απαραίτητα. Αυτό όμως, με την πάροδο του 
χρόνου, καθώς οι συνήθειες και ειδικά αυτές που μας χαροποιούν και 
μας γεμίζουν, δύσκολα κόβονται.
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η Στα ματ ία 
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Αμύνταιο 15/03/2022 
Αρ. πρωί.: 3735

ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ: ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΑΝΑΒΑΤΟΡΙΩΝ ΚΛΙΜΑΚΟΣΤΑΣΙΩΝ ΣΕ ΚΤΙΡΙΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ I 
1 ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ: ΕΠ 0051/2320ΕΠ00510047 - ΕΣΠΑ 2014-2020 - 
Ε.Π.: «Δυτική Μακεδονία 2014-2020»

. ΠΡ/ΣΜ0Σ: 95.000,00 €

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ
■ ■

ΙΗ Ενιαία Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Συμβάσεων προκηρύσσει ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ ΑΝ0Ι- I 
ΚΤ0 ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ "κάτω των ορίων” για την παροχή “Προμήθεια αναβατορίων κλίμα- I 
■ κοστασίων σε κτίρια του δήμου Αμυνταίου”, με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον ■

Ισυμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά αποκλειστικά βάσει της τιμής.
Η συνολική εκτιμώμενη αξία της σύμβασης (συμπεριλαμβανομένου του δικαιώματος ■ 

προαίρεσης) ανέρχεται στο ποσό των 84.070,806 πλέον ΦΠΑ 13% ποσού 10.929,20 €, " 
I ήτοι η συνολική δαπάνη ανέρχεται στο ποσό των 95.000,00 6.

Η παρούσα σύμβαση δεν υποδιαιρείται σε τμήματα, είναι «κάτω των ορίων» και εμπίπτει Β 
■ στις διατάξεις του Βιβλίου I του ν. 4412/2016.

0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλε- | 
, κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ), μέσω της διαδικτυακάς πύλης .

Ινν\ν\ν.ρΓοηιϊΐΗβυ5.9ον.9Γ του ως άνω συστήματος (αρ. 157486) με καταληκτική ήμερο- ι 
μηνία υποβολής προσφορών την 12-04.-2022 και ώρα 10:00.

■ Η προσφορά πρέπει υποχρεωτικά να συνοδεύεται από Εγγυητική Επιστολή Συμμετοχής ■

Ιστό διαγωνισμό σε ευρώ (€), το ύψος της οποίας πρέπει να ανέρχεται στο 2% του προ- I 
ϋπολογισμού προ Φ.Π.Α. και προ δικαιωμάτων προαίρεσης, ήτοι 1.681,42 Ευρώ. ■

■ Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα μέσω της διαδικτυακάς πύλης ■ 
I \νν/\ν.ρΓθΓηίΐΗθυ5.9ον.9Γ, στην οποία υποβάλλονται ηλεκτρονικά τυχόν αιτήματα των I 
■ συμμετεχόντων οικονομικών φορέων.

Για πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται στο Δήμο Αμυνταίου, 
καθημερινά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες, τηλ. 2386350131, θ-γγοιΙ: | 
ρ3ρ39Ϊ3ηηΪ53ΐ@3Πΐγηΐ3Ϊ0.9Γ· .

Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου ■ 
Αμυνταίου.

I Αμύνταιο 15/03/2022 
Ο Δήμαρχος 

ΑΝΘΙΜΟΣ ΜΠΙΤΑΚΗΣ
I
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Μία από τις σπάνιες φωτογραφίες μονάδας του ελληνικού εκατρατευτικού σώματος 
στην Ουκρανία. Οφθαλμοφανώς ρετουσαρισμένη, τουλάχιστον όσον αφορά την 

εμβόλιμη φιγούρα του διοικητή στο πρώτο πλάνο /
"ΕΚΘΕΣΙΣ ΤΗΣ ΠΟΛΕΜΙΚΗΣ ΙΣΤΟΡΙΑΣ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ" (1970)

...Συνέχεια από σελίδα 24

Στις 29 Νοέμβρη (12 Δεκέμβρη) 1918, ο βου
λευτής του ΣΕΚΕ, Αρ. Σίδερις, τοποθετούμενος 
στο πλαίσιο σχετικής επερώτησής του στη Βουλή, 
τόνιζε πως δεν έπρεπε «...να αναμιχθώμεν εις τα 
εσωτερικά άλλου λαού» και υποστήριξε πως ο 
πραγματικός στόχος της ουκρανικής εκστρατείας 
ήταν η «υποστήριξις των συμφερόντων εκείνων 
οι οποίοι είναι συνδεδεμένοι με οικονομικά χρη- 
ματιστικά συμφέροντα». Ολοκληρώνοντας την 
ομιλία του τόνισε: «Εγώ, όμως, δεν δύναμαι να 
ακολουθήσω εις τούτο την πλειοψηφίαν και 
δηλώ ότι διαμαρτύρομαι κατά της εκστρατείας 
αυτής, διότι την ευρίσκω και άδικον και ασύμφο- 
ρον προς το συμφέρον του Κράτους και του 
Έθνους» (εφημερίδα «Ριζοσπάστης», φύλλο 
17/11/1978).
Το επείγον στρατιωτικό τηλεγράφημα προς το Α’ 
Σώμα Στρατού, που εκείνη την περίοδο στρατοπέ
δευε στην Ανατολική Μακεδονία, όριζε επακρι
βώς τις οδηγίες της άμεσης αναχώρησης για τη 
Ρωσία. Το μεγαλύτερο μέρος της δύναμής του (2η 
και 13η Μεραρχίες, υηότον υποστράτηγο Κων
σταντίνο Νίδερ) θα αναχωρήσει δύο ημέρες αργό
τερα για την Κριμαία.
Η ιστορία του Α’ Σώματος Στρατού θα συνδεθεί
εν πολλοίε με τη ιιιικραοιατική τοανωδία. Το μέ
τωπο στο οποίο επρόκειτο να εμπλακούν οι ελληνι
κές δυνάμεις υπό τις εντολές των Γάλλων
ουσιαστικά δεν υπήρχε, καθώς στην περιοχή 
της Ουκρανίας π κατάσταση ήταν αρκετά περί
πλοκη. Ουκρανοί εθνικιστές, οπαδοί του τσά
ρου, τοπικοί οπλαρχηγοί, στρατηγοί και 
πρίγκιπες με προσωπικές πολιτικές φιλοδοξίες, 
ένοπλες οργανώσεις, πολιτικοί και στρατιωτικοί 
σχηματισμοί των Μπολσεβίκων δημιουργού
σαν μια κατάσταση γενικευμένης σύγχυσης.
Το ελληνικό εκστρατευτικό σώμα αριθμούσε 
23.551 άνδοεε. Στις γραμμές των αξιωματικών, 
οι οποίοι (σε αντίθεση με τους φαντάρους) ήταν 
όλοι εθελοντές, συναντάμε αηλάδοΕα στελέχη, 
που έγραφαν αργότερα ιστορία ωε ποαξικοπη-
υατίεε. πολιτικοί, στελέχη τηε Αντίστασηε αλλά
και του ένοπλου δωσιλογισμού; Νικόλαος Πλα- 
στήρας, Γεώργιος Κονδύλης, Στυλιανός Γονα- 
τάς, Νεόκοσμος Γρηγοριάδης, Λεωνίδας Σπαής, 
Γεώργιος Τσολάκογλου, Παναγιώτης Δεμέ- Γ, 
στιχας, Διονύσιος Παπαδόγκωνας, Χαράλαμ- ι 
πος Παπαθανασόπουλος, Ευάγγελος 
Καλαμπαλίκης κ.ά.
Μεγάλη μερίδα ιστορικών συμφωνεί ότι 
ήταν ένας πόλεμος σκοπιμότητας, αδικοιολό- | 
νητοε και πρόχειρα προετοιμασμένος, στον I 
οποίο οι Γάλλοι μπήκαν εμφανώς καταπονη- 
μένοι μετά τον Α’ Παγκόσμιο Πόλεμο και 
ενώ πολλοί έβλεπαν με συμπάθεια το κομ- ι 
μουνιστικό καθεστώς του Λένιν.
Στο αντίπαλο στρατόπεδο οι Σοβιετικοί είχαν 
τρεις στρατιές με δύναμη 217.000 
ανδρών.Έτσι, αφού συνετριψαν το ουκρανικό I 
αυτονομ ιστικό κίνημα τον Ιανουάριο του 1919, 1 
στράφηκαν στη συνέχεια κατά των συμμά
χων στην Οδησσό και στην Κριμαία.
Η συμμαχική απόβαση στη Ρωσία των Μπολσε- I 
βίκων θα στεφθεί από πλήοη αποτυχία. Ήδη, 
μερίδα Γάλλων στρατιωτών που βρίσκονταν εκεί [ 
από τον προηγούμενο χρόνο, δείχνουν πλήρη ι 
απροθυμία να συγκρουστούν με τους τοπικούς I 
πληθυσμούς και τα εργατικά σωματεία. Η εξέ
λιξη των μαχών δημιούργησε στο ελληνικό 
εκστρατευτικό σώμα ψυχολογία ηττοπάθειας ι

και τρόμου.
0 εύζωνας Χοήστοε Καοανιόννηε αναφέρει στο 
ημερολόγιό του ένα περιστατικό για τη δολοφονία 
ενός'Ελληνα στρατιώτη από τον Γεώργιο Κονδύλη. 
0 στρατιώτης σε ανύποπτο χρόνο είπε στους συνα
δέλφους του: «Πού πηγαίνετε βρε αδέλφια, κα
λύτερα μην πάτε στο μέτωπο, γιατί οι 
μπολσεβίκοι είναι πάρα πολλοί και είμαστε και 
είσαστε χαμένοι». 0 Καραγιάννης σημειώνει χαρα
κτηριστικά ότι τότε «ο διοικητής μας οργισμένος 
βγάζει το περίστροφό του και σκότωσε το παλι
κάρι μπροστά στα μάτια όλων μας. Κρίμα. Αυτός 
είναι ο Γτώργιος Κονδύλης» (Χρήστος Καραγιάν- 
νης, «Το ημερολόγιον Χρήστου Καραγιάννη 1918- 
1922», εκδ. «Απόστολος Αποστολόπουλος», Αθήνα, 
1976, σελ. 51).
Ένας άλλος Εύζωνας που συμμετείχε στην εκστρα
τεία, ο Παναγιώτηε Κατσιγιάννηε. αναφέρει χα
ρακτηριστικά: «Εμείς δεν είχαμε εντολή να 
επιτεθούμε ούτε και αυτοί (οι μπολσεβίκοι) μας 
καταγίνονταν τόσο. Θυμάμαι που πήγαμε και στη 
Σεβαστούπολη, καθίσαμε εκεί ένα διάστημα και 
κινούμασταν εδώ και εκεί χωρίς να παίρνουμε 
μέρος σε μάχες. Παίρναμε εντολή να πάμε σε 
κάποιο σημείο, φεύγανε οι Ρώσοι, ξαναγυρίζαμε 
στη βάση μας χωρίς να κάνουμε μάχες. Στα τε
λευταία που ήμασταν στην Οδησσό, οι μπολσεβί
κοι περικύκλωσαν την πόλη. Εκεί πιάσαμε μία 
μάχη και οι περισσότεροι τρύπωσαν πίσω από 
κάτι κάσες με γαλέτες και σταφίδες (...) Γυρίζαμε 
στον στρατώνα μας, αλλά εκεί τον κατέλαβαν οι 
Ρώσοι! Μας έβαλαν μία σημαιούλα κόκκινη και 
μας είπαν “τραβάτε, από εκείΓ για να πάμε στην 
παραλία. “Να φοράτε αυτές τις αημαιούλες, δεν 
θα σας χτυπήσουν”».
Η επιλογή του Ελευθέριου Βενιζέλου για τη 
συμμετοχή της Ελλάδας στην εκστρατεία της 
Ουκρανίας δεν δικαιώθηκε από τα πράγματα. Οι 
εθνικέε διεκδικήσεις σε Ανατολική Θράκη και
Μικρά Ασία δεν ευοδώθηκαν. αφού μεσολά
βησε η Μικρασιατική Καταστροφή, ενώ κόστισε 
βαρύτατα στκ ελληνικές κοινότητες τηε νότιαε
Ρωσίαε. που θεωρήθηκαν αμφίβολης νομιμο
φροσύνης από τιε σοβιετικές αρχές και πολλά 
μέλη τηε αναγκάσθηκαν να καταφύγουν ωε
πρόσφυγεε στην Ελλάδα.

Πηγές: ροηΐοε.ςτ, Είεγη, ιστορικά
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Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τηλ. Επικ.: 2385022404 | 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52

Τηλ. Επικ.:231 01 21 528

Το νέο ΔΣ του 
Συνδέσμου 
Εφέδρων 

Αξιωματικών 
Φλώρινας

Μ
ετά την εκλογική διαδι
κασία που διεξήχθη την 
Κυριακή 27/02/2022, 
και την κατανομή αρμοδιοτή

των, το νέο Δ.Σ. του Συνδέσμου 
για την τριετία 2022-2024 
είναι το εξής:

1) Πρόεδρος: θεοδώρου Δη- 
μήτριος
2) Αντιπρόεδρος: Κωνσταντινί- 
δης Δημήτριος

3) Γραμματέας: Παπαθανασίου 
Βασίλειος
4) Ταμίας: Σιαπάζος Αθανάσιος
5) Έφορος: Τρύφων Κωνσταν
τίνος
6) Μέλος: Αριστείδου Άρης
7) Μέλος: Χριστόπουλος Κων
σταντίνος
8) Μέλος: θεοδώρου θωμάς
9) Μέλος: Κρουσουλοόδης Σω
τήριος

θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε τα 
μέλη του ΣΕΑΝ Φλώρινας για την 
στήριξη και την ενεργή συμμε
τοχή στο θεσμό του Έφεδρου 
Αξιωματικού. Από την πλευρά 
μας θα προσπαθήσουμε για την 
αρτιότερη λειτουργία και προ
ώθηση των σκοπών του Συνδέ
σμου.

Το νέο Δ.Σ. του Συνδέσμου 
Εφέδρων Αξιωματικών 

Ν. Φλώρινας

Ζνγομάνη Α. βο(€ΐλικτη
Δ ιαιχολάγος-Δί&τροφολόγος Μ.5ο

ΤΤοώΆον Μ*λ* 48 γ
1 Εϊ° να$Ηϊΐάζΐ3Β9αΗοο.9γ

6 <? 8X054 7ΖΖ 9 3 3
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Η συγκεκριμένη πρόσθεση 

έχει νόημα όταν μιλάμε για 

υπολογισμό ώρας. Αν στις 

11 το πρωί ή το βράδυ 

προσθέσουμε 6 ώρες τότε 

προκύπτει 5 το απόγευμα ή 

5 το ξημέρωμα αντίστοιχα.
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Ταραμοσαλάτα 
απαλή και νόστιμη!

Ν
ηστεία και ταραμοσαλάτα πάνε μαζί! Με 
λίγα λόγια, νηστεία χωρίς ταραμοσαλάτα 
δεν γίνεται, πάει και τελείωσε. Τα θαλασ
σινά -αν βέβαια έχεις πορτοφόλι φουσκωτό- τα 

τουρσιά και οι ελίτσες, οι χαλβάδες και οι ταχί- 
νες είναι άλα πεντανόστιμα, αλλά το πιάτο βεν
τέτα είναι η ταραμοσαλάτα!

Αρκεί να μην είναι του εμπορίου, να την έχουμε 
φτιάξει μόνες μας και να είναι πετυχημένη. Και τι 
χρειάζεται για να φτιάξει κανείς μια πετυχημένη τα
ραμοσαλάτα; Πρώτα-πρώτα χρειάζεται το βασικό 
υλικό που είναι ο ταραμάς. Τι είναι ο ταραμάς; Τίποτε 
παραπάνω από αυγά ψαριών. Αυτοί που γνωρίζουν, 
λένε ότι είναι συνήθως αυγά κέφαλου ή μπακαλιά
ρου, αλλά και άλλων ψαριών.

Άλλωστε και η λέξη 13Γ3ΓΠ3, που είναι τούρκικη, ση
μαίνει αυτό ακριβώς, «αυγά ψαριού». Εννοείται ότι 
προτιμάμε τον «λευκό», που είναι πιο γνήσιος και 
δεν περιέχει χρωστικές και πολλά συντηρητικά 
όπως ο έντονα ροζ.Έχει και αυτός, όμως, τις ποι- 
ότητέςτου, γι’ αυτό θέλει ψάξιμο.

Η ταραμοσαλάτα περιέχει εκτός από αυγά ψαριών 
και ψωμί. Για μια πετυχημένη ταραμοσαλάτα το 
ψωμί πρέπει να είναι μπαγιάτικο τουλάχιστον δύο 
ημερών. Να μην είναι μαύρο, ούτε αφράτο, αυτό 
που λέμε πολυτελείας. Ένα καλό «χωριάτικο» είναι 
ότι πρέπει.
Ένα άλλο συστατικό που παίζει κυρίαρχο ρόλο είναι 
το λάδι. Πολλοί βάζουν το σπορέλαιο, που δίνει στην 
ταραμοσαλάτα πιο ήπια γεύση και αφήνει να ανα- 
δειχθεί καλύτερα το άρωμα του ταραμά. Προσωπικά 
προτιμώ το ελαιόλαδο για τους γνωστούς λόγους. 
Ένα πολύ απαλό ελαιόλαδο δίνει ένα πολύ καλό 
αποτέλεσμα. Αν θέλετε, μπορείτε να χρησιμοποι
ήσετε και τα δύο.

Η συνταγή που σας δίνω είναι για 8 άτομα. Τη φτιά
χνω κάθε χρόνο τέτοια εποχή και “εξαφανίζεται”, 
οπότε τη θεωρώ πετυχημένη...
Πρέπει να σας πω πως η ταραμοσαλάτα για να γίνει

ΜαΓεΙρΕμΑτΆ

αφράτη θέλει 
καλό χτύπημα 
στο μούλτι. Επί
σης παίζει ρόλο 
και η σειρά με 
την οποία θα 
χτυπηθούν τα 
υλικά.
Σημειώστε και 
κάτι ακόμα βα
σικό. Προτιμήστε 
το άσπρο κρεμ
μύδι που έχει λι- 
γότερη αψάδα. 
Ταιριάζει καλύ
τερα...
Πώς θα ιη 
φτιάξετε: 
Μουλιάστε το 
μπαγιάτικο ψωμί 
και στύψτε το 
καλά στις χού
φτες σας για να 
φύγει όλο το 
νερό. Τρίψτε το 
κρεμμύδι ή πε
ράστε το από το 
μούλτι. Αν έχει

Υλικά
- 130γρ. λευκό

ταραμά
- 300γρ. μπαγιάτικο 
ψωμί χωρίς την κόρα
- 1 μέτριο κρεμμύδι

ξερό
- Χυμό από 2 λεμόνια
- Ξύσμα από 1 λεμόνι 

- νΛ φλυτζ. τσαγ.
ηλιέλαιο ή ελαιόλαδο 
απαλό (ή μισό-μισό)

- Πιπέρι (κατά 
προτίμηση λευκό)

αφήσει υγρά στραγγίστε τα. Βάλτε στο μπλέντερ το 
κρεμμύδι, τον ταραμά και τον χυμό από δύο μέτρια 
λεμόνια. Αφήστε να χτυπηθούν τα υλικά για λίγο 
ώσπου να γίνουν σαν κρέμα. Προσθέστε το μουλια
σμένο ψωμί και συνεχίστε το χτύπημα. Ρίξτε σιγά- 
σιγά το λάδι, μέχρι να γίνει το μίγμα σαν μαγιονέζα. 
Κατά τη διάρκεια του χτυπήματος, και για να φτιά
ξετε την ταραμοσαλάτα ακριβώς στα γούστα σας, 
κάντε μικρά διαλειμματάκια για δοκιμές και ελέγ
χους. Μπορεί να χρειαστεί περισσότερο λεμόνι ή λι
γότερο λάδι. Αυτό θα το αποφασίσει η γλώσσα σας. 
Προσθέστε πιπέρι, το ξύσμα και ανακατέψτε.
Η ταραμοσαλάτα είναι έτοιμη! Αποθηκεύατε την σε 
φαγητοδοχείο και φυλάξτε την στο ψυγείο. Τώρα 
που διανύουμε περίοδο νηστειών, τα πρωινά πίνω 
τσάι του βουνού όπως και η γιαγια Αθηνά. Δεν είμαι 
θρησκευόμενη, αλλά νηστεύω από το κρέας και γα
λακτοκομικά, έτσι για μια αλλαγή, και τρώω ταρα
μοσαλάτα, ελιές και χαλβά, που με κρατάνε χορτάτη 
μέχρι αργά το απόγευμα. Δοκιμάστε το! Είναι ένας 
συνδυασμός υπέροχος!
Καλή επιτυχία φίλες μου και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού να περ
νάτε καλά και να προσέχετε τους μοναδικούς και 
υπέροχους εαυτούς σας.

Σας φιλώ αυγή.
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Π
ριν από 103 χρόνια ένα ισχυρό εκστρατευτικό σώμα με'Ελ- 
ληνες οπλίτες και αξιωματικούς ξεκίνησε, στις αρχές Ια
νουάριου 1919, με προορισμό την Ουκρανία, την τότε 
μεσημβρινή Ρωσία. Η Ουκρανία ως κράτος δεν υπήρχε, ωστόσο 
υπήρχε μία ευδιάκριτη γεωγραφική περιοχή, στην οποία κατοικούσε 

μία Βαβέλ εθνοτήτων, αναμεσό τους και'Ελληνες με μακραίωνη 
παρουσία κατά μήκος των παραλίων και βορείως της Μαύρης 
θάλασσας.
Σχεδόν 25.000 άνδρες θα επιβιβαστούν κυρίως σε γαλλικά πολε
μικά πλοία στο λιμάνι των Ελευθερών της Καβάλας και μετά από 
μία εβδομάδα θα δουν τις στέγες των σπιτιών της Οδησσού τυλιγμέ
νες στη χειμωνιάτικη ομίχλη. Το πολυπληθές εκστρατευτικό σώμα, 
στο πλευρό των συμμαχικών δυνάμεων, έχει έναν σκοπό: να κα
ταπνίξει την επανάσταση των Μπολσεβίκων.
Πίσω στην Αθήνα, μερικούς μήνες πριν, ο Ελευθέριος Βενιζέλος 
βρίσκεται στην πρωθυπουργία από το 1917. Στις στάχτες του 
Πρώτου Μεγάλου Πολέμου, εκείνος θα ασπαστεί αναφανδόν το σύ
νολο των επιδιώξεων της αγγλικής και γαλλικής διπλωματίας. 
Είναι η εποχή που το όραμα τηε Μεγάληε >δέας παραμένει ζων
τανό και οξυγονώνεται εντέχνωε από τις συμμαχικές δυνάμεις. 
Στα τέλη του 1918, ο Βενιζέλος δέχεται διαρκώς πιέσεις από τους 
Ευρωπαίους συμμάχους για επέμβαση στη Ρωσία. Στο μυαλό του 
πλέον έχει μορφοποιηθεί με ακρίβεια το διπλωματικό σχήμα ότι ο 
δρόμος για τη Μικρά Ασία περνά από την Ουκρανία. Έτσι, στις 3 
Ιανουάριου του 1919, η ελληνική κυβέρνηση αποδέχεται χωρίς 
δεύτερη σκέψη την πρόταση του Γάλλου πρωθυπουργού, Ζωρζ Κλε- 
μανσώ, να αποσταλούν ελληνικές δυνάμεις στη Ρωσία, στο πλαίσιο 
της επέμβασης των συμμάχων της Αντάντ εναντίον του Κόκκινου 
Στρατού. Γάλλοι στρατιώτες βρίσκονται ήδη στη Μεσημβρινή Ρωσία 
από το 1918.
Οι Γάλλοι επιδιώκουν διακαώο να προστατεύσουν τα οικονομικά
τους συμφέροντα στην Ανατολή και για έναν επιπλέον λόγο: η
τσαρική οικονομία στηριζόταν κυρίωε σε γαλλικά κεφάλαια και
πλέον οι γαλλικές τράπεζες έβλεπαν τα αποθέυατά τους να μει
ώνονται σημαντικά μετά την άρνηση των μπολσεβίκων να απο
πληρώσουν τα χρέη τηε προεπαναστατικής Ρωσίας. 
«Υπερβολικά»; Αυτός είναι ο χαρακτηρισμός που δίνει ο Φίλιππος 
Δρακονταειδής στον τρόπο με τον οποίο η Ελλάδα τον Ιανουάριο του 
1919 μπλέχθηκε στην Εκστρατεία της Ουκρανίας, η οποία κράτησε 
μόλις έξι μήνες: «θα έλεγε κανείς πως η Ελλάδα έφτασε στην 
Ουκρανία με τον τρόπο που την διακρίνει. Ενθουσιώδπε υπερβο
λικά, ανοργάνωτη υπερβολικά, αστόχαστο_υηερβρλικά. ΕκείπρΜζ 
μησε ηρωικός υπερβολικά και ηττήθηκε σιωπηρός υπερβολικά».
Η .αντιπολίτευση και ο Τύπος της εποχής 8α επικρίνουν τον Βε-
ΥΐζέλΡ για την απόφασή του να στείλει το εκστρατευτικό σώμα
<πη Μεσημβρινή Ε^σίς. Ωστόσο, επρόκειτο για μία ειλημμένη 
απόφαση των συμμάχων, που η τότε ελληνική κυβέρνηση ασηά- 
σΛΒΡΚάι εκτέλεσε με προθυμία...

Συνέχεια στη σελίδα 23...

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...
Το 1919 για την Ελλάδα ο δρόμος

την Ουκρανία - Μία εκστρατεία 

παταγώδους αποτυχίας
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